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ZÁPISNICA  OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 
 
 
 
 

zo dňa 23.1.2008 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Zápisnica 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 23.1.2008 
 

Prítomní: 
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2.   Ing. Miroslav Vereš -   prednosta OcÚ 
3.   Božena Balková -   kontrolórka obce 
4.   Ing. Andrea Káčerová -   zapisovateľka 
 
Poslanci: 

1. Ing. Belica 
2. Ing. Eva Bencová 
3. Ing. Ivan Bulej 
4. Inf. Ján Jamriška 
5. JUDr. Iveta Trnovská 
6. PhDr. Miloš Bella 
7. Ján Zubček 
8. Jaroslav Makovník 
9. Miroslav Teťuľa 
10. Miroslav Miert 

 
Hostia:   
Klub sučianskych turistov 
Vlastníci pozemkov v Malých Dieloch 
 

PROGRAM 
 
1.   Otvorenie 
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov na riadnom zasadnutí OZ. Ospravedlnil neúčasť 
MUDr. Koyša zo služobných dôvodov a ospravedlnil Miroslava Teťuľu za oneskorenie. 
 
2.   Voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice OZ 
 
Starosta navrhol  do návrhovej komisie Ing. Buleja a Miroslava Mierta. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bulej 
Za                      Ing. Belica, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. 

Bella,  Zubček, Miert 
 
Starosta navrhol  do volebnej komisie Ing. Bencovú a p. Zubčeka. 
Hlasovanie:  
Proti                Zubček 
Zdržal sa             Ing. Bencová 
Za                       Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, Bella, 

Miert 



Starosta navrhol za overovateľov zápisnice PhDr. Bellu. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            PhDr. Bella 
Za                      Ing. Belica, Ing. Bencová, Ing. Bulej,  Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, 

Makovník, Zubček, Miert  
 
3.   Kontrola plnenia uznesení OZ 
 
Ing. Vereš predniesol uznesenia z minulého OZ. Rozprava k tomuto bodu nebola. 
 
4.   Schválenie programu OZ 
 
Ing. Vereš informoval poslancov o zmene programu OZ a predložil nový návrh programu. 
Rozdiel bol vo vypustení bodu 12 – VZN územný plán . Miroslav Miert namietal proti tomuto 
rozhodnutiu a trval na tom, aby bol uvedený bod znova navrátený do programu OZ. 
Hlasovanie za prijatie nového programu:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                      všetci prítomní 
 
5. Návrh rokovacieho poriadku  
 
Ing. Vereš predniesol návrh rokovacieho poriadku a vyjadril svoj nesúhlas s počtom komisií 
a počtom členov komisií. Navrhol, aby  počet členov komisií bol maximálne 7 a počet komisií 
nasledovných 5: 

- komisia správy majetku, ekonomiky a miestneho rozvoja 
- komisia výstavby, územného plánovania a životného prostredia 
- komisia kultúry a športu 
- komisia sociálno-zdravotná, školstva a mládeže 
- komisia verejného poriadku 
 

Rozpravu začala p. MUDr. Trnovská a vyjadrila sa pochvalne k návrhu p. Ing. Vereša. P. 
Zubček navrhol, aby sa OZ konalo 1x mesačne. Ing. Vereš namietal z dôvodu časovej 
nedostatočnosti na prípravu materiálov. Ing. Bencová  navrhla, aby sa komisia kultúry 
a športu rozdelila na 2 samostatné komisie a taktiež, aby komisia výstavby a územného 
plánovania bola samostatná ako aj komisia životného prostredia. Miroslav Miert sa k tomuto 
návrhu vyjadril súhlasne. Ing. Belica navrhol, aby mohli byť na rokovania komisií prizvaní aj 
zástupcovia iných komisií. Ing. Vereš v rámci rokovacieho poriadku predniesol návrh OZ 
zasadaní na I.polrok 2008 – 12.3, 30.4, 25.6. HK vystúpila s nespokojnosťou s odmenami 
a navrhla ich zmeniť. Čo sa týka riadneho OZ, navrhuje zmenu z 1300,– na  1500,– Sk. Čo sa 
týka mimoriadneho OZ, navrhuje zmenu zo 650,– na 1000,– Sk a sumu pre zástupcu starostu 
zvýšiť z 1500,– na 1800,– Sk. Pre členov komisie verejného poriadku navrhla 700,– Sk. Ing. 
Vereš navrhol , aby do 2 týždňov od OZ odovzdali predsedovia komisií mená členov komisií. 
 
Hlasovanie, aby boli  do 2 týždňov odovzdané mená členov komisií:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Belica, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, PhDr. Bella 
Za                      Ing. Jamriška, Miroslav Miert, Jaroslav Makovník, Ing. Bencová, Zubček 
 



Hlasovanie za to, aby boli materiály doručené 5 dní pred OZ:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                      všetci prítomní 
 
Hlasovanie za počet komisií 7 (komisia kultúry a športu sa rozdelí, komisia výstavby, 
 územného plánovania a životného prostredia sa rozdelí:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                      všetci prítomní 
 
Hlasovanie za maximálne 5 členov v jednej komisii:  
Proti                Zubček 
Zdržal sa            Miert, Jamriška 
Za                       Ing. Belica, Ing. Bencová, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. 
Bella  
 
Hlasovanie za zmenu v odmeňovaní:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová, Miert 
Za                       Ing. Peter Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, 
PhDr. Bella, Zubček 
 
Hlasovanie za pozmeňovací návrh 1x mesačne zasadnutie OZ:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Belica, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. Bella, Zubček 
Za                      Ing. Bencová, Miert, Ing. Jamriška 
 
Hlasovanie za schválenie rokovacieho poriadku so zapracovanými zmenami:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová, Miert, Ing. Jamriška 
Za                      Ing. Belica, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. Bella, Zubček 
 
6.   Voľba predsedov komisí 
 
Starosta navrhol, aby predsedom komisie správy majetku, finančno ekonomickej a miestneho 
rozvoja bola MUDr. Iveta Trnovská. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Belica, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, Ing. Bencová 
Za                      Miroslav Miert, Ing. Jamriška, Makovník, PhDr. Bella, Zubček 
 
Starosta navrhol, aby predsedom komisie výstavby a územného plánovania bol Miroslav 
Miert. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Miroslav Miert  
Za                       Ing. Belica, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, 
Makovník, PhDr. Bella, Zubček 
 



Starosta navrhol, aby predsedom komisie životného prostredia bola Ing. Eva Bencová. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            MUDr. Trnovská 
Za                       Miroslav Miert, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, 
Makovník, PhDr. Bella, Zubček 
 
Starosta navrhol, aby predsedom komisie kultúry bol Miroslav Teťuľa. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová 
Za                      Miroslav Miert, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, Makovník, PhDr. 
Bella, Zubček, MUDr. Trnovská 
 
Starosta navrhol, aby predsedom komisie športu bol Jaroslav Makovník. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Jaroslav Makovník 
Za                 Miroslav Miert, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Zubček, 
MUDr. Trnovská, Ing. Bencová 
 
Starosta navrhol, aby predsedom komisie sociálno-zdravotnej bol MUDr. Richard Koyš. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová 
Za                 Miroslav Miert, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Zubček, 
MUDr. Trnovská, Jaroslav Makovník 
 
Starosta navrhol, aby predsedom komisie verejného poriadku bol PhDr. Miloš Bella. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            PhDr. Bella  
Za                      Miroslav Miert, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, , Zubček, MUDr. 
Trnovská, Jaroslav Makovník, Ing. Bencová 
 
7.   Voľba zástupcu starostu obce 
 
Rozdali sa hlasovacie lístky. Poslanci tajne odhlasovali a členovia volebnej komisie 
vyhodnotili voľbu.  
Za zástupcu starostu obce MUDr. Ivetu Trnovskú volilo 6 poslancov, 1 bol proti a 3 
hlasovacie lístky boli neplatné. 
 
8. Schválenie návrhu člena rady ZŠ SNP v Sučanoch 
 
Starosta navrhol na post zástupcu v rade školy PhDr. Miloša Bellu. 
Hlasovanie za PhDr. Miloša Bellu:  
Proti                0 
Zdržal sa            PhDr. Bella  
Za                       Miroslav Miert, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, , Zubček, MUDr. 
Trnovská, Jaroslav Makovník, Ing. Bencová 



Bod č. 12 pôvodného programu -  obstaranie Doplnku č. 2 n. ú. p. plánu obce Sučany 
IBV Diele Sučany 
 
Miroslav Miert navrhol, aby bol prednostne riešený bod číslo 12 pôvodnej pozvánky „Malé 
diel“. Všetci poslanci súhlasne tento návrh odsúhlasili. Predkladateľ stručne informoval o 
problematike. Taktiež predložil námietku vlastníkov pôdy v malých dieloch, ktorou chceli 
vyjadriť svoj nesúhlas s postupom obce pri riešení predmetných pozemkov. Pre nedostatočnú 
informovanosť a presvedčenie, že neboli dodržané všetky zákonom stanovené lehoty žiadajú, 
aby bolo konanie v tejto veci zastavené a nanovo začaté.  
Starosta nariadil hlavnej kontrolórke, aby celú vec, ktorá sa týka obstarania Doplnku č. 2 n. ú. 
p. plánu obce Sučany prešetrila a podala správu do najbližšieho zasadania OZ. 
 
Hlasovanie za zastavenie konania:  
Proti                0 
Zdržal sa            Miroslav Miert 
Za                       PhDr. Bella, Ing. Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, Zubček, MUDr. 
Trnovská, Jaroslav Makovník, Ing. Bencová 
 
9. Návrh na schválenie  úveru pre investičné akcie obce 
 
Ing. Vereš odporučil podľa zaslaných ponúk Dexia Banku. Starosta navrhol rozboj dvoch 
prvých bánk – Dexie banky a Tatra banky o vypracovanie výhodnejšej ponuky a jej zaslanie 
formou zalepených obálok na OcÚ Sučany do 5.2.2008, 12.00 hod. 
 
Hlasovanie za rozboj:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Belica 
Za                       PhDr. Bella, Miroslav Miert, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, Zubček, MUDr. 
Trnovská, Jaroslav Makovník, Ing. Bencová 
 
Starosta navrhol členov komisie otvárania obálok – Ing. Jamriška, Božena Balková, Ing. 
Belica a MUDr. Trnovská. 
 
Hlasovanie za komisiu v tomto zložení:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Belica 
Za                       PhDr. Bella, Miroslav Miert, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, Zubček, MUDr. 
Trnovská, Jaroslav Makovník, Ing. Bencová 
 
10. Odporúčania a pripomienky k návrhu PHSR obce Sučany 
 
Starosta privítal p. Bernáta na OZ, ktorý obhájil svoj návrh PHSR a jeho dôležitosť pri riešení 
otázok štrukturálnych fondov. Vyzval poslancov, aby do PHSR navrhli ešte finančný plán. 
Ing. Bencová namietala, že k uvedenému bodu malo byť do 15.1.2008 rokovanie, ktoré sa 
neuskutočnilo. Taktiež vzniesla námietku k bodu 18 PHSR, ktorá sa týka zelene. Stanovilo sa, 
aby boli námietky k PHSR doručené do 28.1.2008 na OcÚ a odovzdané pánovi Bernátovi. 
Hlasovanie za prijatie PHSR na roky 2007-2013:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                      všetci prítomní 



 
11. Návrh na výberové konanie a určenie spôsobu voľby hlavného kontrolóra 
 
Starosta stručne informoval o kritériách výberu HK. Miroslav Miert nesúhlasil s navrhnutými 
kritériami. PhDr. Bella navrhol zmenu kritérií, čo sa týka spôsobilosti kontrolóra na prácu 
v noci a počas dní sviatku a pokoja. Navrhol, aby sa slovíčko „odborné“ kritériá premenovalo 
na „iné“ kritéria a slovíčko „spôsobilosť“ sa nahradilo „podľa potreby sa vyžaduje práca 
v nočných hodinách a v dňoch pracovného pokoja“. 
Hlasovanie za návrh po zapracovaní horeuvedených zmien:  
Proti                0 
Zdržal sa            Miroslav Miert 
Za                       Ing. Peter Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, 
PhDr. Bella, Zubček, Ing. Bencová 
 
12. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za II. polrok 2007 
 
Božena Balková podala správu o kontrólnej činnosti hlavnej kontrolórky za II. polrok 2007. 
OZ zobralo na vedomie. 
 
13. Návrh ÚPN – Z Sučany – IBV Pod skalou 
 
Miroslav Miert podal návrh schváliť na základe uznesenia. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová 
Za                   Ing. Peter Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. 
Bella, Zubček, Miroslav Miert 
 
14.   Návrh ÚPN – Z Sučany – centrum – informatívna štúdia 
 
Miroslav Miert predniesol návrh riešenia centra Sučian – námestia. OZ zobralo štúdiu na 
vedomie. Ing. Bencová navrhla, aby sa dali vypracovať ďalšie 2 – 3 štúdie a dať ich na 
verejné pripomienkovanie a aby ďalšie návrhy boli riešené až po železničnú stanicu. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa             0 
Za                       všetci prítomní 
 
Miroslav Miert navrhol, aby bola vytvorená pracovná skupina, ktorá dá vypracovať ďalšie 
návrhy rôznym artitechtonickým ateliérom. Zoznam členov komisie má byť písomne 
doručený starostovi obce do 10 dní od OZ. 
 
 
15. Návrh prioritných investičných akcií na roky 2008 - 2010 
 
Ing. Vereš predniesol návrh prioritných akcií. Poslanci zoradili akcie podľa priority 
nasledovne: 
0   projektová dokumentácia 
1   nájomné domy pre sociálne slabších 
2   materská škola 



3   základná škola 
4   kolkáreň 
5   miestne komunikácie 
6   osvetlenie 
7   dopravné ihrisko 
8   IBV diele 
9   prestavba OcÚ 
 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová, Ing. Belica 
Za                   Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. Bella, Zubček, 
Miroslav Miert 
 
16. Návrh osobností na udelenie pamätných plakiet k 130. výročiu narodenia M.Hodžu 
 
Starosta predložil návrh ocenených plaketami na oslavy 130. výročia narodenia Milana 
Hodžu. Prečítal list Mgr. Lamošovej o odmietnutí ocenenia. Ing. Belica  a Ing. Bencová 
predniesli svoj návrh na zmenu zoznamu ocenených. Miroslav Miert navrhol, aby sa ocenenia 
sučancom dávali až v lete. Miroslav teťuľa navrhol doplniť zoznam o 3 ľudí – p. Lažišťana, p. 
Bartlovú a p. Laššuta. 
Hlasovanie za pôvodný návrh bez Mgr. Lamošovej:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bulej, Ing. Belica, Zubček 
Za                       Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. Bella, Miroslav Miert, 
Ing. Bencová, Miroslav Teťuľa 
 
17.   Prevody realizácie vlastníctva majetku obce Sučany na právnické a fyzické osoby 
 
Pán Zubček predniesol návrh odpredaja pozemku pre Klub sučianskych turistov. OZ dalo 
priestor na prednesenie svojej reči pánovi Langovi, ktorý uistil poslancov, že nejde 
o podnikateľské účely a že v prípade odpredaja pozemku daruje klub obci Sučany 200 m2, na 
ktorých si môže obec vybudovať svoje zariadenie a tým aj využívať všetky zariadenia 
vybudované turistami. Zubček pripomenul, že predaj pozemku bude s vecným bremenom, 
a nebude sa dať ďalej predať. Odporučil , aby uvedený návrh OZ prijalo. 
Hlasovanie za predaj:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bencová 
Za                       Ing. Peter Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, 
PhDr. Bella, Zubček, Miert 
 
Pán Miert predložil návrh na odpredaj garáže inv. Č. 1/017 pre p. Červeňovú. 
Hlasovanie za odpredaj:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                      všetci prítomní 
 
Pán Miert predložil návrh na odpredaj časti záhrady 160 m2 na parcele č. KN 674. 
Hlasovanie za odpredaj:  
Proti                všetci prítomní 



Zdržal sa            0 
Za                      0 
 
Tento bod doplnil Miroslav Miert o žiadosť o odkúpenie pozemku na garáž na ul. 
Podhradskej v cene 150,--, parcela 2100/141 pre Martinu Bukovú. 
Hlasovanie za odpredaj:  
Proti                Ing. Bencová 
Zdržal sa            0 
Za                       Ing. Peter Belica, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, 
PhDr. Bella, Zubček, Miert 
 
Vsunutý bod  Obstaranie Doplnku č. 2 ÚPN obce Sučany – návrh na schválenie 
 
Hlasovanie za návrh:  
Proti                0 
Zdržal sa             0 
Za                       všetci prítomní 
 
18.   Rôzne 
 
A/  Návrh zmlúv na spracovanie projektov na výzvy zo štrukturálnych fondov EU 
 
Starosta navrhol poslancom, aby mu dali dôveru, čo sa týka uzatvárania zmlúv, alebo 
odsúhlasili predložené 3 návrhy zmlúv. Hlavná kontrolórka navrhla, aby bola hlavnou 
kontrolou nad uzatváraním predmetných zmlúv.  
Hlasovanie, aby po predbežnom odporúčaní HK a predsedu ekonomickej komisie mohol 
starosta uzatvoriť zmluvu:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                       všetci prítomní 
 
B/   Informácia o štúdii a príprave projektovej dokumentácie na rekonštrukciu objektu 
kolkárne 
 
Miroslav Miert predniesol uznesenie stavebnej komisie. Podľa neho by mala byť strecha viac 
sedlovejšia. Prednosta informoval p. Mierta, o tom, že navrhol toto riešenie architektom, no 
z hľadiska finančného a technického by toto riešenie pre obec nebolo možné. 
OZ berie na vedomie 
 
C/   Ponuka spoločnosti E-trade Slovakia, s.r.o. a Auto Martin na realizáciu IBV a HBV 
 
Ing. Vereš predniesol návrh spoločností, ktoré majú záujem vykúpiť pozemky a vybudovať 
inžinierske siete v IBV Dieloch v Sučanoch. Miroslav Miert informoval, že bude s E-trade, 
s.r.o. rokovať dňa 31.1.2008. Ing. Bencová navrhla, aby boli OZ už predkladané len hotové 
návrhy. 
OZ berie na vedomie. Starosta neskôr predloží už len konkrétnejšie návrhy. 
 
D/   Informatívna správa o petičnej akcii proti zriadeniu detenčného ústavu  
 
Hlasovanie za nesúhlas vybudovať v Sučanoch detenčný ústav:  



Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                       všetci prítomní 
 
E/  Návrh na  zvýšenie poplatku za stravu pre ŠJ ZŠ SNP Sučany 
 
Hlasovanie za zvýšenie poplatku:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                       všetci prítomní 
 
F/   Podnikateľský zámer na skládku stavebného odpadu a recykláciu 
 
Ing. Vereš navrhol presunúť tento bod do komisií na prejednanie. 
OZ berie na vedomie. 
 
G/   Ponuka na vyhotovenie štúdie na geotermálne vody 
 
Starosta informoval o návšteve Ing. Vobrubu, ktorý má záujem o štúdiu geotermálnych vôd 
v Sučanoch. Starosta určil prednostovi preveriť možnosti získania materiálov k analýze 
geotermálnych vôd v severnej časti obce Sučany. 
OZ berie na vedomie, zatiaľ sa žiadna štúdia nebude zadávať. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            Ing. Bulej, Ing. Belica 
Za                       Ing. Bencová, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Makovník, PhDr. Bella, 
Zubček, Miert. Miroslav Teťuľa 
 
H/   Odpoveď SAD Žilina na pripomienky a návrhy k CP 
 
OZ berie na vedomie 
 
19.   Interpelácie poslancov 
 
20.   Prerokovanie záverov z rokovania mimoriadneho OZ 
 
Starosta navrhol, aby bol tento bod programu neverejný. 
Hlasovanie:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                       všetci prítomní 
 
Hlavná kontrolórka informovala o výsledkoch kontroly vo veci prejednávanej na 
mimoriadnom OZ. Upovedomila poslancov, že všetky materiály budú k nahliadnutiu na OcÚ 
v Sučanoch.  
OZ berie na vedomie a žiada starostu, aby v rámci pracovno-právneho vzťahu prijal riešenie. 
Hlavná kontrolórka má preveriť pozemky, ktoré patria obci Sučany a hraničia s Jeftou. 
 
21.   Návrh na uznesenie 
22.   Záver 



OB E C   S U Č A N Y 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA  OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 
 
 
 
 

zo dňa 12.3.2008 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Zápisnica 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 12.3.2008 
 

Prítomní: 
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2.   Ing. Miroslav Vereš -   prednosta OcÚ 
3.   Božena Balková -   kontrolórka obce 
4.   Ing. Andrea Káčerová -   zapisovateľka 
 
Poslanci: 

1. Ing. Belica 
2. Ing. Eva Bencová 
3. Ing. Ivan Bulej 
4. Inf. Ján Jamriška 
5. MUDr. Iveta Trnovská 
6. PhDr. Miloš Bella 
7. Ján Zubček 
8. Jaroslav Makovník 
9. Miroslav Teťuľa 
10. Miroslav Miert 
11. MUDr. Richard Koyš 

 
Hostia:   
Ing. arch. Ján Burian, Peter Slobodník, Ján Čičerín, Daniela Cervanová 
 
 

PROGRAM 
 
1.   Otvorenie 
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov na riadnom zasadnutí OZ. Ospravedlnil neúčasť 
Miroslava Teťuľu a MUDr. Richarda Koyša za oneskorenie. V rámci tohto bodu starosta 
predstavil staronovú riaditeľku ZŠ SNP Sučany a zablahoželal jej k zvoleniu. 
 
2.   Voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice OZ 
 
Zástupkyňa starostu predsedala OcZ a navrhla: 

- Do návrhovej komisie Ing. Evu Bencovú a Ing. Petra Belicu. 
- Do volebnej komisie PhDr. Miloša Bellu a Jaroslava Makovníka. 
- Za overovateľov zápisnice Ing. Jána Jamrišku a Ing. Ivana Buleja. 

 
3.   Kontrola plnenia uznesení OZ 
 
Ing. Vereš predniesol uznesenia z minulého OZ. Rozprava k tomuto bodu nebola. 
 
 
 



4.   Schválenie programu OZ 
 
Vzhľadom k tomu, že sa zasadnutia zúčastnil Ing. arch. Ján Burian, zástupkyňa starostu 
navrhla, aby sa bod  č.13 prerokoval prednostne. 
Hlasovanie za prijatie zmeny programu:  
Proti                0 
Zdržal sa             0 
Za                       9 
 
13. Správa o plnení uznesenia k návrhu Doplnku č. 2 ÚPN – obce Sučany a návrh VZN 
o záväznej časti doplnku č. 2 ÚPN obce Sučany. 
 
Ing. arch. Ján Burian informoval obecné zastupiteľstvo o postupe obstarávania Doplnku č. 2 
ÚPN obce Sučany a všetkých dátumoch súvisiacich s jeho obstaraním. Upresnil kedy a kde 
boli informácie zverejnené, kedy prebehli rokovania a o tom, že zo strany občanov neboli 
v stanovených termínoch vznesené žiadne námietky a pripomienky. Súhlasy od dotknutých 
inštitúcií, zákony a zákonom stanovené termíny boli taktiež dodržané. 
Hlavná kontrolórka predniesla svoju správu v tejto veci a taktiež konštatovala správnosť 
postupu obstarávania. 
Miroslav Miert aj tak namietal na slabú informovanosť dotknutých osôb. Obecné 
zastupiteľstvo mu zobralo slovo. 
Hlasovanie za prijatie uznesenia č. 36/08:  
Proti                0 
Zdržal sa             2 
Za                       7 
 
5. Voľba členov komisií OZ  
 
Zástupkyňa starostu predniesla zoznam členov jednotlivých komisií tak, ako si ich navrhol 
predseda každej komisie.  
Hlasovanie za členov komisií:  
Proti                0 
Zdržal sa            2 
Za                       7 
 
6.   Schválenie zapisovateľov odborných komisií 
 
Zástupkyňa starostu predniesla zoznam zapisovateľov jednotlivých komisií tak, ako si ich 
navrhol predseda každej komisie.  
Hlasovanie za zapisovateľov komisií:  
Proti                0 
Zdržal sa            2 
Za                       7 
 
7. Schválenie zástupcov do Rady školy pri Gymnáziu bilingválno anglicko-slovenskom 
a Rady školy ZŠ SNP Sučany a Rady MŠ Sučany 
 
Zástupkyňa starostu predniesla návrh, aby bola za zástupkyňu do Rady školy pri Gymnáziu 
bilingválno anglicko-slovenskom zvolená Ing. Janka Bednáriková, za zástupcov Rady školy 
ZŠ SNP Sučany boli zvolení PhDr. Miloš Bella, Ing. Eva Bencová a MUDr. Eva Konvitová 



a za zástupcu Rady školy MŠ Sučany  bola zvolená Anna Petrášová. Iné návrhy z rady 
poslancov neboli. 
Hlasovanie za navrhnuté  zloženie zástupcov:  
Proti                0 
Zdržal sa            1 
Za                       8 
 
8.   Voľba hlavného kontrolóra obce 
 
Božena Balková predniesla svoj projekt a dôvody, ktoré ju viedli ku kandidatúre.Rozdali sa 
hlasovacie lístky. Poslanci tajne odhlasovali a členovia volebnej komisie vyhodnotili voľbu. 
Za hlavného kontrolóra obce Boženu Balkovú volilo 9 poslancov a 1 bol proti. 
 
9. Návrh organizačného poriadku obce Sučany 
 
Prednosta Ing. Miroslav Vereš predniesol návrh organizačného poriadku. Zdôraznil zmeny, 
ktoré by jeho prijatím nastali – zrušenie miesta organizačného a projektového asistenta 
a vytvorenie 4 nových miest (sociálny komunitný pracovník a jeho asistent, vedúci oddelenia 
komunálnych služieb, referent kancelárie prvého kontaktu). Zmena by nastala aj v pracovnom 
úväzku kultúrnych referentiek, z 1 na 0,8 úväzku. Výrazne zmeny by nastali v organizačnom 
začlenení a personálnom zložení obecného hasičského zboru a obecnej polície. Finančné 
prostriedky na nové pracovné miesta by sme mali dostať z ESF (sociálny pracovník) 
a z ÚPSVaR (pracovník kancelárie prvého kontaktu). 
 
Ing. Eva Bencová mala viacero pripomienok k navrhovanému organizačnému poriadku, 
nielen organizačnej schéme, ale aj k náplniam práce niektorých referentov a prednostu. Ing. 
Eva Bencová a Ing. Peter Belica navrhli, aby sa neodsúhlasil organizačný poriadok v takom 
znení, ako ho navrhol Ing. Miroslav Vereš. PhDr. Miloš Bella žiadal, aby sa schválil 
organizačný poriadok po zapracovaní zmien. Ján Zubček navrhol,  aby bola na dnešnom OZ 
odsúhlasená aspoň organizačná schéma a organizačný poriadok bol schválený po zapracovaní 
zmien. 
Hlasovanie za odsúhlasenie organizačnej schémy:  
Proti                6 
Zdržal sa            0 
Za                       4  
 
MUDr. Iveta Trnovská, Miroslav Miert a Ing. Peter Belica navrhli zvolať mimoriadne OZ, 
aby mali poslanci viac času na preštudovanie veci. Starosta a prednosta jednoznačne 
nesúhlasili a navrhli autoremadúru predošlého hlasovania, pretože by sme stratili flexibilitu 
a pružnú reakciu na projekty EÚ. PhDr. Miloš Bella dal pozmeňujúci návrh, aby sa zrušilo 
predošlé hlasovanie. 
Hlasovanie za zrušenie hlasovania:  
Proti                3 
Zdržal sa            0 
Za                       7 
 
Začala sa rozprava k jednotlivým bodom organizačnej schémy. 
Hlasovanie za odsúhlasenie tabuľky č. 1 B:  
Proti                0 
Zdržal sa            2 



Za                       8 
 
Hlasovanie za odsúhlasenie prílohy č. 1 A:  
Proti                0 
Zdržal sa            2 
Za                       8 
 
Starosta navrhol, aby OZ odvolalo z funkcie náčelníka obecnej polície p. Petra Slobodníka a 
vymenovalo za náčelníka obecnej polície p. Jána Čičerína. 
Hlasovanie za zmenu:  
Proti                0 
Zdržal sa            1 
Za                       9 
 
Hlasovanie za tabuľku č. 1 C:  
Proti                0 
Zdržal sa            3 
Za                       7 
 
MUDr. Iveta Trnovská navrhla, aby bol v organizačnej schéme uvedený hlavný účtovník 
a účtovník. 
Hlasovanie za zmenu:  
Proti                0 
Zdržal sa            1 
Za                       9 
 
Hlasovanie za odsúhlasenie organizačného poriadku po zapracovaní zmien:  
Proti                0 
Zdržal sa            1 
Za                       9 
 
Zmeny na textovú a obsahovú časť orgaizačného poriadku predložia poslanci písomne do 
dvoch týždňov prednostovi úradu. Návh upraveného organizačného poriadku predloží 
prednosta na najbližšie OcZ. 
 
10. Návrh na schválenie  úveru pre investičné akcie obce 
 
Hlavná kontrolórka predniesla svoju správu zo zasadnutia a  jednania o úvere, navrhla 
schválenie úveru od Dexie banky, a.s. 15 miliónov na 15 rokov. 
Hlasovanie za úver:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                       10 
 
11. Schválenie účelových dotácií z rozpočtu obce pre športové kluby 
 
Prednosta inicioval neschválenie účelových dotácií z rozpočtu obce pre legislatívny problém, 
ktorý súvisí s tým, že obec nemá platné VZN o poskytovaní dotácií a VZN o hospodárení 
s majetkom obce. Starosta navrhol, aby boli finančné prostriedky schvaľované len vtedy, ak 



bude mať organizácia, či športový klub uverejnené svoje materiály na webovej stránke 
Sučian. 
 
 
 
Hlasovanie za návrh:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                      10 
 
12. I. Zmena rozpočtu obce Sučany na rok 2008 
 
Prednosta predniesol a vysvetlil všetky položky, v ktorých nastala zmena v rozpočte. Ing. Eva 
Bencová namietala, aby sa nesťahovali finančné prostriedky z položky „Údržba verejných 
komunikácií“. Starosta vysvetlil, že peniaze na verejné komunikácie sú zahrnuté v inej 
položke rozpočtu. Hlavná kontrolórka informovala OZ, že je prebytok hospodárenia a do 
ďalšieho OZ je potrebné navrhnúť kapitálové výdavky. 
Hlasovanie za zmenu rozpočtu:  
Proti                0 
Zdržal sa            1 
Za                       9 
 
14. Správa o činnosti kolkárskeho klubu v Sučanoch a stanovisko HK 
 
Hlavná kontrolórka predniesla svoju správu a činnosti klubu. OZ berie na vedomie. 
 
15.   Správa o činnosti futbalového oddielu v Sučanoch a stanovisko HK 
 
Hlavná kontrolórka predniesla svoju správu a činnosti klubu. OZ berie na vedomie. 
 
16. Prevody vlastníctva majetku obce na právnické a fyzické osoby 
 
1/ prenájom obecných pozemkov na účely pre vybudovanie parkovacích plôch 
Miroslav Miert navrhol, aby sa táto otázka riešila spolu s pamätníkom a kruhovým objazdom 
a vyjadril svoju nespokojnosť s tým, že sa tento problém nedostal  aj do stavebnej komisie. 
Ing. Eva Bencová súhlasila s p. Miertom a taktiež navrhla, aby sa predmetný problém dostal 
aj do komisie životného prostredia. Prednosta namietal, že zatiaľ nejde o stavebné riešenie, 
ale len o prevod vlastníctva a preto sa táto vec nedostala ani do komisie životného prostredia, 
ani do komisie stavebnej. 
Hlasovanie za prevod vlastníctva:  
Proti                0 
Zdržal sa            0 
Za                       10 
 
2/  odkúpenie pozemku od spoločnosti TTS, s.r.o. 
OZ nedoporučuje odkúpiť pozemok od spoločnosti TTS s.r.o., pretože obec predala tento 
pozemok v minulom období za cenu 70,– Sk/m2 a teraz by to mala kúpiť za cenu 297,– 
Sk/m2, čo je nerentabilné. 
Hlasovanie za odmietnutie kúpy pozemku:  
Proti                0 



Zdržal sa            0 
Za                       10 
 
Ing. Eva Bencová, že sa predmetný pozemok nedá využiť na stavebné účely. Prednosta má 
naďalej rokovať so spoločnosťou TTS s.r.o.. Miroslav Miert podal návrh na odpredaj 
pozemku pre Štefana Šimka (KN 1769/8 o výmere 98 m2 za 90,–Sk/m2) a pozemku pre Mgr. 
Jána Pánika (KN 1769/85 o výmere 60m2 za 90,–Sk/m2) a pozemok pre p. Rolka (KN 
1869/1). 
Hlasovanie za predaj pre p. Šimka:  
Proti                 0 
Zdržal sa             0 
Za                       10 
 
Hlasovanie za predaj pre p. Pánika:  
Proti                 0 
Zdržal sa             0 
Za                       10 
 
Hlasovanie za predaj pre p. Rolka:  
Proti                 1 
Zdržal sa             5 
Za                       4 
 
Ing. Eva Bencová žiadala, aby návrh p. Rolka bol ešte prerokovaný komisiou životného 
prostredia. 
 
17. Schválenie jednorázových dávok sociálnej pomoci 
 
MUDr. Richard Koyš predniesol návrh na  schválenie jednorázových dávok sociálnej pomoci 
pre Andreu Gallovú, Martu Inšpektorovú, Emila Facunu, Blaženu Navrátilovú, Viktora 
Muchu, Vladimíra Danku, Jána Janíka, Boženu Murčekovú a Emila Ráca. 
Hlasovanie za sociálne dávky:  
Proti                 2 
Zdržal sa             0 
Za                       8 
 
18. Správa o umiestnení záchraniek v regióne Turiec 
 
MUDr. Koyš predniesol návrh umiestnenia záchraniek v regióne Turca. MUDr. Trnovská 
žiada, aby starosta spolu s MUDr. Richardom Koyšom napísali požiadavku o zriadení 
záchrannej služby aj v Sučanoch kompetentným orgánom. 
Hlasovanie za umiestnenie záchraniek:  
Proti                 0 
Zdržal sa             0 
Za                       10 
 
19. Rôzne 
 
1/   správa o majetkových dopadoch v súvislosti s budovaním diaľnice D1 



Prednosta informoval o konaní v súvislosti s budovaním dialnice v katastrálnom území 
Sučany. OZ berie predmetnú záležitosť na vedomie. Ing. Eva Bencová informovala p. 
starostu, aby žiadal od štátu peniaze na náhradnú zeleň pri stavbe diaľnice. 
 
 
 
2/   informatívna správa o zaradení UP na celoštátny portál 
Prednosta informoval OZ, že územný plán obce Sučany je na webovej stránke Sučian 
a pripravuje jeho umiestnenie aj na celoštátny portál UP. OZ berie na vedomie. 
 
3/   informatívna správa o hydrogeologickom prieskume 
Prednosta predniesol svoju správu o hydrogeologickom prieskume a možnostiach získavania 
termálnych zdrojov z vrtov a možnostiach ich následného využitia. OZ berie na vedomie. Ing. 
Eva Bencová namietala na rozsah zadanej štúdie. Mal sa dať len vypracovať hrubý návrh, 
myšlienka. 
 
4/   správa o podnikateľskom zámere spoločnosti BONES 
Zástupcovia firmy BONES sa zúčastnili OZ, predstavili svoju firmu a podnikateľský zámer 
v Sučanoch. Starosta navrhol, aby sa traja poslanci zúčastnili miestneho zisťovania u firmy 
Bones v Prahe a v Žiline, zistili podmienky, prašnosť, hlučnosť a pod. a až potom prijali 
záverečné rozhodnutie. Božena Balková má zorganizovať stretnutie v Žiline. Starosta 
informoval firmu o tom, že obec môže prijať rozhodnutie až po rozhodnutí spoločnosti Auto 
Martin, a.s.. 
 
5/   informatívna správa o harmonograme Dní Milana Hodžu 2008  
Prednosta informoval OcZ o prípravách na Dni Milana Hodžu 2008, obsahu programu 
a spôsobe financovania vrátane predpokladanej dotačnej podpory z Úradu vlády SR.   
OZ berie na vedomie. 
 
6/  ponuka Turčianskej vodárenskej spoločnosti a.s. 
Starosta predniesol návrh Turčianskej vodárenskej spoločnosti na kúpu vodovodou 
a kanalizácií za 1,– Sk. Jedná o odpredaj vodovodu IBV Hrabiny, kanalizácie Hrabiny + TV, 
kanalizácie IBV Hrabiny a ČOV Sučany – Hrabiny. Turčianska vodárenská spoločnosť a.s. 
zároveň ponúkla odkúpenie ich akcií v počte 5503 ks akcií za 1,– Sk/akcia.  
Hlasovanie za prevod majetku:  
Proti                 0 
Zdržal sa             0 
Za                       10 
 
Hlasovanie za odkúpenie akcií:  
Proti                 0 
Zdržal sa             0 
Za                       10 
 
7/ zmena člena redakčnej rady 
Prednosta predniesol návrh na zmenu člena redačnej rady. Z rady má vystúpiť p. Ondrej 
Majtáň a na jeho miesto by mala nastúpiť p. Mária Maňková. 
Hlasovanie za zmenu:  
Proti                 0 
Zdržal sa             2 



Za                       8 
 
Ing. Eva Bencová navrhla, aby redakčná rada mala 5 členov.  Ing. Eva Bencová, Miroslav 
Miert a Ján Zubček mali určité námietky na tvorbu Sučianskych zvestí – málo dôležitých 
výstupov z obce, uznesení OZ, výstupov komisií, plánov obce, námietky na málo pestrý  
program pri kultúrnych akciách. Ján Zubček by privítal, keby sa tlačili Sučianske zvesti radšej 
na nekvalitnejšom papieri, a na úkor toho sa poskytlo viac informácií. 
 
 
8/  byty nižšieho štandardu 
Prednosta predniesol návrh na výstavbu bytov nižšieho štandardu, ktoré sa majú stavať na 
parcelách KN 19,20,21,22 a 24. Miroslav Miert namietal, že sa tento bod zas nedostal na 
prerokovanie do stavebnej komisie. Prednosta vysvetlil, že sa v tejto fáze ešte nejedná 
o stavebnú činnosť ani sa nemení nič, čo by mohlo ovplyvniť zámer a konanie v rámci 
stavebného zákona.  
Hlasovanie za výstavbu:  
Proti                 0 
Zdržal sa             4 
Za                       5 
 
9/ lyžiarsky a plavecký výcvik 
MUDr. Richard Koyš navrhol, aby sa každému dieťaťu preplatil plavecký a lyžiarsky výcvik 
len 1x v plnej výške pre Materskú školu v Sučanoch. 
Hlasovanie za preplatenie 100 %:  
Proti                 0 
Zdržal sa             0 
Za                       9 
 
10/ petícia 
MUDr. Iveta Trnovská informovala OZ o petícii na odvolanie Ing. Anny Šestákovej 
z funkcie. Starosta reagoval na petíciu s tým, že petícia má všetky črty ohavárania 
a poškodzovania dobrého mena a preto bude postúpená na prešetrenie orgánom činným 
v tresnom konaní. OZ berie na vedomie. 
 
20. Interpelácie poslancov 
 
Miroslav Teťuľa upozornil na zlé ozvučenie v Dome smútku v Sučanoch. 
Ing. Eva Bencová navrhla vytvoriť dopravný audit v Sučanoch. 
 
21.   Návrh na uznesenie 
22.   Záver 
 
 
 
Overovatelia zápisnice 
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ZÁPISNICA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 
 
 
 

zo dňa 29.04.2008 
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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 29.04.2008 
 

Prítomní: 
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2.   Ing. Miroslav Vereš -   prednosta OcÚ 
3.   Božena Balková -   kontrolórka obce 
4.   Viera Truchliková -   zapisovateľka 
 
Poslanci: 

1. Ing. Belica 
2. Ing. Eva Bencová 
3. Ing. Ivan Bulej 
4. Ing. Ján Jamriška 
5. MUDr. Iveta Trnovská 
6. PhDr. Miloš Bella 
7. Ján Zubček 
8. Jaroslav Makovník 
9. Miroslav Teťuľa 
10. Miroslav Miert 

 
Hostia:   
Hokejbalisti Sučany 
 
 
P R O G R A M 

1. Otvorenie (JUDr. Petráš, CSc.) 
2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice OcZ (JUDr. Petráš, CSc.) 
3. Kontrola plnenia uznesení OcZ (Ing. Vereš) 
4. Schválenie programu OcZ (JUDr. Petráš CSc.) 
5. Schválenie zapisovateľov odborných komisií (MUDr. Trnovská) 
6. VZN o obecnej polícii (p. Čičerín) 
7. VZN o hospodárení s majetkom obce Sučany (Ing. Vereš) 
8. VZN obce Sučany, ktorým sa určuje spôsob a metodika poskytovania dotácií právnickým 

a fyzickým osobám podnikateľom (Ing. Vereš) 
9. Návrh Organizačného poriadku obce Sučany (Ing. Vereš) 
10. Čerpanie rozpočtu obce Sučany za r. 2007 (Ing. Vereš) 
11. Záverečný účet obce Sučany za rok 2007 a stanovisko hlavného kontrolóra (Ing. Vereš, 

p. Balková) 
12. Návrh II. zmeny rozpočtu obce Sučany na rok 2008 (Ing. Vereš) 
13. Rôzne 

• Informatívna správa o investičnom zámere na vybudovanie detského dopravného 
ihriska (Ing. Vereš) 

• Nájomné zmluvy na byty – predĺženie nájmu (Ing. Vereš) 
14. Interpelácie poslancov 
15. Návrh na uznesenie 
16. Záver 
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1.   Otvorenie 
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov na riadnom zasadnutí OZ. Ospravedlnil neúčasť p. 
MUDr. Koyša zo služobných dôvodov a ospravedlnil p. Bellu a p. Tetuľu za oneskorenie. 
Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. Informoval, že pozvánka bola doručená v zmysle 
zákona v písomnej forme, následne oboznámil prítomných, že bol zakúpený diktafón, ktorý 
vytvorí autentický záznam pre účely spracovania zápisu a uznesení. 
Následne požiadal prítomných poslancov o zaradenie prítomných - p. Kavuleka a p. Martinčeka, 
a zástupcov f. Toxpro do programu z dôvodu ich pracovnej zaneprázdnenosti. 
 
MUDr. Trnovská požiadala o rozšírenie programu – bod 10 – Návrh zmeny organizačnej 
štruktúry OcÚ v Sučanoch a bod 11 – Schválenie komplexného uznesenia z mimoriadneho 
zasadnutia OZ. 
 
p. Ing. Belica uviedol, že zástupcovia firmy môžu podať informačnú správu, no poslanci budú 
môcť ťažko zaujať stanovisko, nakoľko sa jedná o dôležitý bod a informácie mohli dostať vo 
včaššom termíne. 
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za:  Ing. Belica, Ing. Bencová, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, p. Makovník,  

MUDr. Trnovská, p. Zubček 
Zdržal sa: p. Miert (nakoľko práve došiel na zasadnutie) 
Proti:  0 
 
 
2.   Voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice OZ 
 
Starosta navrhol  do návrhovej komisie p. Makovníka a p. Zubčeka, za overovateľov zápisnice p. 
Mierta a Ing. Buleja. 
 
Hlasovanie: 
Za:  Ing. Belica, Ing. Bencová, Ing. Bulej, Ing. Jamriška, p. Makovník,  

MUDr. Trnovská, p. Zubček 
Zdržal sa: p. Miert 
Proti:  0 
 
3. Podnikateľské zámery v obci 
 
p. starosta  požiadal zástupcov firmy Toxpro, aby predniesli svoj návrh. 
 
p. Martinček uviedol, že bol oslovený z obce, či by nevedel obci poskytnúť pozemok za 
tenisovými kurtami pri garážach, má však zámer s ich využitím.  
Uviedol, že má aj pozemok v blízkosti základnej školy, ovocný sad v blízkosti tehelne. Tento 
ponúka obci na zriadenie dopravného ihriska v cene 250,- Sk v prípade odpredaja športového 
domu s ihriskom a reštauráciou Gól. Dodal, že má záujem podnikať, celé to zrekonštruovať na 
hotel s reštauráciou, vonku vybudovať športový areál s tenisovými kurtami pre občanov. 
Jediným problémom je zachovanie futbalového ihriska, ktoré je potrebné pre prípravné zápasy, 
tréningy. Pán Kavulek by realizoval stavby na ihrisku, šli by investovať, urobiť umelé trávniky, 
ihrisko by sa otočilo. 
p. Kavulek dodal, že p. Martinček by chcel vybudovať viacúčelové ihriská, pôvodné ihrisko by 
sa malo otočiť, jeho súčasná orientácia – východ – západ nie je vhodná. 
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p. Martinček dodal, že by sa zmenila orientácia pôvodného ihriska, vybudoval by sa umelý 
trávnik a zachoval by sa tréningový proces, športové ihrisko. 
Uviedli, že odpredaj by bol prínosom pre obec, nakoľko nemá dostatok prostriedkov na 
investovanie do športu. 
 
p. starosta poďakoval prítomným, vzhľadom na závažnosť problému otvoril rozpravu k uvedenej 
problematike. 
Dodal, že by bolo potrebné vytvoriť komisiu z poslancov, ktorá zváži „všetky za a proti“ 
a vypracuje návrh. 
 
p. Martinček uviedol, že je potrebných 7900 m2 na ihrisko s hracou plochou o výmere 108 x 65 
m. Boli v teréne, otočenie ihriska je teoreticky možné. Ak má obec záujem o pozemok na 
dopravné ihrisko, je možná zámena zápočtom a budovu odkúpi. 
 
p. Kavulek dodal, že bude zachovaná prístupová cesta, „vymenilo by sa garde“. 
 
p. Martinček dodal, že by vznikol jeden z najkrajších komplexov v Martine, do budúcna je 
možné riešiť prekrytie a ubytovanie.  
 
p. Makovník sa opýtal, či sa otočenie ihriska bude realizovať na náklady obce.  
 
p. Kavulek odpovedal, že toto sa bude riešiť v spolupráci obec a podnikateľské subjekty, 
oslovením širšieho okruhu podnikateľov.  
 
p. Martinček navrhol riešenie, futbalové ihrisko by bolo rozumným kompromisom existujúceho 
ihriska a športovej plochy. 
 
p. Kavulek povedal, že sa uvažuje s osvetlením, plochou, ktorá pojme vyšší počet tréningových 
jednotiek. Je možné zarobiť na komerčnom využití plochy. 
 
p. Martinček povedal, že je ochotný odpredať pozemok v cene 250,- Sk, ak mu obec vyjde 
v ústrety.  
 
p. Kavulek dodal, že do mesiaca od stavebného konania začne výstavba, v júli investícia za 6 
mil. Sk. Naraz by sa robili dva areály, za 1,5 mesiaca by sa vybudovali 4 ihriská. 
 
Ing. Bencová sa opýtala, či ihriská budú využité. 
 
p. Martinček povedal, že sa neposkytuje kompletný servis. Chce zriadiť wellness, posilovňu. 
 
p. Kavulek dodal, že vyťaženosť ihrísk je 93 %. 
 
Ing. Bencová povedala, že poslanci toto berú ako prvotnú informáciu, i jednoduchšie veci rieši 
komisia. 
 
Ing. Belica uviedol, že je možnosť oboznámiť sa s predstavami, zdá sa dobré riešenie 
komplexnej problematiky. Športový dom funguje dosť dlho, je pre obec príťažou na 
financovanie, pričom profit nie je žiadny. Je potrebné určite rokovanie, predstavy podnikateľov 
a obce budú skorigované. Podnikateľ nemôže ísť do toho s pocitom, že sa dostal mimo hry. Veľa 
jednoduchších vecí bolo prerokovaných v komisiách, i toto je potrebné prerokovať. Je potrebné 
dať na papier celú myšlienku – vizuálne i technické riešenie. Všetky veci by sa mali dať do 
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zmluvnej podoby na podpis, aby sme vedeli, do akej miery sú všetky predstavy reálne. Dodal, že 
OZ nie je proti, bude to prínos pre obyvateľov Sučian.  
 
p. Zubček povedal, že komisia by mala jednať hlavne o cene. OZ sa vyjadrí hlavne v prospech 
obce. 
 
Ing. Bencová dodala, že pri jednaní o cene by komisia nemala zabudnúť na billboardy. 
 
p. Balková, hlavná kontrolórka uviedla, že obec nemá na to, aby dubiózny majetok zveľaďovala. 
Doporučila, aby sa týmto vážne zaoberala ekonomická komisia za účasti p. Makovníka, jednať 
s p. Martinčekom. I napriek tomu, že je pred rokom vypracovaný znalecký posudok, doporučila 
urobiť nový.  
 
p. Kavulek dodal, že športový dom je ruina, je potrebné záležitosť brať ako odpredaj pozemku. 
 
Ing. Bencová požiadala, aby p. Martinček predložil písomné podklady. 
 
p. starosta ukončil rozpravu, do komisie pre posúdenie ponuky navrhol p. Makovníka, p. Mierta, 
Ing. Bencovú, Ing. Belicu, MUDr. Trnovskú. Hlavná kontrolórka bude prítomná na komisii ako 
pozorovateľ. 
 
Toxform, s. r. o.  – zámer s likvidáciou komunálneho odpadu 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Zemko, ktorý poďakoval za možnosť prezentácie projektu na 
zasadnutí OZ. Známe skutočnosti boli predostrené komisii, ktorej väčšina poslancov OZ je 
členmi. Poslanci sú znalí problematiky, nakoľko priamo v praxi videli fungovanie projektu, 
podarilo sa zmeniť negatívny pohľad z minulosti. Jedná sa o projekt separovania a recyklácie 
odpadu, spracovanie. Projekt je situovaný do lokality priemyselnej zóny, sú pripravené varianty. 
Jedná sa o pilotný projekt na Slovensku, nie je problém obhájiť ochranu životného prostredia. 
Zastrešuje lokalitu Martin – Vrútky – Sučany. Môže vzniknúť problém s neznámymi vlastníkmi 
– Slovenským pozemkovým fondom. Do budúcna bude musieť byť spaľovňa v každom regióne. 
So sebou prináša i veľa bonusov pre obec, úsporu energie. Nová IBV bude vykurovaná teplom, 
bude zaujímavá pre obyvateľov. Ceny za likvidáciu TKO sú garantované v prospech občanov. 
Čo sa týka triedenia odpadu v obci, na náklady spaľovne sa pripravia zberné nádoby. Ďalším 
bonusom je možnosť podporovať kultúrny a spoločenský rozvoj obce. Projekt rieši 
i zamestnanosť. V spaľovni bude aj triedička, kde celkovo zamestnajú 130-150 ľudí – 
odborníkov s vyšším vzdelaním i pracovníkov na triedenie odpadu. 
 
p. starosta prehlásil, že pozemok, s ktorého využitím uvažuje f. Toxform, je majetkom jeho 
príbuzných. Z toho vyplýva právna predpojatosť, preto požiadal o vylúčenie z komisie na 
vyhodnocovanie ponuky. Prehlásil, že nikdy nekomunikoval s f. Toxform. 
 
Ing. Bencová poukázala na nehodovosť cesty a z hľadiska dopravnej situácie by neprešiel návrh 
vjazdu do spaľovne mimo kruhový objazd. Dodala, že komisia ŽP nemá k projektu výhrady, ako 
vhodnejšia sa javí lokalita pod Bukovinou. 
 
Ing. Svoboda, zástupca firmy Toxform, s. r. o. odpovedal, že k tomuto sa bude vyjadrovať 
Dopravný inšpektorát. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil aj Ing. Hűber, štatutárny zástupca f. Auto Martin, ktorý podporil 
zámer riešenia odpadového hospodárstva v Turci. Samotné povoľovanie bude prechádzať 
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územno-plánovacím konaním, podlieha schvaľovaciemu konaniu Ministerstva životného 
prostredia. Bola spracovaná enviromentálna štúdia v tejto lokalite, štúdia o rozptylových 
podmienkach v tejto lokalite, bez ohľadu na to GGB spaľuje zemný plyn, muselo byť 
posudzované rozptylovou štúdiou. Je potrebné dôkladne zvážiť umiestnenie zariadenia. 
Apeloval, aby sa neurobilo niečo, čo sa bude v budúcnosti ľutovať.  
 
p. Miert uviedol, že problematikou sa zaoberala aj stavebná komisia, nakoľko sa jedná o lokalitu 
v časti rekreačnej zóny, komisia doporučila aj druhú alternatívu umiestnenia južne za koľajami 
vlečky smerom k Bukovine. Bude potrebné vypracovať ÚPN zóny so situovaním spaľovne 
a k tomu bude celý proces schvaľovania zóny včítane verejného prerokovania.  
Opýtal sa, za aký čas v prípade schválenia, by bolo schodné uviesť spaľovňu do prevádzky. 
 
Ing. Svoboda dodal, že v prípade schválenia by bolo schodné uvedenie do prevádzky budúci rok 
na vianoce spustiť skúšobnú prevádzku. Problémom je objednanie technológie na mieru. Jedná 
sa o investíciu 1,3 mld. Sk vrátane teplovodu.  
 
Ing. Bencová dodala, že komisia so zámerom výstavby Pod Bukovinou súhlasila, benefitom dali 
postupnosť: 

- zvýhodnenie ceny za odvoz a likvidáciu odpadu, 
- pomoc aj financovanie pri zabudovaní elektrických vedení do telies chodníkov, 
- financovanie kultúry, 
- v prípade vybudovania teplovodu pre obecné zariadenia,  
- komisia navrhuje predložiť OZ pred podpisom návrh zmluvy.  

 
Ing. Hűber dodal, že bude vypracovaná štúdia posudzovania vplyvov EIA, podľa hodnotiacej 
správy bude vybratá lokalita, ktorú bude OZ schvaľovať.  
 
p. Miert podotkol, že pri schvaľovaní doplnku č. 2 k ÚPN Ing. Burian hovoril, že na oblasť bude 
potrebné vypracovať následne detailné ÚPN zóny. 
 
Ing. Hűber odpovedal, že ÚPN predpisuje, kde sú potrebné ÚPN zóny. Je podmienka regulatívov 
ÚPN. Celá zóna pri base  musí mať schválený ÚPN zóny.  
 
MUDr. Trnovská dodala, že zároveň bude pokračovať ÚPN zóny.  
 
Ing. Hűber uviedol, že čiastkový ÚPN zóny je podrobná verzia územného plánu, rieši dopravu, 
parkovanie,... je to podrobnejší územný plán.  
Zadanie objednáva obec na náklady žiadateľa, stavebný úrad vydáva územné rozhodnutie.  
V tejto oblasti je náletové pásmo letiska, výška budov je obmedzená do 35 m.  
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
Hlasovanie: 
Za:   9 
Proti:   0 
Zdržal sa:   p. Miert 
 
p. starosta povedal, že vo veciach umiestnenia spaľovne sa vzdáva rozhodovania, nakoľko vo 
veci je predpojatý, pretože navrhovaný pozemok sčasti patrí jeho príbuzným. Zároveň 
prehlasuje, že ho firma Toxform ani žiadna realitná kancelária neoslovila s tým, aby vytváral 
podmienky pre realizáciu zámeru spaľovne na uvedenom pozemku. Preto žiada OZ aby bol 
z konania o miestnej spaľovni vylúčený. 
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Obecné zastupiteľstvo vzalo toto prehlásenie na vedomie. 
 
 
 
3.   Kontrola plnenia uznesení OZ 
 
p. prednosta predniesol uznesenia z minulého riadneho zasadnutia, informoval o ich plnení.  
 
p. starosta informoval ohľadom umiestnenia záchraniek, že s riaditeľom Martinskej fakultnej 
nemocnice toto prerokoval, ten zaujal stanovisko, že nemajú dôvod toto meniť. Vzhľadom 
k tomu, že v najbližšom období končia licencie RZS, začiatkom jesene bude možné sa 
k problému vrátiť a o tomto rokovať s námestníkom.  
Riešenie bude pripravené koncom roka, polícia obvodného oddelenia odchádza, presťahuje sa na 
ul. Stromovú. Obec získa bezodplatným prevodom budovu, vytvoria sa podmienky na presun 
polície, hasičom. Pre zriadenie RZS navrhol, aby si povedali čo potrebujú pre projekt a po 
prerokovaní v OZ bude možné prenajať priestor za symbolickú korunu vo vzťahu k účelu 
použitia, čo ho zaujala. V prípade vytvorenia podmienok začiatkom jesene dá vedieť. 
Informoval, že komisia ŽP dostala požiadavku na riešenie náhradnej výsadby. 
 
p. prednosta dodal, že NDS zaslala žiadosť o výrub stromov, musí byť zabezpečená náhradná 
výsadba. 
 
Ing. Bencová dodala, že je možné, aby zaplatili za spoločenskú hodnotu drevín – za výrub 
stromov v katastri obce. 
 
p. Miert žiadal o opravu nezrovnalostí v zápisnici a uznesení z riadneho zasadnutia OZ konaného 
dňa 15.03.2008: 
- v hlasovaní – schválenie programu obecného zastupiteľstva - bol proti prijatiu zmeny 
programu, prebratiu bodu Schválenie ÚPN, doplnok č. 2, aby Ing. Burian bol prednostne  
posunutý k prebratiu bodu, nakoľko  sa očakáva príchod dotknutých občanov. Hlasoval teda 
proti a výsledok hlasovania  bol 8 za, 1 proti a nie 9 za, ako sa uvádza v zápisnici. 
- v uznesení 36/2008 je uvedené, že neboli vznesené námietky v zákonom stanovenom termíne. 
Vlastníci pozemkov – Malé diely vzniesli pripomienku, bola vznesená námietka vlastníkov 
pozemkov v riadnom termíne a podaná na OZ 23.01.2008, kde bola prečítaná. Následne bolo 
uznesením č. 25/2008 zo dňa 23.01.2008 pozastavené stavebné konanie vo veci obstarania 
Doplnku č. 2 ÚPN obce Sučany. 
 
5. Schválenie zapisovateľov odborných komisií 
 
p. prednosta navrhol za zapisovateľku kultúrnej a športovej komisie bola p. Babčová. 
 
Prítomní sa dohodli, že p. Tetuľa do 12.05. nahlási redakčnú radu, zapisovateľa kultúrnej 
a športovej komisie, ako náhradu za odchádzajúcich členov. 
 
6. VZN o obecnej polícii 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil spracovateľ VZN p. Čičerín, ktorý naniesol návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia.  
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p. starosta otvoril k danému bodu rozpravu. Uviedol, že VZN rieši jednotlivé činnosti v zmysle 
zákona o obecnej polícii. 
 
Ing. Bencová požiadala o rozpísanie § 4 vo vzťahu k občanom. 
 
      Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie za prijatie VZN: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
Všeobecne záväzné nariadenie o hospodárení s majetkom obce Sučany 
 
p. prednosta informoval, že Všeobecne záväzné nariadenia boli zverejnené na úradných 
tabuliach, webstránke obce na pripomienkovanie. Nedošla ani jedna pripomienka, pozmeňovací 
návrh. Návrhy VZN boli prerokované v ekonomickej komisii. VZN kopíruje 7 noviel zákona, 
ktoré boli zapracované do návrhu.  
 
p. starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  
 
Prítomní sa dohodli, že bude spísaný zoznam inventárnych predmetov na vyradenie, predložený 
ekonomickej komisii. Inventarizačné komisie budú zodpovedné za likvidáciu vyradených 
inventárnych predmetov. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
Hlasovanie za prijatie VZN: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
Všeobecne záväzné nariadenie, ktorým sa určuje spôsob a metodika poskytovania dotácií 
právnickým a fyzickým osobám podnikateľom 
 
p. prednosta informoval, že vzhľadom k tomu, že došlo k 4 novelám zákona, na ktoré nebolo 
reagované, návrh VZN upravuje podmienky. Pôvodné VZN sa týmto ruší, účinnosť nadobudne 
15.05.2008. 
Doporučil, aby ostalo v platnosti uznesenie, ktoré stanovuje, že každý z klubov dostane dotáciu 
až vo chvíli, keď splní podmienky – zverejní prezentáciu činnosti, fotografie,... Je to reklama 
klubu i obce. Návrh VZN vychádza zo zákona o rozpočtových pravidlách. V závere VZN sú 2 
prílohy. Je povinnosťou dotáciu zúčtovať. V prípade, že sa tak nestane, nebude môcť žiadateľ 
získať dotáciu nasledujúci rok. 
 
Následne p. starosta otvoril rozpravu k tomuto bodu. 
 
Ing. Bencová sa opýtala na § 9 ods. 3, kto bude vypracovávať zmluvy, Športový krúžok, ktorý 
zastupuje p. Očková, nedostal dotáciu za r. 2007. 
 
 
p. prednosta dodal, že zmluva bude štandardná, zachytáva účel zmluvy. Žiadosť p. Očkovej je 
z 31.03.2008. 



 9

 
Hlasovanie za prijatie VZN: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta navrhol delegovať za zástupcu rady Materskej školy p. Danku Balkovú. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
Schválenie kompletného uznesenia z mimoriadneho zasadnutia OZ dňa 28.03.2008 
 
p. starosta uviedol, že dal písomné stanovisko, žiadal o zapracovanie pripomienok 1, 2 do 
zápisnice.  
 
Dal hlasovať o vypracovaní dodatku k zápisnici OZ zo dňa 28.03.2008 a zapracovaní citácie zo 
zápisnice do uznesenia. 
 
Hlasovanie za vypracovaní dodatku k zápisnici: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh zmeny organizačného poriadku OcU Sučany 
 
Návrh zmeny uviedol prednosta úradu s tým, že vychádza z uznesenia mimoriadneho OZ, ktoré 
bolo dnes potvrdené. Je potrebné urobiť len zmenu v tom, že v paragrafovej časti bude 
vypustený § 8 a kompetencie prednostu a úlohy vyplývajúce z tejto funkcie musia byť 
prerozdelené. 
 
Ing. Belica uviedol, že uznesenie bude platné po podpise starostu, návrh organizačného poriadku 
obce. 
 
p. prednosta povedal, že na OZ bola schválená zmena – predložená textová časť. 
 
Ing. Bencová navrhla vypustenie tohto bodu, kým nerozhodne prokuratúra. V prípade podpísania 
uznesenia z mimoriadneho OZ, potom sa urobí presný návrh organizačného poriadku podľa 
štruktúry z mimoriadneho OZ.  
 
p. starosta povedal, že vznikla komplikovanejšia situácia, aj keby prokuratúra rozhodla, že 
mimoriadne OZ nie je platné, OZ na dnešnom rokovaní uznesenie potvrdilo, je to platné.  
 
Ing. Belica povedal, že nič sa nestane, ak organizačný poriadok bude schválený na nasledujúcom 
OZ. 
 
p. prednosta povedal, že je potrebné schváliť organizačný poriadok, lebo obec má zlý štatút, 
ktorého súčasťou je aj organizačný poriadok. 
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Ing. Belica povedal, že pre získanie eurofondov ak nie je schválená nová norma, platí stará.  
 
PhDr. Bella sa opýtal, z akého to má zdroja? Či má Ing. Belica dobre overené požiadavky EÚ, 
alebo hovorí zo svojej hlavy na základe právneho vedomia.  
 
p. prednosta odpovedal, že je nevyhnutnou podmienkou tak ako PHSR. 
 
Ing. Bencová sa opýtala, ak sa vyškrtne § 8 a prečíslovanie ostatných bodov, či starosta tento 
podpíše. 
p. starosta povedal, že je možné schválenie v aktuálnom znení. Uznesenie je platné, nie je 
vykonateľné. Vykonateľnosť pozastavil. Navrhol schválenie organizačného poriadku. 
 
PhDr. Bella sa opýtal, či bude OZ chcieť funkciu prednostu v Sučanoch, alebo to je natrvalo. 
 
Ing. Belica povedal, že to je teraz ťažko povedať. Funkcia prednostu môže byť nahradená 
zástupcom starostu na plný úväzok. 
 
PhDr. Bella dodal, aby OZ nevyšlo na posmech občanom.  
 
p. starosta prehlásil, že podpíše uznesenia z 12.03 mimo toho jedného, do dvoch mesiacov sa to 
musí vyriešiť. 
 
Ing. Belica povedal, že skúsenosti OZ učia, že viaceré uznesenia, ktoré sľúbil, podpísané neboli. 
Verí tomu, že túto úlohu mimoriadne splní. Čo sľúbil, nikdy nepodpísal. 
 
p. starosta požiadal o hlasovanie. 
 
Ing. Belica požiadal o doručenie uznesenia OZ. 
 
Hlasovanie za návrh organizačného poriadku v znení, ako bol vypracovaný: 
Za:  5 
Proti:  0 
Zdržal sa: 5 
 
p. starosta skonštatoval, že organizačný poriadok nebol schválený. Opýtal sa prítomných, čo sa 
s tým bude robiť? 
 
PhDr. Bella navrhol hlasovanie bez § 8. 
 
Hlasovanie za návrh organizačného poriadku v zmysle návrhu predkladateľa bez § 8: 
Za:  8 
Proti:  0 
Zdržal sa: Ing. Bulej, PhDr. Bella. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Čerpanie rozpočtu obce Sučany za rok 2007 
 
p. prednosta informoval, že materiál predstavuje fakty, výsledok hospodárenia so správou 
hlavnej kontrolórky, bol prerokovaný ekonomickou komisiou.  
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p. Balková, hl. kontrolórka uviedla, že všetky účty boli odsúhlasené, súhlasia so zostatkom. Čo 
sa týka pohľadávok, všetkým podnikom boli zaslané pohľadávky na odsúhlasenie. Pripravujú sa 
exekúcie pohľadávok za smeti, vymôžu sa skoro všetky.  
Doporučila schválenie výsledku hospodárenia bez výhrad.  
 
Hlasovanie k čerpaniu rozpočtu za r. 2007: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie k záverečnému účtu obce za r. 2007: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Návrh II. zmeny rozpočtu: 
 
p. prednosta povedal, že tento bod je pripravený v tabuľkovej forme, bežné príjmy sú navýšené 
o dotácie za nájom fotbalistov a kolkárov, dotáciu na viacúčelové ihrisko, finančné operácie. 
 
p. Miert požiadal o značenie príloh pozvánky číslami, aby sa počas rokovania mohli poslanci 
jednoduchšie orientovať v materiáloch, ktoré sú vo veľkom množstve na malej ploche stola 
ťažko identifikovateľné. 
 
Hlasovanie k II. zmene rozpočtu: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
Poskytnutie dotácií: 
Prítomní sa dohodli na nasledovnom rozdelení dotácií pre jednotlivé organizácie: 
 
a) Futbalový oddiel TATRAN Sučany   500 tis. Sk 
b) Kolkársky klub Tatran Sučany    205 tis. Sk 
c) Skialp Sučany        35 tis. Sk 
d) Hokejbalový klub HBK Eagles Prefa Sučany    40 tis. Sk 
e) Kros klub Sučany        36 tis. Sk 
f) Telov. Jednota Tatran Sučany – stolnoten. odd.    50 tis. Sk 
g) Športový krúžok Sučany – volejbal ženy       8 tis. Sk 
h) Slovenský rybársky zväz – obvod Sučany    27 tis. Sk 
i) Slovenský zväz zdravotne postihnutých              10 tis. Sk 
j) Slovenský zväz zdravotne postihnutých       3 tis. Sk 
k) SZPB – základná organizácia Sučany     20 tis. Sk 
 
Hlasovanie k poskytnutiu dotácií: 
Za:  9 
Proti:  p. Makovník 
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Zdržal sa: 0 
 
R ô z n e 
 
p. prednosta informoval, že dopravné ihrisko sa dostáva do reálneho svetla. Súčasne by sa malo 
budovať dopravné a multifunkčné ihrisko. Zajtra sa má zastaviť na Úrade vlády ohľadom 
financovania ihriska na väčší rozmer, ako je štandard, malo by mať rozmery 40 x 20 m, menšie 
je 33 x 18 m. Dotácia je 1,2 mil. Sk v oboch prípadoch. V druhom prípade by boli náklady na 
realizáciu cca 2,2 mil. Sk, v rozpočte je schválený dostatok prostriedkov.  
Čo sa týka dopravného ihriska, ponuka pozemkov TTS znížila cenu na 250,- Sk/m2. 
Nie je problém vtesnať sa do územia a projekčne dotvoriť ihrisko tak, aby sa nemuseli 
odkupovať pozemky na inom území. Bolo dohodnuté, pokiaľ bude schválené vykúpenie 
pozemku, v priebehu budúceho týždňa urobia projektanti zameranie, GP sú spracované,  ihrisko 
osadia do konkrétneho územia, pripravia návrh realizačného projektu na rokovanie komisií. 
Samotná výzva bola posunutá. Nakoľko sa jedná o väčší objem peňazí, bude potrebná verejná 
súťaž na dodávateľa.  
 
p. Miert uviedol, že stavebná komisia bola na tvare miesta. Sú dve možnosti za tehelniarskymi 
kurtami – ponuka TTS a ponuka p. Martinčeka. 
Komisia dala odporúčacie stanovisko pre TTS, jedná sa o strategický pozemok, kde je do 
budúcna možné zrealizovať akýkoľvek zámer.  
V minulosti bolo nerozumné rozhodnutie, čo je poučením do budúcna. Komisia doporučila 
odkúpenie pozemku v cene 250,- Sk. 
Ponuka p. Martinčeka je v areáli tehelne, smerom dovnútra je trávnatá plocha, čo je viazané na 
predaj športového domu.  
 
MUDr. Trnovská povedala, že je tam aj majetok obce, obhospodarovať kurty. 
 
Ing. Bencová uviedla, že komisia ŽP súhlasila s odkúpením pozemku TTS v cene 250,- Sk. 
 
p. prednosta povedal, že výhodnejšia je ponuka TTS. 
 
p. starosta požiadal o hlasovanie k odkúpeniu parcely TTS: 
 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Nájomné zmluvy na byty – predĺženie nájmu 
 
p. prednosta predložil žiadosti občanov: 

a) Zuzany Burdiliakovej, Tehelná 11, jednoizbový byt, do 30.06.2009 
b) Renáty Farkašovej, Tehelná 9, jednoizbový byt, do 30.06.2009 
c) Jána Džugana, Tehelná 9, trojizbový byt, do 31.08.2009 

 
Hlasovanie za predĺženie nájomných zmlúv: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
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     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. prednosta predložil ponuku f. Gaya, s. r. o. na šírenie bezplatného internetu s rýchlosťou 64 
kB na dobu 5 rokov. 
 
Hlasovanie: 
Za:  0 
Proti:  9 
Zdržal sa: 1 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. prednosta predložil žiadosť p. Petra Mórica, byt. Fatranská cesta 974/63, Sučany o odkúpenie 
nevysporiadaných parciel č. 4547/36, 4547/3, 4547/38 a 4547/37 o výmere 880 m2 v cene 90,-  
Sk/m2. OZ žiadosť schválilo i so splátkovým kalendárom kúpnej ceny. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. starosta predložil informáciu Ministerstva obrany SR, Bratislava zo dňa 08.04.2008 k využitiu 
objektov vodného cvičiska „Ontário“ Sučany a obytného domu, ul. Stromová, č.s. 512, Sučany. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. prednosta predložil žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti na Ul. Stará hradská – Dom služieb 
(Praktik) v prospech spoločnosti MIDA, s. r. o., zastúpenej Štefanom Michalkom, byt. Thurzova 
16, 036 01 Martin minimálne za cenu stanovenú znaleckým posudkom s vecným bremenom 
vyplývajúcim z uzavretých nájomných zmlúv. Odkúpil by objekt a záväzky vyplývajúce 
z nájomných zmlúv. 
 
Hl. kontrolórka uviedla, že obec má vypracovaný rok starý posudok na 3.072 tis. Sk. Predtým 
bol oslovený p. Weisser, ktorý nebol ochotný dať viac ako 1 mil. Sk.  
Zást. spoločnosti MIDA má záujem o odkúpenie objektu v cene znaleckého posudku, zamestná 
20 šičiek.  
Rokovaním o odpredaji je poverená hl. kontrolórka a p. Zubček minimálne za cenu znaleckého 
posudku. 
p. Miert pri tomto bode oboznámil OZ so zámerom p. Cervanovej urobiť niečo ako Dom 
sociálnych služieb. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
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Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Investičný zámer detského dopravného ihriska 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
p. prednosta predložil žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti v lokalite Hrabiny, Ul. Kráľova 9, 
Sučany - parc. č. 1869/48 v prospech Márie Fořtovej, byt. Novomestského 14/17, Martin. Nie je 
spracovaný znalecký posudok. 
 
p. Miert skonštatoval, že je potrebné spracovať znalecký posudok na tento objekt. 
 
p. starosta povedal, že komisia vyvolá konanie.  
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
p. prednosta predložil žiadosť o poskytnutie príspevku na stravu z rozpočtu obce pre Dominika 
Gallu, Tomáša Gallu a Nikolu Gallovú, ktorí sú žiakmi ZŠ SNP v Sučanoch. 
 
MUDr. Trnovská požiadala, aby p. Petrášová išla pozrieť túto rodinu. 
 
Ing. Bencová uviedla, že deti rodičov v hmotnej núdzi platia za stravné lístky 2,- Sk/obed. 
 
Prítomní sa dohodli na poskytnutí príspevku na stravu na nevyhnutný čas, od septembra sa budú 
riešiť formou hmotnej núdze. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta predložil žiadosť na realizáciu „Knihy o regióne Turiec“, vytvorenie živej knihy, ktorá 
by sa mala rozprestierať na výmere 2 ha v okolí Mošoviec, žiadajú o príspevok 3 tis. 
Sk/mesačne. Majú záujem o guinessov rekord.  
Navrhol odročenie bodu a prizvanie zástupcov žiadateľa na OZ. 
 
Interpelácie poslancov. 
 
p. Zubček uviedol, že je potrebné, aby sa stavebná komisia za účasti projektanta zaoberala 
kolkárňou. 
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p. starosta povedal, že kolkáreň je v havarijnom stave, vietor odfúkol strechu, je provizórne 
urobená. Je potrebné urobiť atiku, schodište, odporúčil problematiku na riešenie stavebnej 
komisie.  
 
p. Miert požiadal o doplnenie p. Bernika, stavbára do stavebnej komisie kvôli stavebnej činnosti 
a rozšírenie o p. Hűbera, ktorý je odborník vo veciach územného plánu. Čas ukazuje, že takéto 
pozície sú potrebné. 
 
p. starosta podotkol, že toto je zásah do organizačnej štruktúry, je potrebné schválenie OZ. 
 
p. Zubček dodal, že zatiaľ je možné toto riešiť prizývaním odborníkov. 
 
Ing. Belica povedal, že sa chce vyjadriť k veciam, ktoré sa nie jeho vinou dostávajú do médií. 
Nie on je iniciátorom určitých vecí, ktoré sa objavujú a na dnešnom OZ sa potvrdili. Nie on 
vyzýval redaktorov, ale oni prišli za ním. Dnes sa odsúhlasili podmienky spaľovne. Aby to bolo 
transparentné, OZ žiada, aby všetky zmluvy boli pred podpisom predložené k pripomienkovaniu 
OZ. Keď o takejto podobnej zmluve hovoril pri Plutve, toto nebolo umožnené ani komisii, ani 
OZ, čiže pravda je asi niekde inde ako hovorí starosta. 
Keď sa hovorilo o šatniach, p. Makovníkovi sa otvárajú teraz oči, ako je možné, že 1. apríla 
minulého roku sľuboval,... 
 
p. starosta podotkol, že toto nie je interpelácia.  
 
Ing. Belica uviedol, že toto je interpelácia na znevažovanie ľudí a poslancov v médiách, chce sa 
brániť znevažovaniam, krivdám a klamstvám, ktoré starosta uvádza.  
K 1.4. mali byť postavené šatne, ktoré si môže overiť v zápisnici, že považuje, aby nebol 
prvoaprílový žart, je dnes fakt. To, že píše starosta dnes v novinách, že bola veterná smršť, tá 
prišla oveľa neskôr, ako starosta sľuboval veci, ktoré chce riešiť. 
O organizačnej štruktúre, ktorá sa dnes schvaľovala, zas mu dalo OZ za pravdu, že to, čo starosta 
na stretnutí prisľúbil splniť, dnes, ak starosta dodrží slovo, splní. 
Dopravné ihrisko, bonbónik, bolo jednou z kardinálnych otázok zvolania mimoriadneho OZ.  
O rýchlostiach, hovoril starosta x-krát, koľko miliónov korún bude plynúť do obecnej 
pokladnice, keď bude toto meranie. Dnes pochybuje o tom, že by to mohlo byť, ale zákon zatiaľ 
na túto tému nehovorí. 
O hrubom porušovaní ľudských práv ťažko hovoriť, nikomu nezabraňovali urobiť nahrávanie, 
fakty boli dnes potvrdené. 
To, že ho obvinil ako poslanca ŽSK, že neprejavoval aktivity voči obci, môže dokladovať 
ďalšími vecami. O eurofondoch a návšteve v Žiline sa zmieňovať nebude, nakoľko nemá svedka. 
O tom, že je členom rôznych športových združení, ktoré aj dnes sa preberali o dotáciách a teraz 
keď boli hokejbalisti, s p. Jamriškom hovorili o možnostiach VZN VÚC, podnet musí byť zo 
strany žiadateľa dotácie, nemôže chodiť za každým. 
O tom, že spolupráca so starostami je, je možné zavolať telefonicky starostu Turian, Mošoviec. 
Keď sa telefonicky skontaktovali, pomohol a poradil, do akej miery mohol. Vyvíjal spoluprácu s 
riaditeľkou p. Taškárovou z Domu dobrého pastiera.  
Ľahko je do novín povedať „očakával som lepšiu spoluprácu s poslancom VÚC“.  
Boli použité lži, klamstvá a polopravdy. Je pre neho ťažko hovoriť s človekom, ktorý lžami, 
klamstvom človeka znevažuje a postaví k múru, aby riešil túto vec súdom, prokuratúrou. 
Starosta napísal do novín, „nech si pán poslanec zavolá NKÚ a nech preskúma transparentnosť 
predaja Plutvy“. Uviedol, že on nikdy nespochybňoval transparentnosť predaja Plutvy. Dnes to 
starosta sám svojimi ústami rukolapne potvrdzoval, aký má záujem o transparentný podpis 
zmluvy so spaľovňou. Spôsoby, ktoré používa, nie sú hodné toho, aby ich používal. Na 
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neformálnom stretnutí po mimoriadnom zastupiteľstve, kde starostovi povedal o určitých 
metódach, ktoré sa nezlučujú s normálnym spôsobom života spoločnosti, ktorá nemá nejakým 
spôsobom blízko k policajnému štátu. Nemôže inak reagovať ako tu. Tieto spôsoby, ktoré 
starosta používa voči nemu, si neželá, aby ďalej používal. Ak ich bude ďalej používať, bude sa 
to musieť riešiť iným spôsobom.  
Mimoriadnym OZ starosta donútil poslancov riešeniu cez prokuratúru. Nakoniec pristúpil 
starosta k veciam, ktoré nie sú kompromisom. Odsúhlasené veci sú dodržiavaním zákona, o čom 
si poslanci myslia, že zákonnosť bola dodržaná Ak chce dnes podpísať uznesenia, je rád, ak 
dokáže chápať právny stav veci a nie takým spôsobom, ako bolo prezentované na mimoriadnom 
OZ. 
 
PhDr. Bella povedal, že kritika padne niekedy na úrodnú pôdu, takto mohli aj ostatní poslanci 
naniesť kritiku voči prednostovi. V Živote Turca je dotknutý ako poslanec, možno zavolá p. 
Gregorovi. Požiadal, ak bude niekto písať do novín, nech píše za seba. V Živote Turca je 
napísané, že „28. marca nestojí na strane starostu ani 1 z nich“. Poslancov je 11, no nikdy 
nepovedal a nevraví, že nestojí na jeho strane, kritiku môže mať voči nemu, no nehovorí, že stojí 
na jeho strane.  
„Na mimoriadnom zasadnutí parlamentu sme mali vyriešiť dva problémy ... s čím ani jeden 
z poslancov nesúhlasil“. Dodal, že on súhlasil, lebo ihrisko patrí do školy, do objektu, na tomto 
názore si bude trvať. 
Požiadal, aby sa každý vyjadroval za seba. 
 
Ing. Bencová k požiadavke p. Rolku uviedla, že s odpredajom pozemku komisia ŽP nesúhlasí, 
nakoľko súvisí so spádmi potoku, kde sú skaly, výkopy. 
V rámci aktivačných prác doporučuje priestory upraviť ešte v tomto roku. Padla pripomienka p. 
Bohušovej, že na predmetný pozemok bolo v minulosti viac žiadostí, ktorým sa nevyhovelo. 
V prípade odpredaja navrhla verejnú súťaž. 
Naniesla žiadosť obyvateľov z Prefy, ktorý žiadajú o zakreslenie prechodu pre chodcov, 
dopravné značenie na ceste smerom zo Sučian a potiahnutie chodníka okolo kurtov.  
V náväznosti na to žiadajú zriadiť prístup k autobusovej zastávke, kde sa v zime nahŕňa sneh. 
Komisia navrhuje začlenenie žiadosti do projektu dopravného značenia na schválenie v OZ. 
K žiadosti p. Štefana Šimku o dlhodobý prenájom pozemku parc. č.  KN 1769/8. Komisia súhlasí 
s tým, že žiadateľ tam nevybuduje plot, pretože by to prekážalo v prehľadnosti. 
Zistilo sa, že v súčasnosti je potok v časti intravilánu obce opäť zanesený, je potrebné jednať 
s Povodím Váhu ohľadom vyčistenia koryta potoka. 
Na jednaní o penzióne Kriváň, ktorý by mal stáť za ČS  JET, komisia s jeho umiestnením súhlasí 
za podmienky, že budú vyriešené parkovacie plochy, s parkovaním na ceste KŽP nebude 
súhlasiť a v rámci svojho pozemku musí byť zastúpených 20 % zelene, čo je v zmysle 
regulatívov ÚPN. 
Požiadala, aby zodpovední pracovníci, ktorí majú na starosti parceláciu hrobových miest, túto 
kontrolovali. Obruby si občania robia krížom-krážom. Taktiež aby kontrolovali činnosť 
pohrebnej služby, po čerstvo kopaných hroboch je výkopový materiál umiestnený pri hroboch. 
Sú tam výslovne kopy štrku. 
 
p. Miert pre pokročilosť času informoval len o prejednaných bodoch zo zasadnutia poslednej 
stavebnej komisie 24.04.2008. Komisia medzi zasadnutiami OZ zasadala 3-krát.  
- Komisia nedoporučuje výstavbu nájomných bytov nižšieho štandardu na ul. Ď. Langsfelda 
z dôvodu, že lokalitu v centre obce považuje za nevhodnú. Opýtal sa, či je opäť požiadavka tuná 
lokalizovať.  
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p. prednosta povedal, že je prijaté uznesenie OZ, ktorým bolo schválené umiestnenie práve 
v tejto lokalite. Na základe toho dali spracovať GP, územie má prísť pozrieť projektant budúci 
týždeň, pokúsi sa pripraviť návrh osadenia výstavby. 
- Žiadosť p. Šimka – komisia sa vyjadrila za zachovanie zelene, dať mu to aj bezodplatne. 
 Komisia prejednala sťažnosť občanov z Hrabín, ktorí sa cítia dotknutí, nakoľko nemôžu 
využívať kanalizačné potrubie, chýbajú tam domové prípojky. Odporúča vedeniu obce 
vybudovať domové prípojky v rámci projektu ISPA. 
p. Miert navrhol jednať s vodárenskou a kanalizačnou spoločnosťou, aby boli ku každému domu 
vybudované vodovodné a kanalizačné prípojky. Občania by sa pripojili, ale nemajú tú možnosť. 
Je potrebné hľadať spoločné riešenie, aby sa občanom umožnilo pripojiť. 
 
p. starosta povedal, že súhlasí s tým. Požiada vodárenskú spoločnosť, riešiť to na náklady 
vodárenskej spoločnosti.  
 
- p. Miert informoval o prerokovaní stavebného konania, s projektom výstavby penziónu Kriváň 
komisia súhlasí za podmienok zohľadnenia námietok účastníkov konania. 
 
- Komisia dostala na riešenie problém parkoviska pri predajni Kama, čo berie na vedomie, je 
potrebné stanovisko DI.  
Ďalej predložil fotografie a žiadosť p. Rolku o odkúpenie pozemku KN 1869/79 o výmere 115 
m2, čo komisia doporučuje schváliť. Žiadateľ vyhotoví nový GP, ktorým bude odčlenená 
vyasfaltovaná plocha o rozmeroch 3 x 4 m, ktorá ostane vo vlastníctve obce. Pozemok je ako 
skládka odpadu v neprimeranom stave. Nerobí to obci dobré meno. 
Žiadateľ sa zaviazal dať ho do poriadku na vlastné náklady. 
Čo sa týka spádov, chodia sa tam kúpať aj deti. Keď bude okolie upravené, môžu ho užívať. 
Prejazdnosť, prístup k spádom sa neznefunkční. Žiadateľ sa zaviazal k úprave terénu. 
 
Hlasovanie za predaj:: 
Za:  7 
Proti:  Ing. Bencová 
Zdržal sa: Ing. Bulej 
Neprítomný: p. Teťuľa 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
 
Tým p. Miert vyčerpal body k prejednaniu zo stavebnej komisie z posledného sedenia. 
 
Ing. Jamriška uviedol, že Hodžovým dňom je potrebné venovať pozornosť aspoň mesiac vopred. 
 
p. Makovník povedal, že na futbalových ihriskách sa šíri vandalizmus. Bolo by vhodné 
zamestnať tam chlapa, ktorý sa bude starať o údržbu trávnatých plôch. 
 
p. kontrolórka uviedla, že hovorila s p. Zelníkovou, p. Tonka a p. Čonka by do mesiaca obidvaja 
odrobili 128 hodín, ich mzdu refunduje NÚP. Striedali by sa, ušetrili by sa finančné prostriedky.  
 
p. prednosta navrhol, že je možné i riešenie formou dohody o pracovnej činnosti.  
 
p. starosta povedal, že vzhľadom k tomu, že Ing. Belica uviedol závažné skutočnosti, bol ráno 
podaný podnet na prokuratúru. 
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Informoval prítomných o tom, že požiadal o členstvo v SMER-SD, vystupuje z radov 
nezávislých. 
 
p. kontrolórka informovala, že dostala list, č. j. 974/2008 k činnosti DHZ Sučany, tento 
prítomným prečítala. Informovala o jeho riešení. 
 
p. starosta povedal, že je potrebné p. Slobodníka oboznámiť, že bol spáchaný trestný čin 
ohovárania zo strany pisateľa. Pán Slobodník by mal zaujať stanovisko. Jedná sa o obvinenie 
zamestnanca, je potrebné dať mu možnosť reagovať. Požiadal kontrolórku, aby mu dala 
fotokópiu, aby zaujal stanovisko. 
 
 
 
Informácia bola verejne publikovaná na OZ, p. Slobodník je osočovaný, podozrenie je potrebné 
preukázať. 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ 
ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Miroslav Vereš      JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
    prednosta OcÚ          starosta obce 
 
 
 
 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 

Zapisovateľka: Viera Truchliková 



OB E C   S U Č A N Y 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 
 
 
 

zo dňa 29.05.2008 
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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 29.05.2008 
 

Prítomní: 
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2.   Božena Balková -   kontrolórka obce 
3.   Viera Truchliková -   zapisovateľka 
 
Poslanci: 

1. MUDr. Iveta Trnovská 
2. PhDr. Miloš Bella  
3. Ing. Ján Jamriška  
4. Ing. Eva Bencová 
5. Jaroslav Makovník 
6. Miroslav Teťuľa 
7. Ján Zubček  
8. Miroslav Miert 

 
Hostia:   
Občania obce Sučany (viď prezenčná listina) 
 
P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie mimoriadneho zastupiteľstva 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice OcZ 

4. Plnenie uznesenia č. 73/2008 a 74/2008 zo dňa 29.04.2008. 

5. Rôzne 

6. Interpelácie poslancov 
 
7. Návrh na uznesenie 

 
8. Záver 

 
1.   Otvorenie mimoriadneho zastupiteľstva 
 
Starosta obce skonštatoval, že nakoľko je prítomných 7 poslancov (MUDr. Iveta Trnovská, 
PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, Ing. Eva Bencová, Jaroslav Makovník, Ján Zubček, 
Miroslav Miert), OZ je uznášania schopné. Otvoril rokovanie mimoriadneho OZ, ktoré bolo 
zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. Zároveň ospravedlnil neúčasť Ing. Ivana Buleja, Ing. Petra Belicu a 
MUDr. Richarda Koyša z dôvodu plnenia pracovných povinností.  
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2. Schválenie programu 
 
Uviedol, že program bol prítomným doručený v predstihu, opýtal sa, či je návrh na doplnenie 
programu. 
 
MUDr. Trnovská požiadala o doplnenie bodu „Program Hodžových dní“. 
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za:  MUDr. Iveta Trnovská, PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, Ing. Eva Bencová, 

Jaroslav Makovník, Ján Zubček, Miroslav Miert 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
 
3.   Voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice OZ 
 
Starosta navrhol  do návrhovej komisie Ing. Bencovú a p. Zubčeka, za overovateľov zápisnice p. 
Makovníka a Ing. Jamrišku. 
 
Hlasovanie: 
Za:  MUDr. Iveta Trnovská, PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, Ing. Eva Bencová,  

Ján Zubček, Miroslav Miert, p. Teťuľa 
Zdržal sa: p. Jaroslav Makovník 
Proti:  0 
 
4. Plnenie uznesenia č. 73/2008 a 74/2008 zo dňa 29.04.2008. 
 
p. starosta informoval prítomných i občanov, že sa jedná o vstup do organizačnej štruktúry 
obecného úradu, a to zrušenie miesta prednostu v náväznosti na uznesenia OZ č. 73 a 74. 
Problematika bola podrobne  prerokovaná 29.04.2008. 
Požiadal prítomných poslancov, aby k hlasovaniu pristupovali s plnou vážnosťou, zvážili svoje 
rozhodnutie. 
 
p. Zubček uviedol, že výsledok hlasovania je verejný, nevidí dôvod opäť hlasovať, nakoľko 
uznesenie obecného zastupiteľstva bolo starostom podpísané. Dodal, že stojí za úvahu vyjadrenie 
starostu obce doručené poslancom, že uznesenie bolo podpísané omylom. Uvedený dokument 
prítomným MUDr. Trnovská prečítala. 
 
MUDr. Trnovská navrhla presunutie tohto bodu programu na ďalšie zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
 
Ing. Bencová uviedla, že nie je dôvod hlasovať, nakoľko uznesenie bolo odhlasované na 
minulom zasadnutí OZ. Programom dnešného mimoriadneho zasadnutia OZ je plnenie prijatého 
a starostom podpísaného uznesenia, čo je hlavným dôvodom zvolania zasadnutia. 
Dodala, že  
 
p. Balková, hlavná kontrolórka obce, doporučila odloženie bodu programu na nasledujúce 
zasadnutie OZ, nakoľko chýbajú 3 poslanci. 
 
p. starosta k uvedenému uviedol, že sa stal omyl, čo je možné dokladovať, že hneď na riadnom 
zasadnutí OZ dňa 29.04.2008 vyhlásil, že využíva zákonnú možnosť pozastaviť uznesenie. 
Zápisnica bola podpísaná overovateľmi. Obecný úrad prijal nové administratívno-technické 
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spracovanie dokumentu, každé uznesenie je napísané samostatne. Pri tomto omylom podpísal 
i tieto uznesenia. Ide o podpis v nie dobrej viere. V rámci rozhodnutia sa to znení v rámci 
audioremedatúry, muselo by sa to riešiť od začiatku. Nie je dobré vyvolávať pochybnosti, riešiť 
cez prokuratúru. Ospravedlnil sa za chybu.  
Uviedol, že v čase, keď ešte uznesenia neboli podpísané, boli zverejnené na stránke obce. 
K uvedenému uzneseniu v tom čase bol napísaný dodatok, že nie je podpísané. Povedal, že tento 
počin neurobil v dobrej viere, zákon predpokladá, že každý úkon musí byť urobený v dobrej 
viere, čo tu absentuje. Dodal, že podpisy sú nespochybniteľné, ospravedlnil sa za chybu a 
požiadal prítomných poslancov, aby rozhodnutie zvážili. Uznesenie bolo podpísané omylom, 
požiadal o zohľadnenie. Na internete bol dodatok uvedený hneď v čase jeho zverejnenia. 
 
PhDr. Bella povedal, že predmetom rokovania je zrušenie miesta prednostu obecného úradu. 
Uviedol, že Ing. Vereš vyhral konkurz, je odborníkom v danej oblasti, pracoval ako prednosta 
Mestského úradu v Martine. Na obecnom úrade je veľa „mravenčej“ práce a nevie, kto túto prácu 
bude po odchode prednostu vykonávať. 
Na minulom zasadnutí, keď bol prítomný i Ing. Vereš, nikto z prítomných mu nevedel povedať, 
prečo sa ruší miesto prednostu OcÚ a bral to, že sa ruší Ing. Vereš ako osoba. 
Dodal, že keď je táto otázka dôležitá pre Ing. Belicu, mohol si nájsť čas a zúčastniť sa 
zasadnutia. 
Opýtal sa, že keď starosta využil zákonnú možnosť a pozastavil platnosť uznesenia. Opýtal sa, či 
je platnosť trvalá, dočasná? Dokedy platí uznesenie, že prednosta je zrušený. 
Dodal, že spornou vecou je, či sa uzná to, čo starosta dopísal. Omyl sa môže stať. To, že 
dokument má byť podpísaný v dobrej viere, tu absentuje.  
Navrhol stiahnutie bodu z programu, príp. preverenie Prokuratúrou. 
 
p. Miert uviedol, že k zrušeniu došlo preto, lebo boli výhrady poslancov voči práci prednostu, 
starosta má na jeho prácu iný názor. Preto zrušením miesta by bolo potrebné hľadať niečo nové, 
aby sa táto sila nahradila.  
 
p. Balková, hlavná kontrolórka uviedla, že je článkom medzi obecným zastupiteľstvom 
a vedením obce, na podpísané uznesenie upozornila p. starostu. 
Čo sa týka prednostu, odkedy prišiel na obecný úrad, rozdeľoval prácu, čo znervózňovalo 
pracovníkov. Toto bolo potrebné podchytiť v počas skúšobnej doby. 
Doporučila OZ odložiť problematiku na nasledujúce zasadnutie OZ, v zmysle zákona o obecnom 
zriadení je potrebných 60 dní na vyjadrenie. Dodala, že nie je korektné rozhodnúť v prednostovej 
neprítomnosti.  
 
Hlasovanie k odročeniu bodu programu č. 4: 
Za: 7 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.     
 
Ing. Ladislav Petráš uviedol, že bod, pre ktorý bolo mimoriadne OZ zvolané, bol odročený, 
zmietnutý zo stola. Uviedol, že obec Sučany je najväčšou v regióne Turca. Opýtal sa, či si 
prítomní zvážili, čo bude po zrušení miesta prednostu, týmto rozhodnutím obec príde o peniaze. 
Uviedol, že prednosta je predsedom Asociácie prednostov SR, je to profesionálny pracovník 
obecného úradu, vzdelaný človek, ktorý má kontakty, robí v prospech obce. Zrušením jeho 
miesta príde obec o manažéra obce, obecného úradu, o „motor“ zháňania prostriedkov 
eurofondov. Problémy sa dali vyriešiť, takto sa traumatizuje obec. 
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Ing. Bencová uviedla, že uznesením bol bod programu na návrh starostu presunutý na 
nasledujúce OZ.  
 
p. Balková, hlavná kontrolórka obce, naniesla požiadavku občanov na zakúpenie 5 bytových 
prijímačov BOR, čo predstavuje položku 10 tis. Sk, čo bude potrebné zohľadniť pri úprave 
rozpočtu obce. 
 
Hlasovanie, aby boli zakúpené rozhlasové prijímače BOR: 
Za: 7 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Hlavná kontrolórka obce naniesla žiadosť Špeciálnej základnej školy o poskytnutie dotácie pre 
11 mentálne postihnutých detí, obyvateľov Sučian za účelom výučby práce na počítači. 
 
Hlasovanie k poskytnutiu dotácie pre Špeciálnu základnú školu: 
 
Za: 7 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
      Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Hlavná kontrolórka obce informovala, že Turčianska vodárenská spoločnosť  požaduje napojenie 
občanov na kanalizáciu. V prípade, že nebude 80 % občanov napojených, hrozí obci pokuta vo 
výške 80 mil. Sk. 
Ďalej pozvala všetkých na podujatie pri príležitosti MDD, ktoré sa uskutoční v nedeľu o 14,00 
hod.  
 
p. Miert dodal, že na minulom OZ sa prejednávala situácia občanov, ktorí majú záujem sa 
napojiť, no nie je tam vedené potrubie. Je potrebné hľadať riešenie. 
 
p. starosta odpovedal, že rokoval s riaditeľom Turčianskej vodárenskej spoločnosti 
a ekonomickou námestníčkou.  
Je potrebné rozdeliť občanov na tých, ktorí: 

- sú pripojení a platia, 
- nie sú pripojení, 
- u ktorých je problém s pripojením rodinného domu. 

S Turčianskou vodárenskou spoločnosťou bolo dohodnuté, že každý sa bude posudzovať 
individuálne. Skupina, ktorá má technické problémy, nebude sankcionovaná.  
Starší občania, ktorí nemajú financie, môžu prípojku 2 roky splácať, aby ich to ekonomicky 
nadmieru nezaťažilo. 
 
PhDr. Bella naniesol poznatky zo zasadnutia priestupkovej komisie, kde bol oboznámený 
s činnosťou obecnej polície. Náčelník polície informoval o odčlenení hasičov od obecnej polície. 
OZ schválilo 5 obecných policajtov vrátane náčelníka. Priestory sú poriešené. Pálčivým 
problémom je zabezpečenie zamestnancov. Záujemcov o túto prácu odrádza nízky nástupný plat. 
V obci narastá drobná kriminalita na sídl. Prefa, Pod Skalou. Náčelník obecnej polície je sám, 
k tomu ešte roznáša poštu obecného úradu, nemá dostatok času na prevenciu. Náčelník ho  
požiadal o zverejnenie inzerátu v Martinsku, Živote Turca. 
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Zároveň upozornil, že ak má byť služba obecnej polície nepretržite, nedokáže to zabezpečiť 
náčelník sám. Mladý pán Mihálik má veľký vzťah k tejto práci, viac inklinuje k hasičom, pretože 
zamestnanci polície majú nízky plat.  
 
p. starosta informoval, že náčelník obecnej polície je presťahovaný do Športového domu, štátna 
polícia sa sťahuje na Stromovú 9, osobne od ministerstva dopravy. 
Náčelník polície má službu sám, musí byť pripravený na zásah, 50 objektov je zaregistrovaných 
na stránke ... objektov. 
Obec išla na minimum, pripravila optimálnu koncepciu. Je to v prospech občanov v súvislosti 
s technickou ochranou objektov, znižovaním kriminality. 
Informoval, že nakoľko obec má len 1 policajta,  k zásahom sa využíva aj obecný hasičský zbor 
a štátna polícia, ktorá čiastočne supluje činnosť obce. 
 
Hlasovanie, aby hl. kontrolórka do 18.06. preverila možnosti úpravy platov obecnej polície: 
Za: 7 
Zdržal sa: p. Makovník 
Proti:  0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Spoločný návrh primátora mesta Martin a starostu obce Sučany na udelenie „Pamätných 
medailí mesta Martin a obce Sučany pri príležitosti 130. výročia narodenia Milana Hodžu“ 
 
p. starosta prečítal prítomným pripravený materiál, ktorý je prílohou zápisnice OZ. Informoval, 
že dnes tento materiál schvaľuje i Mestské zastupiteľstvo mesta Martin. 
 
p. Zubček uviedol, že v minulosti bolo dohodnuté, že do tohto materiálu sa dostane i p. Miroslav 
Miert zo Sučian.  
 
Hlasovanie k doplneniu p. Miroslava Mierta do uvedeného materiálu: 
Za:  MUDr. Iveta Trnovská, PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, Ing. Eva Bencová,  

Ján Zubček, p. Teťuľa, p. Makovník 
Zdržal sa: p. Miroslav Miert 
Proti:  0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
 
Hlasovanie za Spoločný návrh primátora Martina a starostu Sučian k udeleniu pamätných 
medailí: 
Za:  MUDr. Iveta Trnovská, PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, Ján Zubček, p. 

Teťuľa, p. Makovník 
Zdržal sa: p. Miroslav Miert, Ing. Eva Bencová 
Proti:  0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. starosta informoval o príprave nadchádzajúcich Dní Milana Hodžu, ktoré sa budú konať od 
26. 06. do 06. 07. 2008 pod záštitou predsedu vlády. Oslavy budú spolufinancované mestom 
Martin. Program podujatia tvorí prílohu zápisnice OZ. 
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MUDr. Trnovská navrhla, aby na každom rokovaní v čase medzi 17.-18. hod. bol vyčlenený 
priestor pre vyjadrenia občanov. Občania tak budú vedieť prísť, budú mať možnosť vyjadriť sa. 
 
Hlasovanie k vyčleneniu priestoru pre pripomienky občanov: 
Za:  8 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. Balková, hlavná kontrolórka, navrhla zakúpenie nového fotoaparátu. 
 
Prítomní sa dohodli na zakúpení fotoaparátu v cene do 20 tis. Sk s tým, že p. Zubček do 18. 6. 
2008 zistí cenu. 
 
p. Miert podotkol, že dva roky je rozpracovaná monografia, nič sa nedeje. Opýtal sa, prečo. 
 
Ing. Bencová dodala, že je potrebné dopracovať niektoré kapitoly, aby mohol vzniknú dokument 
pre ďalších 30 rokov.  
 
MUDr. Trnovská naniesla návrh, aby uznesenia boli formulované priamo na OZ do elektronickej 
podoby. 
 
Hlasovanie k uvedenému návrhu: 
Za:  8 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ 
ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Miroslav Vereš      JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
    prednosta OcÚ          starosta obce 
 
 
 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 

Zapisovateľka: Viera Truchliková 



OB E C   S U Č A N Y 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 
 
 
 

zo dňa 18.06.2008 
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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 18.06.2008 
  
Prítomní:  
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.   -   starosta obce  
2.   Božena Balková  -   kontrolórka obce  
3.   Viera Truchliková  -   zapisovateľka  
  
Poslanci:  
1.  MUDr. Iveta Trnovská  
2. Ing. Peter Belica 
3.  PhDr. Miloš Bella   
4.  Ing. Ján Jamriška   
5.  Jaroslav Makovník  
6.  Ján Zubček   
7.  Miroslav Miert  
  
Hostia:    
Občania obce Sučany (viď prezenčná listina)  
  
P r o g r a m :  
  
1.  Otvorenie riadneho zastupiteľstva  
2.  Schválenie programu  
3.  Voľba návrhovej komisie 
4. Plnenie uznesení OcZ 
5. Plnenie uznesení uložených hlavnej kontrolórke 
6. Plnenie uznesenia č. 73/2008 a 74/2008 zo dňa 29.04.2008 
7. Prevod majetku obce na právnické a fyzické osoby 
8. Plán obce Sučany na zavedenie EURA a harmonogram úloh pri zavedení EURA 
9. Poradovník na byty pre rok 2008 
10. Schválenie personálnych zmien v komisii kultúry a redakčnej rade NSZ 
11. Plán zasadnutí OcZ na II. polrok 2008 
12. Podnety a pripomienky občanov (v čase 17,00-18,00 hod.) 
13. Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2008 
14. Rôzne 
15. Interpelácie poslancov 
16. Návrh na uznesenie 
17. Záver 
  
1.   Otvorenie obecného zastupiteľstva  
  
Starosta obce skonštatoval, že nakoľko je prítomných 7 poslancov (MUDr. Iveta Trnovská,  
PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Ján Zubček,  
Miroslav Miert), OZ je uznášania schopné. Otvoril rokovanie riadneho OZ, ktoré bolo  
zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  
neskorších predpisov. Zároveň ospravedlnil neprítomných poslancov, ktorí sa dostavia 
v priebehu rokovania z dôvodu plnenia pracovných povinností.   
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2. Schválenie programu  
  
Starosta obce prečítal program rokovania OZ. 
 
Ing. Belica navrhol vyradiť z programu rokovania bod 7), nakoľko OZ nemá pripravené 
podkladové materiály, problematika nebola prejednaná ekonomickou komisiou. Odporučil 
problematiku na nasledujúce OZ. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že sa jedná o znalecké posudky reštaurácie Gól a športového 
domu.  
 
Hlasovanie za schválenie programu s vypustením bodu 7: 
Za:  7 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
  
3.  Voľba návrhovej komisie 
 
p. starosta navrhol do návrhovej komisie p. Makovníka a PhDr. Bellu, za overovateľov 
zápisnice p. Zubčeka a Ing. Jamrišku. 
 
Hlasovanie za členov návrhovej komisie:  
Za: MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica, Ján Zubček, 

Miroslav Miert 
Proti:  0 
Zdržal sa:  p. Makovník, p. Bella 
 
 
Hlasovanie za overovateľov zápisnice: 
Za:  MUDr. Iveta Trnovská, PhDr. Miloš Bella, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Peter Belica, Ján Zubček,  
Miroslav Miert 

Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
4. Plnenie uznesení OcZ 
 
MUDr. Trnovská uviedla, že obdržala vyjadrenie Okresnej prokuratúry, že uznesenia 
mimoriadneho OZ sú právoplatné. 
 
p. starosta naniesol materiál k plneniu uznesení OZ, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 
 
5. Plnenie uznesení uložených hlavnej kontrolórke 
 
Hlavná kontrolórka informovala, že k uzneseniu č. 63/08 bod I. a II. sa vyjadrí po písomnom 
vyjadrení Prokuratúry. 
Čo sa týka nákladov na kultúru,  je vypracovaný samostatný materiál. Na kultúre je medzi 
rokmi 2006 a 2007 rozdiel 1.111 tis. Sk (vyhotovila sa hlava M. Hodžu, obnovil sa športový 
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dom, opravili kotly). Kultúrne akcie boli na vyššej úrovni. Mzdy sa prečerpali o 200 tis. Sk, 
nakoľko bol prijatý 2. pracovník. Zároveň informovala o liste doručenom p. Jánom Šestákom.  
Uviedla, že zamestnancom obce nie je p. Šesták, ale zamestnaná bola jeho dcéra, teda na 
uvedený list nebude reagovať. 
Informovala, že poslancom pripravila materiál, ako fungovala kultúra v uvedenom období. 
K III. časti uznesenia OZ č. 63/2008 uviedla, že občania mali obavy, nakoľko p. Šestáková 
ich osobne navštevovala a vyhrážala sa, že ich dá na Okresnú prokuratúru. Následne 
prítomným prečítala list, ktorý jej bol doručený prioritne. 
K uzneseniu 64/2008 bod I. uviedla, že starosta obce postupoval v zmysle zákona, pani 
Šestákovej nebol vydaný súhlas, nakoľko tento nie je potrebný pre umeleckú činnosť a p. 
Šestáková nebola riadiacim pracovníkom. 
K bodu III. uvedeného uznesenia doložila prítomným prefotené faktúry, ktoré sú prílohou 
zápisnice OZ. 
K uzneseniu OZ č. 67/2008 uviedla, že bol správne vymedzený okruh činností v zmysle 
zákona o obecnom zriadení. 
K uzneseniu 71/2008 uviedla, že revízia vykurovania stála 11 tis. Sk, 2.900 Sk a regulátor 
1.900 Sk. Nastala revízia športového domu, môže sa vykurovať. 
K uzneseniu č. 94/2008 navrhla, aby bol náčelníkovi obecnej polície zvýšený plat a taktiež 
navrhla zníženie z pôvodných 5 na 2 policajtov. Znížením počtu zamestnancov obecnej 
polície by sa ušetrilo 850 tis. Sk ročne, tento rok 420 tis. Sk. 
 
6. Plnenie uznesenia č. 73/2008 a 74/2008 zo dňa 29.04.2008 
 
p. starosta informoval, že dňom 17.6.2008 bol ukončený pracovný pomer s prednostom 
obecného úradu Ing. Verešom. Požiadal o stiahnutie tohto bodu z rokovania, nakoľko je 
bezpredmetný. 
 
Ing. Belica uviedol, že starosta chce zrušiť dve uznesenia, ktoré boli prijaté pred 1,5 
mesiacom z dôvodu, že bol ukončený pracovný pomer. Uznesenie bolo od 1.5. do 18.6. 
právoplatné, 48 dní nebolo plnené, rešpektované. Prednosta počas tejto doby vykonával 
funkciu, bral plat. Uznesenie nebolo 48 dní rešpektované. 
Dnes chce p. starosta uznesenia stiahnuť z rokovania. Dodal, že je rozdiel ukončenie  
pracovného pomeru 18.6. Pre obec tak vznikla vyčísliteľná škoda, miesto bolo neprávoplatne 
obsadené. 
 
p. starosta odpovedal, že p. prednosta pracoval. Dodal, že využil právo pozastavenia výkonu 
uznesenia. 
 
Ing. Belica povedal, že starosta hovorí, že uznesenie bolo pozastavené, čo nemá s právnym 
názorom nič spoločné. Je potrebné si dať toto vysvetliť.  
Starosta nevedel, čo podpísal, „chytal sa slamky“, irelevantným spôsobom sa snažil uznesenie 
pozastaviť. Podpísané uznesenie je právoplatné. 
 
p. Zubček dodal, že uznesenie je platné, pracovné miesto zrušené.  
 
PhDr. Bella uviedol, že „základný cieľ – zrušenie Ing. Vereša“ je včerajším dňom naplnené. 
Je potrebné zvážiť ďalšie kroky, keď má byť uznesenie naplnené, nebude pol roka fungovať 
prednosta ani zástupca starostu. Zrušenie miesta sa musí zdôvodniť. Je potrebné zvážiť, kto 
bude túto prácu vykonávať, hľadať adekvátnu náhradu. Je veľa práce, ktorú vykonával. Či 
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túto bude vykonávať starosta, alebo sa rozdelí pracovníkom, ktorí i tak majú dosť roboty. 
Opýtal sa, či bude túto prácu vykonávať MUDr. Trnovská, alebo je potrebné nájsť náhradu. 
 
MUDr. Trnovská povedala, že väčšina poslancov prisľúbila pomoc, nie je problém 
vycestovať, pomôcť. 
 
Ing. Bencová sa opýtala, prečo prednosta odišiel z pracovného pomeru dohodou k 18.6.2008, 
keď zo zmeny organizačnej štruktúry a zrušenia miesta vyplýva odstupné. 
 
p. starosta sa opýtal prítomných, či im ide o zrušenie miesta prednostu obecného úradu? 
Nakoľko je potrebné zabezpečovať plnenie úloh obce, rozvoj, sú to kontraproduktívne závery.  
 
Hlavná kontrolórka obce navrhla radšej uznesenie zrušiť a v priebehu 3 mesiacov hľadať ľudí.  
Pri odchode dohodou sa nevyjadruje odborová organizácia, nevyplatí odstupné. 
 
Ing. Bencová sa opýtala, či prednosta súhlasil s odchodom bez akejkoľvek finančnej 
kompenzácie, aby vyšiel obci v ústrety. 
 
Ing. Belica požiadal hlavnú kontrolórku o výpis mzdových prostriedkov pri ukončení 
pracovného pomeru.  
 
p. starosta dal návrh na zrušenie uznesenia č. 73/2008 a zmenu uznesenia č. 74 s tým, že § 8 
by nebol vypustený a vec by sa dala uzavrieť. Dodal, že vetom bol pozastavený výkon 
uznesenia. Zrušením uznesenia by sa vrátil právny stav do pôvodného stavu. Ak nie, bude 
potrebné nájsť alternatívne riešenie prostredníctvom Okresnej prokuratúry, čo však neprináša 
nič dobré. Prioritou je riešenie Hodžových dní.  
 
Ing. Belica dodal, že 1 podnet na Prokuratúre už bol úspešný. Ak sa bojuje v zmysle práva, je 
potrebné ho rešpektovať. Uviedol, že Ing. Vereš odchádza dnešným dňom. Navrhol odložiť 
celú záležitosť o mesiac, dovtedy si každý môže preveriť právny stav. 
 
PhDr. Bella uviedol, že nesúhlasí s odložením o mesiac, aby nedošlo k prešvihnutiu lehoty. 
Citoval ustanovenia zákona o obecnom zriadení. 
 
MUDr. Koyš uviedol, že právny stav je taký, že uznesenie platí, miesto prednostu je zrušené. 
Je potrebné sa zamyslieť ako ďalej – či bez prednostu alebo s plateným zástupcom. 
 
p. Miert povedal, že najskôr je potrebné uzavrieť vzniknutý právny stav.  
 
Ing. Belica navrhol nechať rozhodnúť toho, kto je k tomu kompetentný. 
 
p. starosta povedal, že je možné tomu predísť. Ak má obecný úrad fungovať tak, ako má, je 
potrebné vytvoriť podmienky na zdravé fungovanie. Navrhol, aby sa uznesenie č. 73/2008 
zrušilo. Prípadne riešiť problematiku prostredníctvom Okresnej prokuratúry  s tým, že bude 
prejednaná v 9. alebo 10. mesiaci. 
 
p. Zubček uviedol, že využíva právo podať podnet na Okresnú prokuratúru, dovtedy odmieta 
o danej veci hlasovať. 
 
MUDr. Trnovská naniesla návrh uznesenia. 
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Hlasovanie za uznesenie, ktorým  Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. 73/2008 zo dňa 
29.04.2008 „ruší sa miesto prednostu od 01.05.2008“: 
Za:  0 
Proti:  0 
Zdržal sa: 11  
(Uznesenie nebolo prijaté). 
 
Plán obce Sučany na zavedenie EURA 
 
Hlavná kontrolórka obce naniesla materiál, ktorý pripravila v súvislosti so zavedením EURA 
na podmienky obce. Uvedený materiál bol prerokovaný ekonomickou komisiou, tvorí prílohu 
zápisnice. 
 
Poradovník na byty pre rok 2008 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo materiál, ktorý tvorí prílohu zápisnice. Bude využitý 
v prípade uvoľnenia bytu. 
 
Schválenie personálnych zmien v komisii kultúry a redakčnej rade NSZ 
 
Prítomní boli informovaní, že Ing. Vereš a p. Maňková sa vzdali členstva v redakčnej rade 
Sučianskych zvestí. Zároveň bol  vypracovaný návrh zmeny členov kultúrnej komisie. 
 
Hlasovania sa zdržala Ing. Bencová, ostatní poslanci hlasovali za prijatie uznesenia. 
 
Plán zasadnutí OcZ na II. polrok 2008 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plán zasadnutí OZ na nasledujúci polrok. 
 
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2008 
 
Uvedený materiál tvorí prílohu zápisnice OZ. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že pri kontrole dane právnických osôb zistila,  že niektoré stavby 
sú neskolaudované. Podniky by mali platiť dane. 
Chýba spolupráca, prepojenie oddelenia výstavby a daní. 
 
p. Zubček uviedol, že v zmysle živnostenského zákona, podnikateľský subjekt je povinný 
požiadať o povolenie podnikania v obci. Ten, kto súhlas vydal, ho mal postúpiť ďalej. 
Povolenia sa vydávajú, nie sú evidované. Podnikateľské subjekty využívajú neschopnosť 
obce, podnikajú v obci a neplatia dane.  
 
p. starosta povedal, že podnikatelia idú proti sebe, následne im je udelená pokuta.  
 
p. Zubček povedal, že prostredníctvom internetu je možné získať zoznam podnikateľov 
podnikajúcich v obci Sučany.  
 
R ô z n e  
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p. Zubček navrhol, aby v programe každého OZ bol vyčlenený priestor na prednesenie správ 
z komisií jednotlivých predsedov. 
 
Prítomní sa dohodli, že 6-7 dní pred plánovaným zasadnutím OZ predsedovia komisií doručia 
materiály v písomnej forme, zabezpečí sa ich doručenie všetkým poslancom spolu 
s pozvánkou. 
 
p. Miert informoval, že 20.5. zasadala komisia výstavby. Riešila problematiku výstavby domu 
športu, postup príprav projektu výstavby Dopravného ihriska, Bytovky nižšieho štandardu, 
ÚPN IBV + HBV Pod Skalou a Diele a žiadosti občanov. Uvedený zápis tvorí prílohu 
zápisnice. 
 
Hlasovanie za vypracovanie projektu pre žiadanie finančných prostriedkov z fondov EÚ pre 
realizáciu Domu športu v pomere 50:50 (obec/EÚ): 
Za:  8 
Zdržal sa:  Ing. Belica 
Proti:  0 
(Počas hlasovania chýba Ing. Bencová) 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil zástupca firmy Heavy transport, Bratislava, ktorý informoval 
prítomných, že firma má sídlo v Bratislave. Zaoberá sa dopravou nadrozmerných nákladov, 
transportom, leteckou prepravou. DHZ bude poskytnutá technika, ktorú potrebuje k svojej 
činnosti. Zmluvy sú podpísané od 23.04.2008. Boli umiestnené dve transportné vozidlá, 
technika k poskytovaniu predlekárskej prvej pomoci. Bude zabezpečená 24-hodinová služba 
z hľadiska lietania. Na ministerstvách dopravy a vnútra bolo rokované, aby v Sučanoch bolo 
stredisko pre celé Slovensko. Informácie prebehli v médiách v celoslovenskom merítku. 
Uviedol, že vrtuľník je možné použiť na prepravu nadrozmerného nákladu, prevážanie 
zásielok pre Kiu, Peugeot. Prevoz ležiaceho pacienta nie je možné.  
Právne náležitosti, všetky podklady má firma v poriadku. Činnosť nespadá pod leteckú 
záchrannú službu. Je pripravené základné vybavenie pre zabezpečenie lekárskej prvej pomoci 
vrtuľníkom, kým prídu ostatné zložky.  
Informoval, že Heliport pristáva na bývalej ČOV, pozemok je zmluvne prenajatý, pod 
všetkými plochami sú stavby sanované. 
Čo sa týka nákladov, všetky sú na trovy firmy. Jediná možnosť spolufinancovania by bolo 
vyasfaltovanie ulice Kalinčiakovej, kde by obec mohla participovať 50 %. 
Firma má techniku, môže sa stať, že požiada DHZ o vyčlenenie ľudí na zabezpečenie 
činnosti. Má 3 záchranárov v rámci únie, 1 zamestnanec má všetky skúšky týkajúce sa 
leteckých prác a záchranných činností. Technika bude poskytnutá do užívania DZH, náklady 
nie. Akonáhle bude poskytnutá technika, bude podpísaná ďalšia zmluva so špecifikáciou 
podmienok používania vozidiel.  
 
p. starosta povedal, že vo februári nechal kolovať na rokovaní materiál o spolupráci s firmou 
Heavy transport, informoval o príprave rámcovej zmluvy, o spolupráci medzi Obcou Sučany 
a firmou Heavy transport. Obec má tak možnosť využiť techniku pri riešení živelných 
pohrôm, výcviku. 
 
Ing. Belica požiadal starostu, aby predložil nasledujúcu zmluvu pred podpisom ekonomickej 
komisii, obecnému zastupiteľstvu, kde budú konkrétne podmienky, dopad na financovanie, 
obecný rozpočet. 
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p. starosta povedal, že táto zmluva k ničomu nezaväzuje, neobsahuje podmienky 
financovania. Rámcová zmluva bude predložená poslancom pred podpisom. 
 
Zástupca firmy Heavy transport uviedol, že sídlo firmy je vo Vrútkach. Na heliporte 
zabezpečuje 1 človek 24-hodinový dispečing.  
 
Ing. Bencová uviedla, že 1 človek DHZ je zamestnancom firmy, znáša náklady na jeho mzdu. 
 
p. Slobodník uviedol, že zamestnanec Heavy transport je člen DHZ. Zákon č. 314 ukladá obci 
nad 500 obyvateľov povinnosť mať DHZ. V r. 2005 bol 1 člen DHZ nezamestnaný, je 
zamestnancom Heavy transport. Obecný hasičský zbor má 5 platených členov. 
 
p. Zubček sa opýtal na Obecný hasičský zbor. 
 
p. Slobodník odpovedal, že má 5 profesionálnych hasičov, do 12 členov je doplnený DHZ. 
 
Zástupca firmy Heavy transport uviedol, že techniku bude možné využiť na činnosť obce, nie 
však na komerčné účely.  
Všetky náklady bude znášať firma (PHM, poistenie,...), technika je vlastníctvom firmy, je 
poistená.  
Technika bude parkovať v obecných priestoroch, táto otázka je otvorená do doby podpisu 
zmluvy. Priestory sú, technika tu ešte nie je, konkrétne podmienky bude riešiť zmluva. 
Čo sa týka vrtuľníkov, nebudú lietať 2 súčasne. V prípade mimoriadnej situácie ho môže 
využiť letecká záchranná služba. 
Informoval, že do konca roka má firma zabezpečený balík peňazí sponzorsky, nebude 
požadovať finančné prostriedky.  
Dodal, že keby dnes vznikol veľký požiar, obec má 50 % úspešnosť vzhľadom k zastaralej 
technike.  
Bude tu umiestnená kolesová technika, špeciálne pásové vozidlo. V prípade, že obec nebude 
súhlasiť, firma odíde. Poďakoval sa za možnosť stretnutia. 
 
Na zasadnutí OZ bola prítomná aj Ing. Šestáková. Uviedla, že v pracovnom pomere si podala 
žiadosť, aby petíciu prešetrila iná osoba, ako hlavná kontrolórka, ktorá je voči nej zaujatá. Na 
členov petičného výboru bolo podané trestné oznámenie, bol spáchaný trestný čin, vo veci 
začne trestné stíhanie. Kontrolórka podala skreslené informácie, nikoho nenútila podpísať 
čestné prehlásenie, nezastrašovala. Čo sa týka reklamnej agentúry, nie je jej, ale jej otca. 
Nikdy v nej nepracovala.  
Na minulom zasadnutí OZ bolo prijaté uznesenie, ktorým sa mala zhodnotiť kvalita kultúry 
v r. 2006 a 2007. Správa podaná kontrolórkou sa týkala priestorov športového domu, 
zakúpenia zvonov. Dodala, že nerozumie, aký sa sleduje zámer. Po je to, čo robí v osobnom 
voľne, predmetom rokovania OZ.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že je nezávislý človek, nie je voči nikomu zaujatá a koná 
v zmysle zákona o obecnom zriadení. Prečítala list – žiadosť o zmenu osoby na  prešetrenie 
petície. Dodala, že nie je predpojatá, vo veci konala.  
Čo sa týka uznesenia č. 63/2008, je v riešení Okresnej prokuratúry – vyššieho orgánu. Po jej 
vyjadrení podá svoje stanovisko. 
Obecné zastupiteľstvo požiadalo o preverenie výdavkov. Boli vyčíslené kultúrne akcie, zvony 
taktiež patria na položku Kultúra, ďalej kultúrne zariadenia, náboženské služby, mzdy. 
Naniesla správu, uvedený materiál tvorí prílohu zápisnice OZ.  
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Uviedla, že oproti r. 2006 bol nárast na mzdách o 200 tis. Sk. Kontroluje len finančné 
prostriedky obce. 
Informovala, že uznesením bolo dané, že občania môžu postúpiť sťažnosti na Ing. Šestákovú 
hlavnej kontrolórke obce. Následne obdržala list na 2,5 strany. 
 
Ing. Šestáková sa opýtala, či sa jedná o anonym. 
 
p. Zubček sa opýtal, či bolo nutné zaangažovanie Agentúry plus. 
 
Ing. Šestáková uviedla, že tieto činnosti nemal kto zabezpečiť. Ing. Šesták urobil veľa vecí, 
ktoré nemal zaplatené.  
 
p. Zubček podotkol, že práce kultúrnej referentky robila agentúra. 
 
Ing. Šestáková povedala, že zabezpečenie Hodžových dní predstavuje veľa práce, ktoré 
nedokáže jeden človek zabezpečiť. Minulý rok ich zabezpečovala ona. Kto tieto činnosti 
nezabezpečoval, nedokáže pochopiť, koľko to je práce.  
 
p. starosta povedal, že prvý krát minulý rok Obec Sučany zabezpečovala Hodžove dni. V roku 
2005 prípravu organizoval Úrad vlády. 
Tento rok sa príprava zabezpečuje od januára, je to kus „mravenčej práce“. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Mikeska, ktorý sa dopočul, že na Štiavnickej ceste sa majú 
stavať bytovky pre rómov, s čím miestni obyvatelia nesúhlasia. Situácia je tam už teraz 
neúnosná. Týchto obyvateľov je vhodnejšie rozdeliť, nie ich sústreďovať na jedno miesto.  
 
p. starosta uviedol, že sú vyhliadnuté dve lokality – prízemné domčeky na Langsfeldovej ul. 
a Partizánska ul., kde by mal byť postavený obytný dom. 
Riešiť sa budú stavajúci obyvatelia v uvedených lokalitách, ich počet sa nezvýši. 
 
p. Jelšovská uviedla, že počet obyvateľov sa určite zvýši. Vhodnejšou lokalitou by bol 
priestor za žel. traťou. 
 
p. Miert dodal, že susedské spolunažívanie nie je ľahké. Problematika je známa. Z osobnej 
skúsenosti je lepšie, keď komunita nie je koncentrovaná. Obec hľadá miesto, kde by bolo 
možné im niečo postaviť. Starosta je zodpovedný, keby sa niečo stalo. Problematika sa rieši 
už roky, nebolo možné sa pohnúť. Nie je možné ich vysťahovať mimo obec, komunita sa 
musí integrovať do spoločnosti, obec je zodpovedná za ich bývanie. Proti ich umiestneniu pri 
Psychiatrii prišla petícia, vzopreli sa. Dnes tam pôjde detenčný ústav, čo predstavuje väčšie 
nebezpečenstvo. 
 
PhDr. Bella uviedol, že prioritou sú byty pre sociálne slabých. Stavať sa nebudú bunky, ale 
byty – so 4 vchodmi z každej strany.  
Pri železničnej stanici sú 3-4 rodiny. Keď sa vybuduje bytový dom pre 10 rodín a premiestnia 
sa zvyšné rodiny z Partizánskej ul., budú tam bitky, krik. 
Bude sa riešiť rómska otázka, peniaze čerpať z fondov EÚ. Rómska problematika je na prvom 
mieste. 
 
Ing. Bencová uviedla, že lokalita na Partizánskej ulici nebola OZ odsúhlasená, schválená bola 
lokalita pri železničnej stanici. 
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p. Pavlovič poukázal na problematiku spolunažívania s rómskymi občanmi, hluk, hlasitú 
hudbu, sústredenie neštepených psov, štipľavý dym z káblov, ktoré pália. 
 
p. Hanáč naniesol sťažnosť na susedské spolunažívanie, ničenie majetku, sústavný 
neporiadok, hluk, pálenie káblov. 
Požiadal o riešenie problémov. 
 
Poslanci požiadali o spísanie problémov a ich podanie formou sťažnosti. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil aj p. Repoň ohľadom kanalizácie. Túto problematiku riešila aj 
komisia. Situácia vznikla preložením plynového potrubia.  
 
p. starosta uviedol, že uvedený problém už dvakrát urgoval na podnet p. Repoňa. 
 
p. Repoň požiadal o doplnenie reproduktorov verejného rozhlasu. 
 
p. Slobodník odpovedal, že je potrebné si napísať žiadosť a dostane obecný rozhlas domov. 
V uvedenej lokalite je problém s prenosom.  
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil aj p. Závodský vo veci umiestnenia spaľovne.  
 
p. starosta informoval, že f. Toxform prišla s požiadavkou predniesť podnikateľský zámer. 
Uznesením OZ odsúhlasilo konanie o spaľovni. Stav je taký, že predniesli zámer, odmlčali sa. 
Neboli urobené ďalšie kroky, nik sa na obec neobrátil.  
 
p. Závodský dodal, že odsúhlasením firma dostala „zelenú“. 
 
p. starosta odpovedal, že o stavebnom konaní rozhodne ministerstvo životného prostredia.  
 
MUDr. Trnovská uviedla, že 3.-4.7. chce f. Toxform zvolať verejné zhromaždenie, na ktoré 
prídu hlavní predstavitelia firmy – Ing. Svoboda a 5-6 odborníkov, ktorí problematiku 
vysvetlia.  
 
p. Olbert požiadal, aby boli občania včas informovaní. Zároveň sa opýtal, či firma na ul. Ď. 
Langsfelda má povolenie na šrotovanie osobných automobilov, taktiež sa tam vypaľujú káble. 
 
p. starosta povedal, že povolenie nebolo vydané, obec by s tým nesúhlasila.  
 
p. Zubček informoval o poznatkoch z exkurzie v spaľovni vo Viedni. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil aj Ing. Šesták, ktorý uviedol, že sa hovorilo o kultúre, no 
chýbajú informácie o tom, čo sa uplynulý rok pre kultúru urobilo. Bolo toľko práce, že nebolo 
možné, aby to stihol jeden človek. Pod veľa vecí, ktoré urobil, sa nepodpísal. 
Dodal, že je zarážajúce, že OZ sa vôbec nezaoberalo prípravou Hodžových dní. 
 
p. starosta povedal, že je nedôstojné, aby sa hovorilo, že p. Šesták málo urobil. Minulý rok 
prvý krát akciu zabezpečovala obec, najväčší kritik – p. Pĺžik by vedel najlepšie povedať, čo 
sa vo veci urobilo. Dennodenne sa rieši príprava Hodžových dní, keby si mal p. Šesták tento 
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čas vyfaktúrovať, 100 tis. Sk by bolo málo. Poprosil p. Šestáka o spoluprácu pri dokončení 
prípravných prác Hodžových dní.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že na požiadanie OZ konala v intenciách zákona. Vychádzala 
z účtovníctva. Ing. Šesták nie je zamestnancom, nemôže jeho prácu hodnotiť. 
 
p. starosta povedal, že si nechá zanalyzovať faktúry za r. 2005, 2006 a na nasledujúcom OZ 
prednesie správu podľa účtovníctva tak, ako má byť.  
 
p. Slobodník dodal, že podobne to dopadne aj s hasičským zborom, dobrovoľní hasiči 
poďakujú za spoluprácu. 
 
Prítomní sa dohodli, že po ekonomickej analýze bude zvýšený plat Hasičom i polícii.  
 
p. starosta predložil návrh Viliama Kúdelku, byt. Fatranská cesta 55, Sučany na zmenu 
volebných obvodov obce Sučany. 
 
Prítomní sa dohodli na odročení návrhu na OZ v 10/2008. 
 
p. starosta naniesol vypovedanie zmluvy o nájme p. Marty Ďubákovej, byt. Gen. Svobodu 
1195/14, Sučany. Jedná sa o priestory na Hlavnej 20 a 22 (reštaurácia Gól, Športový dom). Je 
potrebné hľadať náhradné riešenie, alebo zavrieť. 
 
p. starosta naniesol žiadosť o poskytnutie príspevku na vydanie knihy Thurza. 
Po všeobecnej dohode starosta skonštatoval, že sa žiadosť prejedná na nasledujúcom OZ, ak 
súhlasí, že môže vo veci konať. 
Prítomní s návrhom súhlasili. 
 
Ďalej informoval, že na financovanie Hodžových dní chýbajú peniaze, nakoľko mesto Martin 
zmenilo svoje stanovisko a pomer financovania: 60 % Sučany, 40 % Martin. Informoval, že 
zatiaľ má obec získaných 327 tis. Sk od sponzorov, Úrad vlády zatiaľ nerozhodol. 
Financovanie je v riešení. 
 
p. starosta informoval, že úrad vlády pristúpi k realizácii multifunkčného ihriska začiatkom 
mesiaca 8/2008, otvorilo by sa pri príležitosti otvorenia školského roku. Účasť prisľúbil p. 
premiér, p. Galis a p. Kvorka. 
 
p. starosta informoval o návrhu zmlúv: 
a) predĺženie zmluvyna údržbu a opravy zariadenia EZS - p. Igora Holík, Martinalarm.  
Hlasovanie: 
Za:  9 
Proti:  Ing. Bulej 
Zdržal sa: 0 
 
b) Martinalarm – údržba rozhlasu v cene 5.500,- Sk mesačne. 
Prítomní sa dohodli na podpise zmluvy na dobu 6 mesiacov. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
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Zdržal sa: 0 
 
p. starosta naniesol žiadosť o príspevok vo výške 11.500,- Sk na ošatenie pre Spevácky súbor 
klubu dôchodcov. Ďalej naniesol žiadosť o poskytnutie príspevku vo výške 5 tis. Sk pre 
Rómsky tanečný krúžok. 
 
Hlasovanie: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta predložil návrhy na udelenie pamätných medailí Milana Hodžu 
Návrhy tvoria prílohu zápisnice. 
 
Hlasovanie: 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
(chýba Ing. Bencová, p. Miert) 
 
Hlasovanie za vykonanie kontroly dodržiavania zákonných noriem v súvislosti  s vyplácaním 
finančných náležitostí na ukončenie prac. pomeru Ing. Vereša a podať písomnú správu na OZ 
na najbližšom zasadnutí OZ: 
 
Za:  p. Teťuľa, p. Makovník, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Ing. Jamriška, Ing. 

Belica, p. Zubček 
Proti:  0 
Zdržal sa:  Ing. Bulej, p. Miert, p. Bella 
 
Hlavná kontrolórka naniesla návrh na odpredaj parc. č. 1860/2 o výmere 744 m2. 
 
p. Zubček navrhol prešetrenie žiadosti stavebnou komisiou. 
 
MUDr. Trnovská dodala, že trhová cena je 750,- Sk. 
 
Hlavná kontrolórka naniesla návrh na odpredaj drtiča konárov za zostatkovú hodnotu. 
 
Hlasovanie za odpredaj drtiča konárov: 
 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýba Ing. Bencová 
 
p. Zubček požiadal, aby v stredu – stránkový deň bola prítomná aspoň jedna pracovníčka na 
úseku daní a matriky do 17,00 hod. 
 
p. PhDr. Bella skonštatoval, že vymedzenie priestoru medzi 17,00-18,00 hod. pre občanov 
nebolo dobré, malo by sa to vrátiť. 
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p. Miert sa poďakoval prítomným za návrh na udelenie plakety Milana Hodžu.  
Zároveň informoval, že sa vzdáva funkcie predsedu stavebnej komisie. 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 118/2008: 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
(Počas hlasovania chýba Ing. Bencová, p. Miert). 
 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 
OZ ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
       JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                starosta obce 
 
 
 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 

Zapisovateľka: Viera Truchliková 
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Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 02.07.2008 
  
 
Prítomní:  
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.   -   starosta obce  
2.   Božena Balková  -   kontrolórka obce  
3.   Viera Truchliková  -   zapisovateľka  
  
Poslanci:  
1.  MUDr. Iveta Trnovská  
2. Ing. Peter Belica 
3.  PhDr. Miloš Bella   
4.  Ing. Ján Jamriška   
5.  Jaroslav Makovník  
6.  Ján Zubček   
7.  Miroslav Miert  
8. Miroslav Teťuľa 
9. Ing. Ivan Bulej 
  
 
P r o g r a m :  
1.  Otvorenie mimoriadneho zastupiteľstva  
2.  Schválenie programu  
3.  Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice OcZ 
4. Prevod vlastníctva 
5. Záver 
  
Otvorenie obecného zastupiteľstva  
Starosta obce informoval, že mimoriadne OZ bolo zvolané kvôli prerokovaniu odkúpenia 
rodinného domu p. Želmíry Jankovičovej, rod. Cickovej.  
 
Voľba návrhovej komisie 
p. starosta navrhol do návrhovej komisie p. Makovníka a p. Jamrišku, za overovateľov 
zápisnice p. Teťuľu a p. Ing. Buleja. 
 
Hlasovanie za členov návrhovej komisie:  
Za: 9 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
 
 
Hlasovanie za overovateľov zápisnice: 
Za:   8 
Proti:  0 
Zdržal sa: p. Teťuľa 
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4. Prevod vlastníctva 
 
p. starosta informoval, že na Obecný úrad sa dostavila p. Jankovičová, ktorá ponúkla obci 
rodinný dom za 480 tis. Sk. Preto poveril p. Kapustu a p. Malka preskúmať výnodnosť, resp. 
nevýhodnosť kúpy nehnuteľnosti.  
Naniesol predstavu, že po odkúpení nehnuteľnosti by sa zhodila strecha, urobila by sa ľahká 
strešná konštrukcia, bolo by možné tu presťahovať 2-3 rodiny, čím by sa uvoľnili domy pri 
stanici a tak by bolo možné začať výstavbu rodinných domov. 
Pri tejto ponuke hrozí nebezpečenstvo z premeškania. Kúpa nehnuteľnosti je možná len so 
súhlasom obecného zastupiteľstva. Znalecký posudok nie je možné získať do piatku. Podľa 
všeobecných aspektov nič nebráni realizácii. 
Je možné získať 250 m2 pozemku spolu s rodinným domom za 450 tis. Sk. 
Informoval o doručení 3 listov charakteru sťažností s 50 podpismi proti rozširovaniu bytovej 
výstavby na Partizánskej ulici, zdá sa,  že občania majú pravdu. 
 
Hlavná kontrolórka doplnila, že okrem toho obec získa 2/8 zo 482 m2. Uvedenú nehnuteľnosť 
boli pozrieť, jedná sa o 3 zariadené izby, kuchyňu, kúpeľňu a WC, ďalšie dve miestnosti by 
bolo možné domurovať. 
 
Prítomní poslanci sa dohodli na odkúpení nehnuteľnosti pre ubytovanie sociálne odkázaných 
občanov. 
 
p. Kapusta uviedol, že boli ponuku s p. Malkom preveriť, po zvážení ponuky prevážila 
funkčnosť. Pri stanici tak bude možná výstavba za účelom skultúrnenia prostredia, čím sa 
skvalitní aj bývanie susedov.  
 
p. starosta dodal, že obec získa aj 2/2 pozemku parc. č. 1092, čím bude mať v rukách 
kontrolný balík. Bez súhlasu obce nebude možné odkúpenie pozemku na iný účel. 
 
Hlasovanie za odkúpenie nehnuteľnosti: 
 
Za: MUDr. Trnovská, Ing. Jamriška, Ing. Belica, Ing. Bulej, p. Makovník, 

p. Teťuľa, p. Zubček, p. Miert 
Proti:   0 
Zdržal sa:  PhDr. Bella 
 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 
OZ ukončil. 
 
 
 
       JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                starosta obce 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 

Zapisovateľka: Viera Truchliková 



OB E C   S U Č A N Y 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 
 
 
 

zo dňa 22.07.2008 
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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 22.07.2008 
  
Prítomní:  
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.   -   starosta obce  
2.   Božena Balková  -   kontrolórka obce  
3.   Viera Truchliková  -   zapisovateľka  
  
Poslanci:  
1.  MUDr. Iveta Trnovská  
2. Ing. Peter Belica 
3.  PhDr. Miloš Bella   
4.  Ing. Ján Jamriška   
5.  Jaroslav Makovník  
6.  Ján Zubček   
7.  Miroslav Miert  
8. MUDr. Richard Koyš 
9. Ing. Eva Bencová 
10. Ing. Ivan Bulej 
11. Miroslav Teťuľa 
  
Hostia:    
Občania obce Sučany  
  
P r o g r a m :  

1. Otvorenie zastupiteľstva 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej a volebnej komisie 

4. Plnenie uznesení OcZ 

5. Prerokovanie územného rozhodnutia Autobazár Martinček 

6. Schválenie predsedu stavebnej komisie  

7. Schválenie poradovníka na byty na rok 2008 

8. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2008 

9. Návrh III. zmeny rozpočtu podľa prílohy 

10. Informácia o petícii občanov na vybudovanie detenčného pracoviska 

11. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za I. polrok 2008 

12. Informácia predsedov komisií o ich činnosti 

13. Návrh odmeny starostovi a  kontrolórke za I. polrok 2008  

14. Podnety a pripomienky občanov (v čase 17,00-18,00 hod.) 

15. Rôzne 

16. Interpelácie poslancov 
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17. Návrh na uznesenie 

18. Záver 

 
1.   Otvorenie obecného zastupiteľstva  
  
Starosta obce v zmysle zákona o obecnom zriadení otvoril zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Skonštatoval, že nakoľko bolo prítomných 8 poslancov (Ing. Jamriška, PhDr. 
Bella, p. Makovník, Ing. Belica, Ing. Bencová, p. Teťuľa, Ing. Bulej, p. Miert), obecné 
zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň ospravedlnil neprítomných poslancov, ktorí sa 
dostavia v priebehu rokovania z dôvodu plnenia pracovných povinností.   
 
2. Schválenie programu  
  
Starosta obce prečítal program rokovania OZ, ktorý bol v písomnej podobe zaslaný 
poslancom OZ. Navrhol, aby ako 6. bod bol prerokovaný Zámer realizácie 2 domov so 16 
bytovými jednotkami. Nakoľko materiál bol doručený dnes, nebolo možné jeho prerokovanie 
v komisii. Nakoľko ďalšie zasadnutie OZ je plánované na 16.9., je na OZ či zaujme 
stanovisko alebo zámer odročí na prerokovanie komisii.  
Ďalej navrhol zmenu – bod 7 - Schválenie poradovníka na byty na rok 2008 na Zriadenie 
bytovej komisie. Zlúčenie komisií odporuje prijatému VZN. Navrhol doplniť program o tieto 
zmeny.  
Hlavná kontrolórka informovala, že dnes bol doručený znalecký posudok na Potraviny 
Fořtová, Hrabiny, po preštudovaní bude predložený na schválenie OZ, ako sa bude ďalej 
s týmto majetkom nakladať. 
 
Starosta informoval, že koncom minulého týždňa sme dostali zmluvu o poskytnutí dotácie 1,2 
mil. Sk z Úradu vlády, je potrebné sa zaoberať problematikou mulfifunkčného ihriska. Pán 
Kavulek predchvíľou doniesol 3 štúdie. Nakoľko už bola schválená lokalita, je potrebné 
schváliť vybrať jednu alternatívu z 3 riešení.  
p. starosta požiadal o schválenie upraveného programu.  
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za: 8 (Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Makovník, Ing. Belica, Ing. Bencová,  

p. Teťuľa, Ing. Bulej, p. Miert) 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
  
3.  Voľba návrhovej a volebnej komisie 
 
p. starosta navrhol do návrhovej komisie p. Mierta, Ing. Belicu a Ing. Bencovú. 
 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie: 
Za:  Ing. Jamriška, p. Makovník, p. Teťuľa, Ing. Bulej a PhDr. Bella 
Proti:  0 
Zdržal sa: p. Miert, Ing. Belica, Ing. Bencová 
 
p. starosta povedal, že k voľbe bytovej komisie je potrebná volebná komisia, do ktorej 
navrhol Ing. Buleja, p. Teťuľu a p. Makovníka. 
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Hlasovanie za zloženie volebnej komisie: 
Za:  Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Miert, Ing. Belica, Ing. Bencová 
Proti:  0 
Zdržal sa: Ing. Bulej, p. Teťuľa a p. Makovník 
 
p. starosta navrhol za overovateľov zápisnice PhDr. Bellu a Ing. Jamrišku. 
 
Hlasovanie za určených overovateľov: 
Za:  8  
Proti:  0  
Zdržal sa: 0 
 
Plnenie uznesení OcZ 
 
p. starosta prečítal prítomným správu o plnení uznesení OcZ. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
 
MUDr. Trnovská informovala, že oslovila p. Farského, ktorý 20 rokov viedol kultúrne 
zariadenie, redigoval noviny Strojár. Navrhla, aby menovaný bol šéfredaktorom Nových 
Sučianskych zvestí. 
 
Hlavná kontrolórka prečítala písomný materiál k plneniu uznesenia č. 115/2008. Uvedený 
materiál tvorí prílohu zápisnice. Doplnila, že porušenie zákona nebolo zistené, 
s odôvodnením, že v prípade, že by prednosta 3 mesiace pracoval a dostal 3-mesačné 
odstupné, bol by vyplatený plat za 6 mesiacov vrátane odvodov. 
 
p. Miert k uzneseniu OZ č. 116/2008 doplnil, že rozdiel ceny, ktorý vznikne výmenou 
pozemkov, doplatí obec Sučany. 
 
5. Prerokovanie územného rozhodnutia Autobazár Martinček 
 
p. starosta informoval, že p. Martin Martinček požiadal o začatie stavebného konania na 
zriadenie autobazáru na ploche slúžiacej ako parkovisko pri benzínovom čerpadle. Vzhľadom 
k tomu, že ide o podnikateľský zámer, stavbu v centre obce, je potrebné prerokovanie 
v obecnom zastupiteľstve. Na základe tohto stanoviska, ktoré bude p. Martinčekovi 
oznámené, sa bude pokračovať v stavebnom konaní, ktoré smeruje k vydaniu, resp. nevydaniu 
stavebného povolenia. Zámer je komplikovaný vzhľadom na centrum a charakter 
podnikateľskej činnosti. Podľa rokovacieho poriadku požiadal o vyjadrenie sa predsedu 
stavebnej komisie a komisie životného prostredia, kde bol tento zámer prerokovaný. 
 
p. Miert sa vyjadril nesúhlas stavebnej komisie s uvedeným zámerom. Komisiu najviac 
zaujímalo, kde sa budú predávané autá skúšať, kde budú stáť, zaujímalo ich estetické 
hľadisko. Uviedol, že územný plán s takýmto zámerom nepočíta, viac architektov kritizovalo 
benzínovú pumpu, dávali stanovisko k jej premiestneniu. Názor stavebnej komisie sa niesol v 
rovine, že by pomohla realizovať iný zámer. 
 
Ing. Bencová naniesla stanovisko komisie životného prostredia. Uviedla, že v územnom pláne 
sa hovorí, že benzínová pumpa by mala byť časom odstránená. Autobazár nie je 
najšťastnejším riešením v blízkosti centra obce, malo by ostať predĺžené námestie – kostol – 
Podskala.  
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p. Ľubomír Koyš, sused p. Martinčeka uviedol, že je to súkromný pozemok, môže rozhodnúť, 
čo si tam postaví. Je tam zákaz parkovania a kamióny tam robia neporiadok. Je to súkromný 
pozemok, o ktorý sa má starať vlastník. Je tam zákaz parkovania, nie je ochotný v noci 
upozorňovať kamionistov. 
 
p. Martinček informoval, že pozemok je označený ako parkovisko. Kým prevádzkoval 
benzínovú pumpu, toto mu vyhovovalo. Teraz prostredie špatia kamióny viac, ako autobazár, 
produkujú viac emisií, škodlivín.  
Naniesol víziu podnikateľského zámeru. Pozemok bude oplotený pogumovaným pletivom, čo 
bude stáť cca 200-300 tis. Sk, budú tam odparkované moderné autá, umiestnená unimobunka 
v hodnote 300 tis. Sk, ktorá spĺňa hygienické parametre a časom bude napojená na 
kanalizáciu. Zamestnanec bude priestor udržiavať, čistiť.  
Dodal, že pozemok bude nútený oplotiť aj v prípade, že zámer zriadenia autobazáru nebude 
schválený, aby kamióny nerobili neporiadok na jeho súkromnom pozemku. 
Do 5 rokov bude v obci diaľnica, a v prípade, že nebude o autá záujem, bude možné 
vybudovať polyfunkčnú budovu. Čo sa týka emisií, nejedná sa o autoservis, ale parkovisko. 
Nebudú tam parkovať kamióny, ale osobné autá. Uviedol, že v autobazáre bude umiestnených 
čo najviac áut, pre 5-10 áut bude vyhradené parkovisko, predvádzať sa budú na hlavnej ceste. 
Požiadal o schválenie podnikateľského zámeru do konca roka 2013. 
 
Ing. Bulej súhlasil s realizáciou zámeru, nakoľko sa jedná o dočasné riešenie. K tomuto 
názoru sa priklonil i p. Teťuľa. 
 
p. Miert sa opýtal, či je možné časové obmedzenie v územnom konaní.  
 
p. Kapusta, zamestnanec referátu výstavby uviedol, že prebieha územné konanie, zisťujú sa 
podmienky výstavby, stanovujú podmienky. Vyjadria sa všetci od susedov. Každý 
podmieňuje, že v budúcnosti bude musieť spolupracovať pri výstavbe križovatky. Je možné 
stavebné povolenie na 2 roky ako dočasná stavba. Podmienky, ktoré budú ošetrené v uznesení 
OZ sa premietnu do stavebného povolenia.  
 
MUDr. Trnovská, že občania z ulice 29. augusta spisujú petíciu na životné prostredie.  
 
p. Martinček dodal, že sa jedná o dočasnú stavbu na 5-6 rokov. V minulosti vychádzal obci 
v ústrety pri umiestnení kolotočov, strojov, áut, ktoré boli na uvedenej ploche umiestnené 
bezplatne. 
 
p. Miert dodal, že diaľnica D1 pôjde obcou v r. 2013. Je potrebné ošetriť čestným 
prehlásením, že autá na ulicu Pod skalou nepôjdu. 
 
Ing. Bencová sa opýtala, ako definuje túto plochu územný plán. 
p. Kapusta odpovedal, že sa jedná o priemyselnú, skladovú plochu, vo výhľade IBV.  
Pán Martinček bude musieť rešpektovať novú križovatku. Pre vydanie stavebného povolenia 
je rozhodujúce stanovisko SSC. 
 
Ing. Belica sa opýtal, či je isté zriadenie svetelnej križovatky, na čo mu p. starosta odpovedal, 
že podľa informácií SSC IVSC to nie je isté, je to s otáznikom, no nie je to vylúčené. 
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p. Martinček dodal, že jemu ako vlastníkovi pozemku nevyhovuje, nakoľko prichádza o kus 
pozemku. Bude robiť všetko preto, aby tam nebola. Rozmerovo tam nemôže byť umiestnená 
križovatka ako v Priekope. 
 
Hlasovanie k zámeru realizácie autobazáru: 
Za: Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Makovník, Ing. Belica,  

Ing. Bulej, p. Miert, p. Zubček 
Proti:  0 
Zdržal sa: Ing. Bencová, MUDr. Trnovská 
Počas hlasovania bol neprítomný p. Teťuľa. 
 
 
Stavba „Sučany – 2 nájomné domy – 16 b.j. s nižším štandardom“ 
 
p. starosta povedal, že je potrebné rozhodnúť, či v takej dimenzii v tejto lokalite pristúpi 
k realizácii alebo sa prejednanie odročí. Odporučil definitívne rozhodnúť o prijatí sprievodnej 
správy, ktorá tvorí prílohu zápisnice. Uviedol, že stav na ulici Partizánskej je alarmujúci 
vzhľadom k zlému technickému stavu domov, je potrebné čo najskôr začať s realizáciou. 
Informoval, že projekt bude financovaný 25 % z vlastných zdrojov a 75 % zo ŠFRB. 
 
Prítomní zvažovali alternatívy výstavby 4, 8, 16 bytových jednotiek s nižším štandardom, 
ktoré by boli pridelené rómom, ktorí si budú tento obecný majetok vážiť a pôjdu ostatným 
príkladom. Zároveň p. Bulej upozornil, že po pridelení bytov je potrebný prísny kontrolný 
režim, aby nedošlo k ich zdevastovaniu. Ing. Bencová podporila alternatívu p. Mierta – 
výstavbu 4 bytových jednotiek, no nesúhlasila s kúrením na tuhé palivo, navrhla, aby bol 
objekt splynofikovaný. 
MUDr. Trnovská upozornila na neznášanlivosť niektorých skupín rómov medzi sebou. 
p. Zubček navrhol dať šancu mladým rodinám, dodal však, že výstavba 4 bytových jednotiek 
je málo. Tieto byty by mali byť odmenou najlepším, mali by byť motiváciou. Ak im bude byt 
pridelený za odmenu, budú si ho považovať. PhDr. Bella dodal, že bola stanovená priorita – 
riešiť sociálne slabých.  
 
Na zasadnutí bol prítomný aj p. Skuhra, ktorý uviedol, že najväčším problémom je Alžbetin 
dvor, kde býva 140 ľudí. Túto komunitu je potrebné rozložiť po obci. Poukázal na problémy 
spolunažívania, krádeže, premnoženie hlodavcov. Požiadal o zváženie problematiky. 
 
p. starosta odpovedal, že bol prijatý princíp rozptýlenia – ul. 29. augusta, Fučíkova, Stará 
Hradská. Pri stanici im padá strecha na hlavu, preto je zámer staré domy rozvaliť, zbúrať 
a prisťahovať ďalšie rodiny. Zároveň znížiť koncentráciu na Alžbetinom dvore.  
 
PhDr. Bella navrhol výstavbu projektu ako je navrhnutý, avšak bez druhého podlažia. 
Prítomní požiadali p. starostu, aby upozornil projektanta na dodržanie bezpečnostnej 
vzdialenosti od železnice. 
 
Hlasovanie za stavbu 8 b.j. s nižším štandardom: 
Za:  p. Teťuľa, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, p. Zubček 
Proti:  p. Miert 
Zdržal sa: Ing. Belica, Ing. Bencová, Ing. Jamriška 
 
Schválenie predsedu stavebnej komisie 
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p. starosta požiadal p. Mierta, aby zvážil vzdanie sa funkcie predsedu stavebnej komisie. 
 
p. Miert uviedol, že sa funkcie vzdal. V prípade, že ju nebude mať kto prevziať, prijme 
poverenie vedením stavebnej komisie do 3 mesiacov. 
 
Ing. Bencová uviedla, že zástupcovia komisií sú prizývaní na stavebné konania na 10,00 hod. 
Požiadala, aby tieto boli zvolávané v popoludňajších hodinách. 
 
p. Miert dodal, že komisie sú poradným orgánom, sú však na ne presúvané veci z referátov. 
 
Hlasovanie za poverenie p. Mierta vedením komisie výstavby a územného plánovania: 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržal sa: p. Miert 
 
Schválenie bytovej komisie 
 
p. starosta navrhol zloženie bytovej komisie. 
 
Hlasovanie za zloženie bytovej komisie: 
Za:  p. Teťuľa, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Bulej, MUDr. Trnovská, p. Zubček 

Ing. Belica, Ing. Bencová 
Proti:  0 
Zdržal sa:  Ing. Jamriška 
Počas hlasovania chýbal p. Miert. 
 
Podnety a pripomienky občanov 
 
p. Borič požiadal o dopravné značenie slepej ulice Podskala 9, osadenie zákazu zastavenia 
a obmedzenie rýchlosti na 20 km/hod. Opýtal sa, kedy je plánovaná realizácia značenia. 
Ďalej sa opýtal, ako sa bude postupovať v prípade nenapojenia sa občanov na kanalizáciu. 
Opýtal sa, či aj v obci Sučany sa plánuje výstavba vodnej elektrárne. Informoval sa i na 
možnosť triedenia komunálneho odpadu.  
 
p. starosta odpovedal, že začiatkom leta bol urobený audit dopravného značenia. Prioritou je 
cesta 1. triedy, ktorú bude zabezpečovať Slovenská správa ciest Žilina, v II. etape cesta III. 
triedy smer Štiavnička, Konské a problém, na ktorý poukázal p. Borič, je plánovaný v III. 
etape, ktorá predstavuje investíciu 500 tis. Sk na nákup dopravného značenia. 
Čo sa týka kanalizácie, obec vykonala osvetovú akciu, pracovníci obecného úradu prešli 
všetky domy podľa zoznamu Turčianskej vodárenskej spoločnosti, ktoré napojené neboli. 
Informoval, že k pozvánke bol priložený materiál hovoriaci o vývoji, tento tvorí prílohu 
zápisnice.  
Turčianska vodárenská spoločnosť bude preverovať napojenosť a bude tvrdo sankcionovať 
nenapojenie na verejnú kanalizáciu. Po určitej pauze začne účtovať prípojky. Občania sa 
dostanú do ekonomického tlaku, budú mať priestupky na úseku životného prostredia. 
Čo sa týka vodnej elektrárne, obec sa prihlásila do združenia. Vodná elektráreň v Necpaloch 
má problémy ako sa predpokladalo. Až sa tieto vyriešia, i Sučany by sa pustili do realizácie 
vodnej elektrárne. Potok v Sučianskej doline by dokázal zásobovať verejné osvetlenie, štát by 
poskytol na realizáciu dotáciu.  
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Čo sa týka komunálneho odpadu, obec Sučany deklaruje triedenie komunálneho odpadu. Sú 
zriadené zberné miesta.  
Ing. Bencová uviedla, že spaľovňa sľúbila, že obyvatelia Sučian budú zohľadnení. 
Pán Zubček dodal, že v lokalite Turca má monopol na odber odpadu firma Brantner – Fatra, 
je nutné pristúpiť na jeho podmienky. 
 
p. Milec sa poďakoval za opravu cesty v mene obyvateľov ulice Podhradská cesta. 
 
p. Palovič požiadal o riešenie rómskej problematiky.  
 
p. starosta odpovedal, že táto problematika bola prejednaná, bolo prijaté uznesenie k výstavbe 
bytových domov. Požiadal, aby občania pomohli nájsť vhodné riešenie. 
 
Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2008 
III. zmena rozpočtu obce Sučany 
 
Hlavná kontrolórka obce prečítala pripravené materiály. Tieto tvoria prílohu zápisnice OZ. 
p. starosta dodal, že do príjmov bude potrebné zahrnúť 1.200 tis. Sk z Úradu vlády a 400 tis. 
Sk dotáciu na výmenu dverí v RKD. 
 
PhDr. Bella upozornil, že sú navýšené zákonné odvody. 
 
Hlasovanie za čerpanie rozpočtu obce – I. polrok 2008: 
Za:  11 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
 
Hlasovanie za III. zmenu rozpočtu: 
Za:  11 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
 
Hlasovanie za vyradenie majetku: 
Za:  11 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
 
Správa o kontrolnej činnosti za I. polrok 2008  
 
Hlavná kontrolórka prečítala pripravenú správu, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  
Obecné zastupiteľstvo túto správu vzalo na vedomie. 
 
Informácia o petícii občanov na vybudovanie detenčného pracoviska 

 
p. starosta informoval, že vláda rozhodla, že detenčný ústav bude v Hronovciach. Pre obec 
vznikne problém – rozostavaný objekt je v katastrofálnom stave, do čoho bude musieť vstúpiť 
stavebný úrad. Ministerstvo zdravotníctva nebude mať financie na rekonštrukciu. Tento 
objekt bude potrebné riešiť z eurofondov. Touto otázkou sa vláda zatiaľ nezaoberala. 
Obecné zastupiteľstvo informáciu vzalo na vedomie. 
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Informácie predsedov komisií o činnosti 
 
MUDr. Trnovská prečítala zápis zo zasadnutia ekonomickej komisie, ktorá sa zaoberala 
návrhom odmien pre hlavnú kontrolórku a starostu obce, poslancov i pracovníkov OcÚ, 
zvýšením osobných príplatkov niektorých zamestnancov. 
 
Ing. Bulej sa pozastavil nad týmto návrhom, nakoľko starosta získal zdroje do rozpočtu obce, 
robí prácu naviac i za chýbajúceho prednostu úradu. Navrhol odmenu vo výške 25 %. 
K tomuto návrhu sa priklonil i p. Teťuľa vzhľadom k získaniu finančných zdrojov. 
 
p. Makovník navrhol odmenu starostovi vo výške 30 %, nakoľko získal zdroje na 
rekonštrukciu RKD. 
 
Ing. Belica uviedol, že nie je členom ekonomickej komisie, no z toho, čo zažil za pol roka, 
obec sa stala stredobodom médií v Turci, čo hovorí o kvalite manažérskej práce. 
 
p. starosta povedal, že p. Kavulek dnes priniesol 3 alternatívy detského ihriska, z ktorých je 
potrebné jednu vybrať. Najväčšie z ihrísk má rozmery súčasného ihriska. 
 
p. Zubček navrhol, aby toto prešetrila športová komisia.  
 
Ing. Belica sa opýtal, či výber dodávateľa je daný spolu s financiami z Úradu vlády. 
 
MUDr. Trnovská sa opýtala, kto zaplatí oplotenie školského dvora. Na otázku p. starosta 
odpovedal, že toto je súčasťou stavby.  
 
Ing. Belica navrhol zvolanie mimoriadneho OZ, na ktorom budú podané podrobné informácie 
– veľkosť ihriska, kto bude obstarávateľom, atď. 
 
p. Zubček navrhol uloženie úlohy hlavnej kontrolórke, aby preverila podrobnosti – kto bude 
robiť verejné obstarávanie, podpisovať zmluvy, atď., aby boli OZ známe transparentné 
podmienky.  
 
p. Miert povedal, že bolo povedané, že Úrad vlády poskytne 1,2 mil. Sk, obec dofinancuje 
400 tis. Sk.  
 
Hlasovanie k uzneseniu č. 129/2008 – uloženie úlohy hlavnej kontrolórke: 
Za:  11 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
Prítomní sa dohodli na zasadnutí mimoriadneho OZ 30.07.2008 o 17,00 hod.  
 
p. Zubček požiadal  hlavnú kontrolórku o zistenie možností finančného krytia obce. 
 
Ing. Bulej sa opýtal, či to obec potrebuje pre 1,2 mil. Sk vládnych peňazí. Navrhol alternatívu 
opravy pôvodného ihriska. 
 
Ing. Bencová naniesla správu o činnosti komisie životného prostredia. Zaoberala sa  
rozširovaním skládky nebezpečného odpadu, k čomu sa komisia vyjadrila zamietavo.  
Žiadosť firmy BONES komisia doporučila odročiť. 
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p. Miert informoval o činnosti stavebnej komisie. Uviedol, že rekonštrukcia požiarnej 
zbrojnice bude predstavovať náklady vo výške 110 mil. Sk. Opýtal sa, koľko bude stáť 
projekt. 
 
K tomu p. starosta informoval, že sa jedná aj o technické vybavenie špičkového pracoviska. 
Náklady bude z 95 % znášať EÚ a 5 % obec. 
 
p. Zubček uviedol, že projekt bude na 110 mil. Sk. V prípade neúspechu 10 % za spracovanie 
projektu ostane na náklady obce. Opýtal sa, či na to obec má prostriedky. 
Požiadal hlavnú kontrolórku, nakoľko obec má vypracovaných viac projektov, aby urobila ich 
inventarizáciu. 
 
p. Slobodník informoval, že obec Sučany bola vybratá ako pilotný projekt na Slovensku na 
rekonštrukciu poiarnej zbrojnice. Reagovali na výzvu, sú fondy, je potrebné vypracovať 
projekt na opravu celej budovy, výmenu okien, výstroj a výzbroj, špeciálne vozidlá na lesné 
požiare. 
 
p. starosta povedal, že obec zaplatí projekt a v prípade, že bude úspešný, bude súčasťou 
nákladov. 
 
Ing. Belica sa opýtal, akú časť zo 110 mil. Sk bude tvoriť technika a koľko stavebný objekt. 
Dodal, že je potrebné podrobné vypracovanie materiálov, podkladov pre rozhodovanie OZ. 
 
Hlavná kontrolórka dodala, že tieto budú pripravené na mimoriadne zasadnutie OZ. 
 
p. starosta povedal, že bude jednať s Prefou ohľadom strelnice, prístupovej cesty. 
 
p. Miert informoval, že 15.3.2007 bolo schválené uznesenie. Ján Aust sa k jeho realizácii 
prihlásil až teraz. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo toto na vedomie.  
 
Prítomní sa dohodli na prerušení zasadnutia OZ. 
 
p. starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 
 
 
 
 
       JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                starosta obce 
 
 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 

Zapisovateľka: Viera Truchliková 
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Z á p i s n i c a 
z pokračovania riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 22.07.2008,  

ktoré sa konalo dňa 30.07.2008 v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 
  
Prítomní:  
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.   -   starosta obce  
2.   Božena Balková  -   kontrolórka obce  
3.   Viera Truchliková  -   zapisovateľka  
  
Poslanci:  
1.  MUDr. Iveta Trnovská  
2. Ing. Peter Belica 
3.  PhDr. Miloš Bella   
4.  Ing. Ján Jamriška   
5.  Jaroslav Makovník  
6.  Miroslav Miert  
7. MUDr. Richard Koyš 
8. Ing. Eva Bencová 
9. Ing. Ivan Bulej 
10. Miroslav Teťuľa 
  
  
P r o g r a m :  

1. Informácia predsedov komisií o ich činnosti 

2. Návrh odmeny starostovi a  kontrolórke za I. polrok 2008  

3. Rôzne 

4. Interpelácie poslancov 

5. Návrh na uznesenie 

6. Záver 

  
p. starosta privítal prítomných na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré bude pokračovať 
v rokovaní programu zasadnutia zo dňa 22.07.2008, na ktorom bol do návrhovej komisie 
menovaný  p. Miert, Ing. Belica a Ing. Bencová, do bytovej komisie bol zvolený Ing. Bulej, p. 
Teťuľa a p. Makovník a za overovateľov zápisnice bol schválený PhDr. Bella a Ing. Jamriška. 
 
Hlavná kontrolórka obce naniesla prítomným informácie k financovaniu jednotlivých 
projektov, finančnú spoluúčasť obce na schválených prioritných akciách  pre rok 2008. 
Prednesený materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice OZ. 
 
p. Miert sa opýtal na spôsob financovania grantov. 
 
p. starosta odpovedal, že napr. na Materskú školu je vypracovaný realizačný projekt vo výške 
20 mil. Sk, spolufinancovanie zo strany obce bude 1.420 tis. Sk, t. j. 5 % nákladov. Nie je to 
tak, že obec to zafinancuje a náklady sa budú refundovať. Je potrebné, aby OZ schválilo 
spolufinancovanie 5 % z celkových nákladov projektu. 
Ak Ministerstvo výstavby a regionálneho rozvoja rozhodne o úspešnosti projektu, prebehne 
verejné obstarávanie, ktoré zabezpečí f. Sagacita. 
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p. Miert predniesol vypracovanú tabuľku, zoznam schválených investičných zámerov obce, 
zámer IBV, HBV Diely, o ktorú majú záujem občania, developeri i firmy.  
Požiadal o jej podrobné dopracovanie a predloženie na nasledujúce zasadnutie OZ. Zároveň 
požiadal o spracovanie sumáru, inventarizácie investičných zámerov. 
 
p. starosta odpovedal, že nie je spracovaný projekt, ale rieši to územný plán, hľadá sa riešenie. 
Tento rok sa stavba určite nebude realizovať, hľadá sa filozofia riešenia problému.  
Obec je pripravená pre čerpanie eurofondov, má spracovaný územný plán, všetky plánované 
akcie sú v súlade s PHSR, nemá však informáciu – zoznam výziev. 
PHSR a územný plán sú rámcové materiály. Financie za spracovaný územný plán nie sú 
vyhodené. Je potrebné efektívne sledovať výzvy. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že Sagacita sleduje výzvy, spojí sa s obcou, či na výzvu 
reflektuje, má k týmto informáciám najbližšie. 
 
p. starosta uviedol, že Sagacita je firma s medzinárodnou účasťou. Na rekonštrukciu 
Hasičiarne je potrebné 18.9. podať projekt, bude potrebné zvolať mimoriadne zasadnutie OZ. 
 
Ing. Belica uviedol, že dopravné ihrisko je dobrá myšlienka. OZ by sa však malo zamyslieť, 
či by nebolo lepšie investovať peniaze na jeho obnovu, nakoľko nebude využité. Priority sú 
dobre stanovené, je dôležité, aby vyšli.  
 
p. starosta uviedol, že obec je zaradená ako stredisková, spádová. EÚ smeruje k tomu, že u 
osídli s pólom rastu sa ráta s vytvorením podmienok pre uspokojenie potrieb obyvateľov. 
Smerovanie obce ide týmto smerom.  
 
p. starosta privítal na zasadnutí OZ p. Kavuleka, následne mu udelil slovo. 
 
p. Kavulek uviedol, že všetci prítomní boli pozrieť na stavenisku, rozpočty predložil, požiadal 
o otázky k danej problematike. Detské ihrisko, ktorého súčasťou je atletická dráha, je 
alternatívou pre výchovu futbalovej mládeže. Pre obec by pripadali do úvahy 3 alternatívy 
ihrísk. 
 
p. starosta uviedol, že merania sa uskutočnili za prítomnosti p. Pánika, odborníka na výchovu, 
ktorý odporučil detské ihrisko o rozmeroch 54 x 34 m. 
 
Hlavná kontrolórka obce sa opýtala na rozpočet daného druhu ihriska.  
 
p. Kavulek odpovedal, že rozpočet daného ihriska je 3,2 mil. Sk vrátane mantinelov, 
osvetlenia. Najdrahšou položkou rozpočtu je oplotenie, osvetlenie, zemné práce. Dodal, že 
životnosť trávnatého koberca je 10 rokov, jeho cena je 650,- Sk/m2. 
 
Ing. Belica sa opýtal, na možnosť zabezpečenia zemných prác prostredníctvom obecného 
úradu. 
 
p. Kavulek odpovedal, že je možné zabezpečenie niektorých prác prostredníctvom obce, 
skráti sa však záruka z 5 rokov na 2. Je možná participácia, rozpočet je položkovitý. 
 
Ing. Belica dodal, že prácami, ktoré dokáže obec zabezpečiť svojpomocne, sa poníži rozpočet. 
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Ing. Bencová požiadala o spracovanie položkovitého rozpočtu na zemné práce na dané 
rozmery ihriska.  
 
Prítomní sa dohodli na projekte ihriska vrátane atletickej dráhy s dodržaním vonkajšieho 
obvodu.  
 
p. starosta dodal, že finančné prostriedky sú vinkulované do 15.12., dovtedy musí byť stavba 
zrealizovaná.  
 
p. Kavulek uviedol, že na Slovensku je 5 doporučených firiem, obec si môže urobiť 
podprahovú metódu, výberové konanie, prieskum cien.  
Dodal, že spolu s atletickou dráhou je možné vybudovanie ihriska do konca októbra 2008. 
 
MUDr. Trnovská sa opýtala na možnosť splátok. Na to p. Kavulek odpovedal, že je možnosť 
splátok u veľkého ihriska na 3, u stredného ihriska na 2 a malého ihriska na 1 rok.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia k realizácii viacúčelového ihriska: 
 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa:  0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
p. starosta uviedol, že k financovaniu stavby „Rekonštrukcia MŠ Sučany spojená so 
zlepšením energetickej hospodárnosti s využitím obnoviteľných zdrojov“  je potrebné 
schválenie spolufinancovania obecným zastupiteľstvom vo výške 5 % nákladov. 
 
Hlavná kontrolórka dodala, že projekt rieši výmenu okien, zateplenie budovy, výmenu 
podláh, časti kúrenia, obnovu sociálnych zariadení.  
 
MUDr. Koyš sa opýtal, či je možné nahliadnuť do projektu. 
 
p. starosta odpovedal, že sa vyžiada od projektanta. 
 
PhDr. Bella dodal, že daný projekt mal byť k nahliadnutiu na rokovaní. 
 
Hlasovanie k stavbe „Rekonštrukcia MŠ Sučany spojená so zlepšením energetickej 
hospodárnosti s využitím obnoviteľných zdrojov“: 
 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. starosta naniesol návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2008, ktorým sa určuje 
školský obvod pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Sučany. 
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Hlasovanie za prijatie VZN: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Hlavná kontrolórka obce informovala, že znalecký posudok  č. 611/2008 je spracovaný na 3,2 
mil. Sk. Opýtala sa, či je možné Dom potravín za cenu stanovenú znaleckým posudkom 
odpredať.  
 
p. starosta sa opýtal, či prítomní poslanci súhlasia s prejednaním tejto problematiky, alebo 
bude odročená. Prítomní s prejednaním súhlasili. 
Dodal, že ide o oblasť služieb. V prípade, že OZ dospeje k záveru, že cena stanovená 
znaleckým posudkom je postačujúca, kúpno-predajná zmluva by mala kupujúceho zaviazať 
k prevádzke potravín. Tak by bola cena primeraná viazanosti.  
 
Ing. Belica sa opýtal, akým spôsobom sa obec dostala k súdnemu znalcovi. 
 
p. starosta odpovedal, že bol vybratý zo zoznamu znalcov.  
 
PhDr. Bella uviedol, že uznesením bola táto úloha uložená hlavnej kontrolórke. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia č. 134/2008: 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržal sa: Ing. Bencová 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. Teťuľa informoval, že včera zasadala komisia pre prípravu Sučianskych zvestí, bol 
prítomný i p. Farský, ktorý pomôže s ich realizáciou.  
 
MUDr. Trnovská dodala, že p. Farský si bude fotografovať jednotlivé akcie, pripravovať 
článok. 
 
Ing. Jamriška informoval, že zasadala bytová komisia, vypracovala poradovník pre pridelenie 
bytov. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia č. 135/2008: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Ing. Jamriška informoval, že p dohode s NDS je p. Jozef Bizoň ochotný odpredať, resp. 
vymeniť pre potreby obce, na výstavbu bytov pre rómov, 22.000 m2 pozemku. 
 
Ing. Bencová navrla, aby v rokovacej miestnosti RKD bol vyvesený územný plán obce. 
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Návrh odmeny starostovi a  kontrolórke za I. polrok 2008 
 
Prítomní poslanci sa dohodli na spôsobe stanovenia odmien starostovi a hlavnej kontrolórke 
tajným hlasovaním.  
I. tajné hlasovanie za stanovenie výšky odmeny: 
- pre hlavnú kontrolórku: 
30 %  6 poslancov 
20 %  2 poslanci 
25 %  1 poslanec 
 
- pre starostu obce: 
0 %  1 poslanec 
20 %  2 poslanci 
25 %  2 poslanci  
30 %  2 poslanci 
15 %  1 poslanec 
2 prítomní poslanci sa hlasovania zdržali.  
 
Následne sa všetci prítomní poslanci dohodli na udelení odmeny starostovi obce vo výške 
25%. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia č. 136/2008: 
 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. Miert uviedol, že kritériá odmeňovania sú záväzné pre všetkých. Je potrebné ich stanoviť. 
Výsledky práce sú merateľné. Ak bude splnený plán akcií pre r. 2008 splnený, nebude mať 
problém hlasovať za odmenu vo výške 50%. 
 
MUDr. Koyš dodal, že takéto hodnotenie by bolo subjektívne, nakoľko tu vstupuje veľa 
faktorov.  
Požiadal, aby projekty boli schvaľované až po komplexnom predložení všetkých materiálov. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia č. 137/2008: 
 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
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Hlasovanie za prijatie uznesenia č. 138/2008: 
Za:  10 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
PhDr. Bella naniesol požiadavku občanov, ktorí sa sťažujú na rozbité sklo, aby boli vyčlenení 
pracovníci VPP a vyčistili lokality Okále, okolie Orey, železničnej stanice. 
Požiadal starostu, aby striktne viedol rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
p. starosta povedal, že sa urobila analýza sťažností na obecný rozhlas. Je potrebné umiestniť 
vysielačku, ktorá je na obecnom úrade, na kostolnú vežu. 
 
Ing. Bencová navrhla, aby každý mal pripravené materiály písomne.  
 
MUDr. Koyš požiadal, či by nebolo možné v rámci hasičiarne vyčleniť sklad Horskej služby. 
 
p. starosta s návrhom súhlasil, nakoľko ľudia sú často v nebezpečí, ohrození. 
Poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
       JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                starosta obce 
 
 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 

Zapisovateľka: Viera Truchliková 
 



OB E C   S U Č A N Y 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

ZÁPISNICA  
Z  ROKOVANIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

 
 
 
 

konaného dňa 17.09.2008  
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 
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Z á p i s n i c a 
z rokovania riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 

17.09.2008 v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 
  
Prítomní:  
Podľa prezenčnej listiny 
  
P r o g r a m :  

1. Otvorenie zastupiteľstva 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Plnenie uznesení OcZ 

5. Schválenie prenájmu reštaurácie Gól 

6. Návrh na predĺţenie nájomných zmlúv na uţ ívanie bytov 

7. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti objektu potravín v časti Hrabiny 

8. Návrh VZN o výške príspevku za dieťa v MŠ a príspevku za úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu a školského stravovania v ZŠ 

9. Návrh poskytnutia finančných prostriedkov na opravu podlahy 

10. Návrh VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v ZŠ 

11. Návrh na predĺţenie nájomných zmlúv na ul. Tehelnej v Sučanoch 

12. Návrh na dotáciu – Miestna organizácia Slovenského rybárskeho zväzu 

13. Prejednanie štúdie výstavby LIDL 

14. Návrh na schválenie rekonštrukcie budovy OHZ (po 18,00 hod.)  

15. Informácia predsedov komisií 

16. Petície a sťaţ nosti občanov 

17. Podnety a pripomienky občanov (v čase 17,00-18,00 hod.) 

18. Rôzne 

19. Interpelácie poslancov 

20. Návrh na uznesenie 

21. Záver 

 
 
Otvorenie obecného zastupiteľstva  
  
p. starosta privítal prítomných na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané 
pozvánkou v zmysle zákona. Ospravedlnil neprítomných poslancov, ktorí sa dostavia 
v priebehu rokovania. Skonštatoval, ţe nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov 
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(MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník), zasadnutie 
OZ je uznášania schopné.  
 
Voľba návrhovej komisie 
p. starosta navrhol do návrhovej komisie MUDr. Koyša a p. Makovníka, za overovateľov 
zápisnice p. Mierta, MUDr. Koyša. 
 
Hlasovanie za členov a overovateľov:  
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  p. Makovník 
 
p. starosta navrhol zlúčenie bodu č. 6) a č. 11), prerokovanie bodu č. 5) po 17,00 hod., 
zrušenie bodu č. 12) a prerokovanie zámeru AUTO Martin v súvislosti s výstavbou IBV Diele 
ako bodu 12). 
 
Hlasovanie za program rokovania OZ so zapracovaním zmien: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
 
4. Plnenie uznesení 
 
Hlavná kontrolórka naniesla správu o plnení uznesení OZ. 
 
6, 11 Návrh na predĺženie nájomných zmlúv na byty 
 
p. starosta naniesol materiál – návrh predĺţenia nájomných zmlúv. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
Hlasovanie 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
7. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti objektu potravín v časti Hrabiny 

 
Hlavná kontrolórka uviedla, ţ e ponuka na odpredaj nehnuteľnosti bola vyvesená, zverejnená. 
Prihlásili sa 3 záujemcovia. Znaleckým posudkom bola stanovená hodnota nehnuteľnosti na 
3,2 mil. Sk. Komisia ponuky posúdila, odporučila odpredaj p. Kowařovskému a p. Kolčákovi 
vzhľadom na najvýhodnejšiu ponuku. 
 
p. starosta dodal, ţe je potrebné vziať do úvahy aj petíciu občanov, ktorá nespĺňa síce 
parametre petície, ale je potrebné vziať do úvahy názor 120 obyvateľov. Ide 
o nedorozumenie, nikto nemal v úmysle likvidovať predajňu potravín.  
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Hlavná kontrolórka dodala, ţe p. Kolčák a p. Kowařovský majú v záujme prevádzkovať 
potraviny a penzión. 
 
p. starosta doplnil, ţe v zmluve by malo byť zakotvené, aby ostala zachovaná prevádzka 
potravín minimálne 5 rokov. Ak nie, kupujúci bude musieť ponúknuť objek t obci za rovnakú 
cenu. 
 
MUDr. Koyš navrhol, aby ostal zachovaný aspoň súčasný sortiment potravín.  
 
Ing. Bencová dodala, ţe je potrebné zmluvne ošetriť zachovanie prevádzky potravín. Objekt 
sa nesmie odpredať počas 5 rokov, v prípade odpredaja má predkupné právo obec, musí byť 
zachovaný minimálne súčasný sortiment potravín, dodrţaná ponúkaná cena 3,6 mil. Sk.  
Poţ iadala o predloţenie návrhu zmluvy na posúdenie.  
 
Návrh VZN o výške príspevku za dieťa v MŠ a príspevku za úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu a školského stravovania v ZŠ 

 

p. starosta predloţ il návrh VZN, ktorý spracovala riaditeľka ZŠ, riaditeľka MŠ, hlavná 
kontrolórka a starosta obce. Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli, sú splnené všetky 
zákonné predpoklady na schválenie. Potreba prijatia VZN vzišla z nového školského zákona. 
 
      Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
 
Návrh poskytnutia finančných prostriedkov na opravu podlahy 

Hlavná kontrolórka naniesla ţ iadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na opravu 
podlahy Kolkárne. Táto bola prerokovaná v ekonomickej komisii, preverená s p. 
Ondrejčíkom. 
Na zasadnutie OZ sa dostavili poslanci: MUDr. Trnovská, p. Miert. 
 
      Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník, MUDr. Trnovská, p. Miert 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
Návrh VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v ZŠ 
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p. starosta predloţ il návrh VZN, ktorý spracovala riaditeľka ZŠ, riaditeľka MŠ, hlavná 
kontrolórka a starosta obce. Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli, sú splnené všetky 
zákonné predpoklady na schválenie. Pripomienky neboli vznesené ţ iadne.  
 
MUDr. Trnovská naniesla pripomienku k čl. 2 bod 2 – zápis detí 21.1.: „V prípade, ak tento 
dátum padne na víkend, uskutoční sa nasledujúce prvé pracovné dni nasledujúceho týţdňa.“ 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník, MUDr. Trnovská, p. Miert 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
Prerokovanie zámeru AUTO Martin v súvislosti s výstavbou IBV Diele 
 
p. Miert uviedol, ţ e problematika bola prerokovaná stavebnou komisiou, ktorá projekt 
podporila, firmá má dobré referencie.  
 
      Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník, MUDr. Trnovská, p. Miert 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
Štúdia výstavby LIDL 
 
p. starosta informoval, ţe doteraz bol zámer predstavovaná len v teoretickej rovine. Dnes je 
predloţená konkrétna štúdia, lokalita, rozmer predajne, parkovísk. Sučany sú najväčšou obcou 
v Turci, supermarket nie je na škodu. Majú vyrátané, ţe zámer im prinesie zisk.  
 
p. Miert uviedol, ţe stavebná komisia nemala k rokovaniu predloţený nákres zámeru. Je 
otázne, ako budú reagovať občania, v ktorých blízkosti bude projekt realizovaný. Po 
zhliadnutí nákresu, ktorý bol dodaný v čase prebiehajúceho rokovania, poţadoval o posunutie 
hraníc objektu ďalej od pozemkov obyvateľov a vybudovanie optických a hlukových zábran. 
 
Ing. Bencová uviedla, ţe LIDL je pre občanov výhodou, no zásobovanie kamió nmi bude 
prebiehať aj v noci. 
 
p. starosta uviedol, ţe občania sú dennodenne zaťaţovaní dopravou, hluk zásobovania ich 
zasiahne minimálne. 
 
Ing. Bencová uviedla, ţe súhlasí so zámerom, no firma by mohla odkúpiť väčší záber 
pozemkov a stavbu posunúť ďalej. Poţ iadala, aby v projekte pre územné konanie bola stavba 
posunutá ďalej. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
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Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. 

Makovník, MUDr. Trnovská 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  p. Miert 
 

Návrh na schválenie rekonštrukcie budovy OHZ 
 
p. starosta uviedol, 10. 09. prebehlo v Robotníckom kultúrnom dome stretnutie so zástupcom 
projektovej kancelárie Sagacita, Ing. Stanovským, kde boli odprezentované komplexné 
podkladové materiály pre schválenie OcZ. 
V prípade potreby príde projekt rekonštrukcie budovy OHZ ozrejmiť obecnému 
zastupiteľstvu o 18,00 hod. spolu s p. Slobodníkom. 
 
Nakoľko prítomní nemali pripomienky k uvedenej problematike, pristúpilo sa k hlasovaniu. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  MUDr. Trnovská, Ing. Bencová 
 

Prebratie problematiky, ktorou sa zaoberali komisie 
 
PhDr. Bella, predseda komisie verejného poriadku, informoval, ţe obdrţ al 2 podnety na 
riešenie pre komisiu. Nakoľko sa jedná o dlhodobé spory, je predpoklad, ţe sa sporné strany 
nedohodnú a problémy si budú musieť sťaţovatelia riešiť občiansko-právnou cestou. 
 
Ing. Eva Bencová, predsedkyňa komisie životného prostredia,  informovala o činnosti 
komisie ţ ivotného prostredia zo dňa 16.09.2008. Zápis z uvedenej komisie tvorí prílohu 
zápisnice OcZ. 
Naniesla žiadosť o schválenie investičného zámeru pre stavbu „Obchodno-prevádzková 
budova Robotec, Sučany. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert, 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
 
Ing. Bencová informovala, ţe firma Bones doručila komisii potrebné doklady na odsúhlasenie 
zriadenia recyklačného strediska, komisia životného prostredia s realizáciou zámeru súhlasí. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Zubček.  
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     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert, 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  p. Zubček 
 
MUDr. Iveta Trnovská, predsedkyňa komisie správy majetku, ekonomiky a miestneho 
rozvoja,  informovala o činnosti komisie.  
Uvedená komisia ţ iada o preverenie účtov za telefóny mimo starostu obce a hlavnej 
kontrolórky. 
EK sa zaoberala aj poskytovaním sluţ by rozváţania obedov pre 9 dôchodcov, čo je pre obec 
nerentabilné. 
 
p. starosta uviedol, ţe sa vypracuje podrobný výpočet skutočných nákladov na poskytovanie 
tejto sluţby. 
 
MUDr. Trnovská dodala, ţe nie je zrealizovanné vyplatenie štartovného účastníkom turnaja 
z 29.02.2008 vo výške 100,- Sk/osoba. 
 
Obecné zastupiteľstvo prejednalo žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy p. Blaženy Maňkovej 
na prevádzku bufetu. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Belica.  
 
Návrh uznesenia – neschválenie predĺţ enia nájomnej zmluvy, nebol schválený, nakoľko za 
prijatie uznesenia hlasovali 5 prítomní poslanci, 5 sa hlasovania zdrţali.  
 
p. Zubček navrhol schválenie predĺţ enia nájomnej zmluvy v prípade, ţe si ţ iadateľka bude 
hradiť náleţ itosti spojené s vykurovaním, bude zabezpečovať na vlastné náklady.  
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert,  

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  Ing. Jamriška 
 
Obecné zastupiteľstvo prejednalo zrušenie rekreačnej spoločnosti Plutva k  31.12.2008. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica, Ing. Jamriška  
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
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Obecné zastupiteľstvo navrhlo poveriť hlavnú kontrolórku preverením výšky faktúr za 
telefón, preverením inej moţ nosti zabezpečenia rozvozu obedov.  
 
Obecné zastupiteľstvo navrhlo nahradenie Ing. Bednárika, člena komisie správy majetku 
a finančno-ekonomickej, Ing. Andreou Káčerovou. 
 
Hlasovanie: 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník,  

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica, Ing. Jamriška  
Proti:  0 
Zdrţal sa:  p. Miert 
 
p. Miert informoval o prejednávaní podkladov stavebnou komisiou: 
- Chodník Prefa – projekt je spracovaný, robí sa výber dodávateľa 
- oprava cesty Stará tehelňa – realizovaná 
- Rekonštrukcia ciest a chodníkov LIGHTECH – Komenského, Dukelských hrdinov, ul. 29. 
augusta – prebieha obstarávanie vypracovania projektu.  
- Športová strelnica – návrh odpredaja za 1,- Sk – bude prejednané na nasledujúcom zasadnutí 
OZ, kedy bude p. starostovi známy záver z jednania s Ing. Zigom a p. Miert poţ iada a bude 
dodaný zámer vyuţ itia streleckého klubu 
- Spoločenstvo bytov Stromová 7 – oprava cesty riešená spolu so spoločenstvom vl. Bytov 
- Stromová 3 – chodník a prechod pre chodcov – Ondrejkovič – v riešení o projekte chodníka 
Prefa – Ing. Mišanko 
- Oprava komunikácie – ul. Hodžova – stavebná komisia a p. Kapusta vykonajú obhliadku 
a navrhnú riešenie, obec nájde spôsob prefinancovania 
- Podpora a motivácia budovania kanalizačných prípojok tam, kde doteraz nie sú – na 
budúcom OZ bude rozhodnuté v tejto veci po predchádzajúcom prejednaní p. starostu 
s Turčianskou vodárenskou spoločnosťou 
- Informácia o rozširovaní cintorína – ţ iadať Pozemkový fond o odkúpenie smerom na 
Bukovinu (juh), preveriť aj vhodnosť a moţ nosť posunutia smerom na západ 
- žiadosť RNDr. Dúha – odpredaj parcely nerealizovateľný, nepatrí obci  
 
p. starosta informoval, ţe projekt rekonštrukcie základnej školy nebol schválený. Bude 
opätovne prepracovaný, upresnené kalkulácie a bude opäť zaradený do ďalšieho kola.  
Čo sa týka futbalového ihriska s atletickou dráhou, bude potrebné doriešiť údrţbu a uţ ívanie 
daného areálu. Bolo dohodnuté, ţ e obecný úrad spracuje koncepciu údrţby a prevádzkovania 
areálu. 
 
Hlavná kontrolórka informovala, ţe dnes o 13,10 hod. bola doručená ţ iadosť p. Jamrišku. 
Prítomní sa dohodli, ţ e nakoľko materiál nebol predrokovaný komisiou, bude predmetom 
rokovania nasledujúceho OZ. 
 
p. Miert naniesol ţ iadosť Ing. Jozefa Marcina, Budovateľská 9, Sučany  o odpredaj pozemku 
parc. č. KN 1764/9 o výmere 238 m2, stavebná komisia odpredaj doporučila.  
Navrhol poveriť p. Kapustu vykonaním obhliadky dopravného ihriska a navrhnutím riešenia. 
Poţ iadal p. starostu o riešenie problematiky kanalizácie do nasledujúceho zasadnutia OZ.  
 
16. Sťažnosti a petície občanov 
 



 9 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Chorvát, ktorý uviedol, ţ e bol poverený občanmi ul. Ď. 
Langsfelda zorganizovaním petície proti výstavbe rodinných domov niţšieho štandardu pre 
sociálne slabších občanov, ktorá bola schválená OZ v júni 2008. 
 
p. Chorvátová naniesla chronológiu problému, výňatky zo zápisníc, uznesení a oznámenia 
o začatí stavebného konania. Podotkla, ţ e výstavba bytovky sa nikdy nedostala do pozvánky 
ako samostatný bod, aby občania boli vopred informovaní. Naopak, vţ dy bola prejednávaná 
v bode rôzne. Opýtala sa, prečo na zasadnutí bola táto problematika prejednávaná, keď neboli 
vopred doručené materiály. 
 
p. starosta povedal, ţe je potrebné rozhodnúť, ako ide obec riešiť problematiku výstavby 
bytov niţšieho štandardu. Obyvatelia bývajú v rodinných domoch z minulého storočia, 
ktorých skelet je hlinený. Ich technický stav je taký, ţ e hrozí havária stropu.  
Títo obyvatelia na Langsfeldovej ulici ţ ili uţ  v 50.-60. rokoch. Je potrebné akceptovať 
výstavbu, ktorá ţ ivelne vznikla. Domy sú v dezolátnom stave, je potrebné hľadať riešenie, 
aby sa predišlo havárii, vznikol zámer. Všade, kde obec chce riešiť otázku sociálne slabších 
občanov, z kaţdej ulice sú doručené petície. Dodal, ţe ako starosta nesie právnu 
zodpovednosť, keď sa niečo stane.  
Minulý rok poţ iadal splnomocnenkyňu vlády o pomoc s riešením problému. Sú dve moţ nosti 
riešenia – rekonštrukcia, alebo odpredaj za znalecký posudok, v tomto prípade však budú 
riešiť otázku bývania ţ ivelne.  
 
Ing. Belica uviedol, ţ e uznesením OZ bola odsúhlasená výstavba bytovky na ul. Ď. 
Langsfelda. Riešenie tejto otázky sa dotýka kaţdého občana. Je potrebné hľadať riešenie. 
Problémy budú vţdy, ak sa nebudú riešiť vhodným spôsobom.  
 
p. Zubček uviedol, ţe doručenú petíciu je potrebné riešiť. Petičný výbor nie je proti tým, ktorí 
tam ţ ijú teraz.  
 
p. Chorvátová sa opýtala, koľko je obecných bytov na ul. Ď. Langsfelda.  
 
p. Zubček uviedol, ţe ak sa postavia 4 bytové jednotky, bude tam kultúrnejšie prostredie, keď 
sa zbúrajú šopy, vystavajú nové byty. Poţ iadal o návrh riešenia. 
 
Ing. Bulej povedal, ţ e bol za výstavbu 8 bytových jednotiek pre slušných občanov. Štát chce, 
by boli vytvorené podmienky na integrovanie. Ak budú bývať mimo, bude potrebné 
zabezpečiť im kanalizáciu, dovoz detí do školy, zásobovanie.  
 
p. starosta dodal, ţe bolo doručené písomné stanovisko ŢSR, súhlas s realizáciou projektu 
dvoch kratších bytových domov. 
 
Ing. Bencová uviedla, ţe je schválená výstavba 8 bytových jednotiek, kde budú bývať slušní 
obyvatelia, ktorí sa zapájajú do prác v obci. Je moţ né zmluvne riešiť, ţe sa nebude zvyšovať 
počet nájomníkov, pokiaľ sa nejedná o vlastné deti. 
 
PhDr. Bella uviedol, ţe z textu uznesenia je jasné, ţe sa jedná o výstavbu 2 x 4 b.j., celkovo 
o 8 bytov. Je protizákonné vysťahovanie pod Bukovinu, musia mať všetky priority, ako 
ostatní občania, čo je podmienkou pre získanie eurofondov.  
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p. Chorvát uviedol, ţe sa informoval, či by ŢSR súhlasili s výstavbou bytovky, na čo dostal 
odpoveď, ţ e vzdialenosť musí byť minimálne 60 m od osi krajnej koľaje. 
 
p. Chorvátová uviedla, ţe si váţ i rómov na ul. Starej hradskej, Fučíkovej, ktorí si udrţ iavajú 
pozemky. Opýtala sa, koľko je na ulici Langsfelda momentálne bytov, prihlásených 
obyvateľov, koľko je obecných bytov, nájomných zmlúv. Dodala, ţ e počula, ţ e sa 
problematika prejednávala v stavebnej komisii, opýtala sa, prečo bolo prijaté unáhlené 
riešenie. Poţ iadala o zodpovedanie otázok. 
 
p. starosta povedal, ţe komisia je poradný orgán. Opýtal sa, či OZ súhlasí s petíciou, alebo 
nie.  
 
p. Závodský povedal, ţe by bolo dobré, keby sa kaţdý zamyslel, našlo sa spoločné riešenie. 
Opýtal sa, koľko bolo podaných petícií za posledné volebné obdobie. Je potrebné sa 
zamyslieť, či je OZ ústretové, alebo nie. Rieši sa o občanoch bez občanov.  
 
Ing. Belica uviedol, ţe za posledné obdobie je petícií dosť. Vyvstáva otázka, či sa robí dobre, 
keď  ich občania píšu. Nie všetky petície boli zbytočné.  
 
p. Chorvátová uviedla, ţe keď sa na ţeleznici informovala na výstavbu bytovky v ochrannom 
pásme, dostala odpoveď, ţe túto neodporúčajú vzhľadom na hluk, otrasy.  
 
p. starosta povedal, ţe ŢSR súhlasili s výstavbou dvoch menších domov. Ţeleznica nie je 
všeobecne proti, obecný úrad má písomné stanovisko.  
 
p. Zubček uviedol, ţe odborníci sa vyjadria v územnom konaní. Navrhol, aby zástupca 
petičného výboru p. Chorvát vrátane p. kontrolórky,  zástupcu stavebnej komisie vyvolali 
jednanie, išli na stavebný úrad, skontrolovali zápis z územného konania, zistili skutkový stav 
a vyvolali jednanie so ŢSR, ţ e došlo k rozporu. 
 
p. Chorvátová uviedla, ţ e pozvánka je zverejnená na úradnej tabuli a prostredníctvom 
rozhlasu. V rokovacom poriadku je uvedené, ţe má byť zverejnená i na internete min. 3 
kalendárne dni vopred. 
 
Hlavná kontrolórka odpovedala, ţe je zverejnená obvyklým spôsobom v zmysle zákona 
o obecnom zriadení. Obvyklým spôsobom je zverejnená na úradnej tabuli, rozhlasom, 
doručením pozvánok. Zákon je vyšší ako rokovací poriadok.  
 
MUDr. Trnovská dodala, ţe zákon je viac ako rokovací poriadok.  
 
p. Chorvátová poţ iadala o zverejňovanie pozvánok prostredníctvom internetu. Dodala, ţe 
12.3.2008 sa občania zasadnutia nezúčastnili, nakoľko bol uvedený len zoznam KN parciel 
bez popisu, čo je pre občanov nezrozumiteľné, je to dezinformácia.  
 
p. Chorvát poţ iadal o náhradnú lokalitu. 
 
MUDr. Koyš navrhol problematiku uzavrieť, zistiť stav stavebného konania. Poţ iadal 
občanov o predloţenie návrhov riešení stavebnej komisii, riešiť na nasledujúcom OZ.  
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p. starosta povedal, ţe 25.09. uplynie lehota v zmysle zákona, je potrebné vec uzavrieť. 
Poţ iadal prítomných, aby sa bavili o petite, navrhol petíciu prijať, zmeniť prijaté uznesenie 
(zrušiť pôvodné a prijať nové uznesenie). Je moţ né postaviť 2 krátke domčeky 2 x 2 b.j.  
 
p. Chorvátová uviedla, ţe v uznesení sú parcely KN 19-24, v sprievodnej správe sa spomína 
aj parc. č. KN 27. 
 
MUDr. Trnovská sa opýtala, či budú občania súhlasiť s výstavbou 4 b.j. 
 
p. Chorvátová odpovedala, ţ e súhlasiť budú v prípade, ak budú vopred známi nájomcovia.  
 
p. starosta sa opýtal, či prítomní občania majú záujem riešiť petíciu, alebo nie. V prípade 
nesúhlasu nepozná spôsob riešenia petície.  
 
p. Zubček navrhol zrušenie výstavby 8 b.j. a schválenie výstavby 4 b.j.  
 
p. Chorvát povedal, ţ e na ul. Langsfelda je prihlásených 11 rómov. Je vecou kontroly zo 
strany obce zistiť, ako sa to stalo. 
 
Ing. Bencová dodala, ţ e v štyroch bytoch bude maximálne po 5 ľudí, kým teraz je ich celkovo 
11. Výmera bytu je 56 m2. V prípade zníţenia počtu bytových jednotiek na 2 by obec 
nedostala podporu zo štátu.  
 
Ing. Belica uviedol, ţe p. Chorvát rešpektuje súčasný stav – 2 byty pre sociálne slabých 
občanov. Na ul. Langsfelda má OZ snahu umiestniť tých „lepších“ občanov. Opýtal sa, kde sa 
umiestnia tí „horší“. Situácia sa takto nevyrieši.  
 
MUDr. Trnovská skonštatovala, ţe OZ vezme petíciu na vedomie, zníţ i počet bytových 
jednotiek na 4. 
 
p. Chorvátová odpovedala, ţ e nie 4, ale 2 bytové jednotky.  
 
p. starosta povedal, ţ e dom je na spadnutie, hrozí nešťastie. Je snahou postaviť byty za 
peniaze štátu. Zo 16 b.j. OZ dospelo k 8 b.j., v snahe pristúpiť na kompromis je snahou počet 
bytových jednotiek na 4.                  
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie.  
 
Hlasovanie za zrušenie uznesenia OZ č. 121/2008: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bulej, p. Miert, MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, 

Ing. Belica, Ing. Jamriška 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  PhDr. Bella,  p. Makovník 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie.  
  
Hlasovanie k výstavbe 4 b.j: 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček,  
Proti:  0 
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Zdrţal sa:  Ing. Belica,  Ing. Jamriška 
 
MUDr. Trnovská skonštatovala, ţ e štát neposkytne príspevok na menej ako 4 b.j.  
 
Ing. Bencová uviedla, ţe sa hľadala vhodná lokalita na výstavbu, OZ rieši problémy celej 
obce. Poţ iadala o doručenie nejakého schodného návrhu, konštruktívneho riešenia.  
 
p. Chorvátová odpovedala, ţe ťaţko môţ u podať návrhy, nemajú vedomosť, kde sa 
nachádzajú obecné pozemky. Návrh musí vyjsť z obce. 
Poţ iadala, aby bolo zvolané verejné zhromaţdenie v Robotníckom kultúrnom dome, aby sa 
mohli vyjadriť všetci občania.  
 
MUDr. Trnovská skonštatovala, ţe bude zvolané verejné zhromaţdenie, ktoré bude 
zverejnené na úradnej tabuli, webovej stránke obce i prostredníctvom obecného rozhlasu.  
 
Prenájom reštaurácie Gól 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Július Reguli a Ľudovít Chalupka, zástupcovia firmy 
JUMICOL, ktorí predniesli svoj zámer s reštauráciou Gól. Zariadenie nezodpovedá 
hygienickým predpisom, je potrebné priestory prerobiť, investovať do skultúrnenia, 
zveľadenia. Zámerom je, aby sa do zariadenia vlial ţ ivot.  
p. Chalúpka uviedol, ţe reštaurácia je v zlom stave, majú zámer investovať, čo by sa odrátalo 
z nájmu. Aby mohli investovať, je potrebné uzatvoriť nájomnú zmluvu na dobu určitú 10 
rokov, aby sa náklady vrátili. Súčasný stav budovy je nevyhovujúci. Je potrebné zastavať 
terasu, vytvoriť nové sociálne zariadenie pre zamestnancov. Ak by bolo vyuţ iteľné 
podkrovie, vytvoril by sa salónik pre 5-10 ľudí. Ich snahou je zveľadenie objektu, prilákať 
obyvateľov Sučian, zabezpečovať rozvoz stravy, poskytnutie úľav pre spoločenské akcie 
obce.  
 
Na zasadnutie OZ sa dostavila p. Špirková. Táto naniesla poţ iadavku na vyčistenie 
Sučianskeho potoka. Nakoľko nebola so svojim problémom vypočutá v čase prejednávania 
pripomienok občanov, p. Miert navrhol vypočuť ju, nakoľko s ňou uţ  v tejto veci 
komunikoval a pozval ju na zasadnutie OZ. 
 
p. starosta odpovedal, ţ e potok je v správe Povodia Váhu, obec nemôţ e vykonávať ţ iadne 
činnosti. Správca toku bol písomne i telefonicky oslovený, podal stanovisko, ţe budúci rok 
chce riešiť situáciu vypracovaním novej projektovej dokumentácie.  
 
p. Miert naniesol ţ iadosť Ing. Jozefa Marcina, Budovateľov 9, Sučany o odpredaj pozemku 
parc. č. KN 1764/9 o výmere 238 m2. Ţiadosť bola prerokovaná stavebnou i ekonomickou 
komisiou.  
 
p. Zubček povedal, ţe ekonomická komisia by mala VZN o cenách pozemkov upraviť.  
 
Hl. kontrolórka uviedla, ţe cenu stanoví ekonomická komisia v zmysle platného VZN, p. 
Miert navrhol upraviť pôvodné VZN 1,5-násobnýcm koeficientom. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie.  
  
Hlasovanie k odpredaju pozemku: 
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Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 
MUDr. Trnovská, p. Zubček, Ing. Belica,  Ing. Jamriška 

Proti:  0 
Zdrţal sa:  Ing. Bencová 
 
Na zasadnutí bola nanesená poţ iadavka na opravu miestnej komunikácie – ul. Hodţova. 
 
Obecné zastupiteľstvo uloţ ilo stavebnej komisii a stavebnému úradu preveriť stav MK 
Hodţova ulica a navrhnúť riešenie.  
 
Odpredaj nehnuteľnosti – potraviny Hrabiny 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie. 
  
Hlasovanie k odpredaju uvedenej nehnuteľnosti: 
 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, Ing. Belica,  Ing. Jamriška 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  p. Zubček 
 
Súhlas k prenájmu reštaurácie Gól 
 
p. starosta povedal, ţe je potrebné rozlíšiť, či sa bude prenajímať objekt, alebo reštaurácia 
a zamyslieť sa, ako sa bude riešiť budúcnosť športového domu ako celku. V prípade, ţe 
nájomca bude zhodnotenie budovy robiť neţ iaducim smerom, bude toto potrebné rozbiť.  
Pre obec by bola najvýhodnejšia zmluva uzavretá na dobu neurčitú s všeobecnou výpovednou 
dobou 6 mesiacov. Upozornil, ţe ak v prípade uzavretia zmluvy vyjde výzva na eurofondy, 
bude ţ iadosť o grant nerealizovateľná. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie. 
  
Hlasovanie k prenájmu objektu – reštaurácia Gól: 
 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica,  Ing. Jamriška  
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
R ô z n e 
 
p. starosta naniesol ţ iadosť Albína Latka o poskytnutie príspevku na podporu vydania knihy 
„Poľovníckych a pytliackych príbehov z autorovej kroniky“. 
Ţiadosť bola zamietnutá.  
 
p. starosta naniesol ţ iadosť Obecného úradu Topoľníky o poskytnutie príspevku na riešenie 
mimoriadnej ţ ivelnej udalosti. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie.  
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Hlasovanie k ţ iadosti OcÚ Topoľníky: 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica,  Ing. Jamriška  
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
 
p. starosta naniesol ţ iadosť Vydavateľstva Matice slovenskej o podporu vydania edičného 
projektu s názvom „Stanislav Muntág a kol.: Turiec, farebné srdce Slovenska“.  
 
p. Miert navrhol výšku príspevku 15 tis. Sk a vzal si za úlohu jednať o veciach uverejnenia 
odstavca vyhradeného pre obec Sučany v tejto publikácii. 
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie.  
  
Hlasovanie k ţ iadosti Vydavateľstva Matice Slovenskej: 
Za: MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica,  Ing. Jamriška 
Proti:  0 
Zdrţal sa:  0 
 
Hlavná kontrolórka poţ iadala o vytvorenie miesta prednostu, nakoľko zabezpečovanie úloh 
vyplývajúcich z prechodu na EURO, príprava VZN a ďalších povinností, nie je jednoduché.  
 
PhDr. Bella sa opýtal, či novovytvorená funkcia bude mať názov prednosta. Opýtal sa, kvôli 
čomu sa táto otázka riešila pred tromi mesiacmi.  
 
     Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie.  
  
Hlasovanie k vytvoreniu miesta prednostu: 
Za: MUDr. Koyš, Ing. Bulej, p. Makovník, p. Miert 

MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, p. Zubček, Ing. Belica,  Ing. Jamriška  
Proti:  0 
Zdrţal sa:  PhDr. Bella 
 
 
p. starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil.  
 
 
 
 
 
 
       JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                starosta obce 
 

I. overovateľ: 
 

II. overovateľ: 
 
Zapisovateľka: Viera Truchliková 
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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 
konalo dňa 22.10.2008 

 
Prítomní: 
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2.   Božena Balková -   hlavná kontrolórka obce 
3.   Anna Ferková -   v zastúpení zapisovateľky 
 
Poslanci:     
1. Ing. Belica 
2. Ing. Eva Bencová 
3. Ing. Ivan Bulej 
4. PhDr. Miloš Bella 
5. Ing. Ján Jamriška 
6. MUDr. Richard Koyš 
7. Jaroslav Makovník 
8. Miroslav Miert 
9. Miroslav Teťuľa 
10. MUDr. Iveta Trnovská 
11. Ján Zubček 
 
Hostia:  0 
 

  
 PROGRAM: 
1.  Otvorenie zastupiteľstva  
2.  Schválenie programu  
3.  Voľba návrhovej komisie (MUDr. Koyš, p. Teťuľa)  
4.  Voľba overovateľov (MUDr. Trnovská, p. Zubček)  
5.  Plnenie uznesení OcZ  
6.  Návrh zmeny VZN o hospodárení s majetkom obce Sučany  
7.  Inventarizácia majetku za rok 2008 z dôvodu prechodu meny na Euro  
8.  Predstavenie uchádzačov na prednostu OcÚ  
9.  Odpredaj nehnuteľnosti objektu potravín v časti Hrabiny  
10. Návrh schválenia prenájmu reštaurácie Gól  
11. Prejednanie žiadosti o odpredaji pozemku p. Jaroslava Jamrišku na výstavbu „Penziónu“  
12. Správa o donáške obedov.  
13. Informácia o kontrole NKÚ a Ministerstva hospodárstva Bratislava  
14. Informácie predsedov komisií.  
15. Podnety a pripomienky občanov (v čase 17,00-18,00 hod.)  
16. Prerokovanie Štatútu Rady seniorov obce Sučany  
17. Rôzne  
18. Interpelácie poslancov  
19. Návrh na uznesenie  
20. Záver  
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1.  Otvorenie zastupiteľstva  
Starosta obce privítal prítomných poslancov na riadnom zasadnutí OZ, otvoril rokovanie a 
odovzdal slovo MUDr. Ivete Trnovskej, zástupkyni starostu, ktorá viedla celé zasadnutie OZ. 
 
2. Schválenie programu 
Poslankyňa Ing. Eva Bencová navrhla doplniť do programu: 
bod 14. Informácie predsedov komisií o informáciu predsedu rady školy pri ZŠ   
Program bol  po tomto doplnení schválený  
Hlasovanie za prijatie doplneného  programu:  
Za                 11 
Zdržal sa               0 
Proti                      0 
 
3.Voľba návrhovej komisie: 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: MUDr. Richard Koyš, p. Miroslav Teťuľa 
 Voľba návrhovej komisie 
Za                 11 
Zdržal sa               0 
Proti                      0 
 
 
4.  Voľba overovateľov  
Za overovateľov boli navrhnutí poslanci: MUDr. Iveta Trnovská, p. Ján Zubček 
 Voľba návrhovej komisie  
Za                 11 
Zdržal sa               0 
Proti                      0 
 
5.   Kontrola plnenia uznesení OZ 
Hlavná kontrolórka obce  vykonala kontrolu prijatých uznesení  z minulého OZ. 
Prijaté uznesenia sú splnené okrem uznesenia  
č. 154 – predaj predajne potravín Hrabiny, ktoré zatiaľ nie je splnené bude riešené samostatne 
podľa schváleného programu v bode 9 
č. 155 – prenájom reštaurácie Gól, ktoré zatiaľ nie je splnené a bude taktiež riešené 
samostatne podľa schváleného programu v bode 10 
č. 153 – predaj pozemku p. Ing. Marcinovi, bolo prijaté riešenie na rokovaní ekonomickej 
komisie a bude vyriešené v bode 14 schváleného programu 
Doplnok  k bodu 5: 
p. starosta navrhol zrušiť uznesenie č. 57 zo dňa 29.4. 2008 v plnom rozsahu, a žiada prijať 
uznesenie nasledovného znenia: OZ ruší uznesenie č. 57 z dôvodu nečinnosti fmy 
TOXFORM  /nepredložila žiadne návrhy a nezvolala stretnutie občanov k tejto problematike/ 
Pripomienky poslancov: 
Ing. Eva Bencová vyslovila názor, že bolo potrebné ozvať sa fme TOXFORM listom, 
v ktorom by ju obec oficiálne vyzvala a až potom navrhuje uznesenie zrušiť. 
PhDr. Miloš Bella vyslovil názor za nezrušenie uznesenia, ale fmu TOXFORM vyzvať, 
nakoľko majú objektívne príčiny. 
Miroslav Miert vyslovil názor, že občania Sučian sú proti spaľovni, predstavitelia fmy sa pol 
roka neozvali, blokujú týmto Územný plán a rozvoj zóny. Je to zlý prístup firmy a nedáva 
záruku serióznosti ani pre budúcnosť. Je za zrušenie uznesenia. 
Ing. Peter Belica doporučuje vyzvať písomne firmu TOXFORM a požiadať ich o vyjadrenie. 
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p. starosta doplnil svoj návrh o informáciu že pozemok je vo vlastníctve príslušníkov jeho 
rodiny a vlastníkom 1/20 je priama rodina a chce zrušiť uznesenie.     
MUDr. Iveta Trnovská má informáciu od predstaviteľa fmy TOXFORM p. Zemku, že došlo 
k výmene investora. 
Ing. Ivan Bulej navrhuje zaslať im oznámenie o možnom zrušení uznesenia. 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Hlasovanie za zrušenie uznesenia č. 57/2008  
Za                1     Miroslav Miert 
Zdržal sa            1     Miroslav Teťula 
Proti                   9     MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, Ing. Belica,  Ing. Bulej, PhDr. Bella,          

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš, Jaroslav Makovník, Ján Zubček     
                             
6.  Návrh zmeny VZN o hospodárení s majetkom obce Sučany 
HK predložila návrh zmeny VZN o hospodárení s majetkom obce Sučany, kde je potrebné  
odstrániť procesnú chybu, na doporučenie kontroly NKU: opraviť v § 4, odstavec  3, písmeno 
m: do štyroch rokov / v odvolaní sa na 4-ročné volebné obdobie starostu/ a v § 4,odstavec 4,  
písmeno a  / predaj hnuteľného majetku: starosta obce môže majetok, ktorý nepotrebuje na  
plnenie úloh v hodnote 20 tisíc Sk predať po vyradení hlavnou inventarizačnou komisiou. 
Pripomienky: 
p. Ing. Miroslava Chorvátová:  mala dopyt na prítomných vo veci rozhodovania o predaji 
napríklad o vyradení auta, ktorého je síce účtovná hodnota 20 tisíc Sk, ale jeho skutočná 
predajná cena bude pravdepodobne vyššia. 
Odpovedala predsedkyňa ekonomickej komisie MUDr. Iveta Trnovská, že práve preto  bola 
táto formulácie prijatá na zasadnutí úprava  § 4 odstavec 4,  písm a,  po vyradení hlavnou 
inventarizačnou komisiou. 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
Hlasovanie za zmenu v bode  3, písm. m a bod 4, písm b 
Za               11 
Zdržal sa            0      
Proti                   0                                              
 
7.  Inventarizácia majetku za rok 2008 z dôvodu prechodu meny Sk na Euro 
Hlavná kontrolórka obce informovala o príkaze starostu obce na vykonanie inventarizácie 
majetku a záväzkov za  rok 2008, ktorá musí byť vykonaná do termínu 30.11.2008 a zároveň 
položila otázku, či poslanci-predsedovia inventarizačných komisií si zabezpečia členov do 
komisií z radov zamestnancov obce sami, prípadne  potrebujú pomoc zo strany vedenia obce.  
Všetci predsedovia komisií si členov podľa ich vyjadrenia zabezpečia sami. 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
8.  Predstavenie uchádzačov na prednostu OcÚ: 
Na základe požiadavky  starostu obce boli poslancom OZ predstavení kandidáti na funkciu 
prednostu obecného úradu. Pozvaní kandidáti sa jednotlivo prezentovali: 
Ľubomír Kubis  
info  životopis,  štúdium,  zamestnania, kde posledný zamestnávateľ Úrad finančného 
zabezpečenia sa ruší od 1.1.2009 a z tohoto dôvodu je nútený si hľadať nové zamestnanie 
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Mgr. Vladimír Olbert 
 info životopis,  štúdium a rôzne doplnkové vzdelania, zamestnania hlavne v štátnej   správe, 
posledné spoločník s.r.o., ktorá sa zaoberá detektívnou a lektorskou činnosťou vo funkcii by 
sa zameral na:  stabilizovať mladé rodiny, vytvárať pre ne vhodné podmienky, 
preferoval by rozvoj obce, drobného podnikania a rozvoj služieb,  dobudovanie zdravotného 
systému s dôrazom na pohotovostnú službu. 
Ing. Eva Bencová  
Otázka: 
či bude aj naďalej spoločníkom v s.r.o.  
Odpoveď: 
plne sa bude venovať výkonu zamestnania a spoločníkom nebude 
PhDr. Miloš Bella 
Otázka: 
ktorý problém by riešil vo funkcii ako  prvý 
Odpoveď: 
riešenie rómskej problematiky v nadväznosti na petície so zameraním na vyhľadanie 
vhodných lokalít na ich umiestnenie v obci 
 
JUDr. Viliam Kúdelka 
rodák zo Sučian, info o štúdiu, pôsobenie vo funkciách v štátnej správe, vzhľadom na štúdium 
a taktiež na jeho pôsobenie na rôznych pozíciách má všetky predpoklady pre riadenie ľudí ako 
budúci prednosta, nakoľko má skúsenosti aj ako člen komisie preneseného výkonu štátnej 
správy na samosprávu a taktiež pôsobil v rôznych komisiách pri OZ /športová, kultúrna/  
hlavný dôraz by dal na poriadok, disciplínu a dôslednosť počnúc administratívou, posilnením 
právneho vedomia, zameral by sa na životné prostredie, neplatičov daní a poplatkov 
 Ing. Eva Bencová 
 Otázka: 
čo by urobil v prvom rade 
 Odpoveď: 
rómskych obyvateľov nedávať medzi občanov, nedávať im domy, aby ich ničili 
zaviedol by informovanosť a styk s občanmi 
zameral by sa na zmenu volebného systému  s ohľadom na časť Hrabiny a obdobne v celej 
obci 
 Miroslav Miert 
 Otázka: 
ako konkrétne  by riešil rómsku otázku 
 Odpoveď: 
vybudovaním niečoho obdobného ako sú v Martine tzv Bambusky  
 PhDr. Miloš Bella 
 Otázka: 
kde by mali byt v ktorej lokalite 
 Odpoveď: 
 v juhovýchodnej  lokalite obce, prípadne pri Psychiatrickej liečebni alebo priVáhu 
 
 Ing. Ján Pullmann  
info životopis, štútium, zamestnanie  ako prednosta a kontrolór Mestského úradu Vrútky, má 
rôzne doplnkové vzdelania aj právne minimum z tohoto dôvodu zastupoval úspešne Mesto 
Vrútky, ktoré nemá právnika  v riešení rôznych súdnych sporov, taktiež vymáha pohľadávky 
až po zriadenie záložného práva a vymáhanie   pokút za mestskú políciu 
MUDr. Richard Koyš 
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Otázka: 
Čo viedlo adepta k podaniu žiadosti 
Odpoveď: 
Dňa 28.10.2008 budú voľby hlavného kontrolóra, nakoľko funkcia hlavného kontrolóra je 
volená . 
Ján Zubček 
Otázka: 

      na podnikateľské aktivity 
Odpoveď 

      je predsedom predstavenstva TURSERVIS s.r.o. a táto funkcia je neplatená 
Diskusia k predstaveným kandidátom: 
PhDr. Miloš Bella 
Stanovisko: 
Mgr. Olbert - šikovný 
Ing. Pullmann – hotový 
Ing. Eva Bencová: 
Stanovisko: 
Mgr. Olbert a Ing. Pullmann zaujali prezentáciou 
Ing. Ivan Bulej 
Stanovisko: 
Mgr. Olbert a Ing. Pullman zaujali prezentáciou 
Ján Zubček 
Stanovisko: 
Mgr. Olber a Ing. Pullman zaujali prezentáciou 
Hlasovanie č. 1 /tajné / : 
Mgr. Olbert           3 
Ing. Pullmann        3 
JUDr. Kúdelka      2 
Zdržali sa              3 
Hlasovanie č. 2 / tajné / : 
Ing. Pullmann         5 
Mgr. Olbert             4 
Zdržali sa                2 
Starosta obce informoval prítomných, že Ing. Ján Pulmann bude menovaný do funkcie 
s nástupom od 1.11.2008 so skúšobnou 3-mesačnou lehotou 

 
9.  Odpredaj nehnuteľnosti objektu potravín v časti Hrabiny  
Hlavná kontrolórka obce informovala prítomných o stanovisku p. Kovařovského a p.  Kolčák, 
kde menovaní chcú zaplatiť hodnotu za Potraviny  3,2 mil. Sk podľa znaleckého posudku 
Rozprava: 
Jaroslav Makovník 
navrhuje predať predmetný objekt za 3,2 mil Sk 
MUDr. Iveta Trnovská, predsedkyňa ekonomickej komisie 
navrhuje objekt predať cez realitnú kanceláriu  
Ján Zubček 
navrhuje predaj objektu opakovane  zverejniť obvyklým spôsobom a predať za 3,6 mil Sk, 
nakoľko znalecký posudok je orientačný 
Ing. Eva Bencová 
dáva návrh na predaj za trhovú cenu, tak jako je to obvyklé v iných obciach a mestách, napr. 
Obec Plevník kde objekt bol ocenený na 1,9 mil, ale obec ho vedela predať za 3 mil Sk 
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Ing. Ivan Bulej  
doporučuje predať objekt za trhovú cenu 
MUDr. Iveta Trnovská 
navrhuje uznesenie č. 154 zrušiť v plnom rozsahu, vypísať nové konanie, ktoré bude 
zverejnené všetkými obvyklými spôsobmi , s požiadavkov na prípadné ponuky napísať 
Potraviny Hrabiny – neotvárať a zopakovať výberové konanie 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
Hlasovanie za nové výberové konanie: 
Za               10 
Zdržal sa             1  (Jaroslav Makovník) 
Proti                    0    
                                          
10. Návrh schválenia prenájmu reštaurácie Gól  
k uzneseniu č. 155  
Boli prizvaní záujemci o prenájom predmetného objektu: Ing. Reguli a Ing. Chalupka, ktorí sa 
zhodne vyjadrili v tom zmysle, že do budovy je potrebné investovať cca 1 mil Sk, aby spĺňala 
predpísané normy, potrebné na prevádzovanie reštauračného zariadenia napríklad: 
bezbariérový prístup na WC, šatne personálu, sklad potravín podľa druhu /vychádza, že musia 
byť dva/, kuchyňa. 
Podľa ich vyjadrenia, sú ochotní investovať, avšak v zmysle zákona nemôžu zveľaďovať 
budovu, ktorú vlastní orgán verejnej správy. 
Starosta obce poznamenal, že sú možné tri riešenia: 

1. Obec investuje a zrekonštruuje objekt. 
2. Prihlásili sa ďalší dvaja záujemci o prevádzkovanie kde obec nemusí investovať 
3. Uzavrieť objekt a riešiť ho komplexne s rekonštrukciou Športového domu zo 

štrukturálnych fondov. 
 
Rozprava: 
Ján Zubček 
dal otázku na prípadných nájomníkov, koľko sú ochotní platiť mesačný nájom v prípade, že 
rekonštrukciu dá urobiť obec, nakoľko je dôležité preveriť aká bude návratnosť investovaných 
finančných prostriedkov obce 
Ing. Eva Bencová 
dáva návrh zveľadiť reštauráciu a rozhodnúť sa o prevádzkovaní 
MUDr. Iveta Trnovská 
navrhuje presunúť finančné prostriedky z iných kapitol na rekonštrukciu reštaurácie , keďže 
obec nemá plánované v rozpočte financie na tento účel 
PhDr. Miloš Bella  
navrhuje, aby sa pripravili podmienky na prevádzkovanie reštaurácie intenzívne, nakoľko 
obec prichádza mesačne o čistý príjem z prevádzkovania objektu 
Hlavná kontrolórka na záver rozpravy prišla s návrhom zrušiť uznesenie č. 155 v plnom 
rozsahu a reštauráciu Gól opraviť z vlastných zdrojov a následne riešiť prenájom 
predmetného objektu 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
Hlasovanie za nový návrh rekonštrukcie reštaurácie Gól a výberu nájomcu: 
Za               11 
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Zdržal sa             0  
Proti                    0    
 
11. Prejednanie žiadosti o odpredaji pozemku p. Jaroslava Jamrišku na výstavbu 
„Penziónu“ 
 Rozprava: 
Miroslav Miert 
oboznámil, že záležitosť výstavby „Penziónu“ mala byť riešená na minulom  OZ, ale 
projektorá dokumentácia bola neskoro dodaná. 
žiadosť o nové územné konanie – vo veci agroturistiky stavebná komisia doporučuje, cenu 
pozemku má určiť ekonomická komisia  
odpredaj pozemku na tento účel doporučuje odsúhlasiť, z dôvodu prílivu cudzích zdrojov pre 
zveľadenie obce 
Ing. Ján Jamriška 
v obci v súčasnej dobe nie sú  žiadne ubytovacie možnosti, doporučuje 
Jaroslav Makovník 
podporuje realizáciu tohoto projektu 
PhDr. Miloš Bella 
nakoľko v našej obci nie sú ubytovacie možnosti, podporuje  realizáciu výstavby penziónu 
Teťuľa Miroslav 
vyslovil otázku parkovania pri penzióne 
Ing. Eva Bencová 
podľa projektu penziónu je stoličková kapacita 36 miest a lôžková kapacita 15 miest, avšak 
parkovanie je vyriešené iba pre lôžkovú kapacitu ( 8 áut ), taktiež sa pýtala prítomného 
ponikateľa Jaroslava Jamrišku, ako bude realizované zásobovanie kuchyne 
Odpoveď: 
Zásobovanie kuchyne bude realizované priamo z cesty 
Ján Zubček 
podnikateľov zámer podporuje a vyslovil názor, že taktiež klienti reštaurácie Orea parkujú  
popri ceste od kostola skoro až po železničnú stanicu, taktiež podnikateľ Cibere neparkuje na 
svojom pozemku, doporučeuje odsúhlasiť 
Ing. Peter Belica 
súhlasí s odpredajom pozemku p. Jaroslavovi Jamriškovi pre výstavbou penziónu 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
   
Hlasovanie za odpredaj pozemku p. Jaroslavovi Jamriškovi pre stavbu penizónu, kde cenu 
určí ekonomická komisia 
Za                 9 Miert, Ing. Belica, Ing.Bulej, MUDr.Koyš, Ing. Jamriška, Zubček, PhDr.           
                              Bella, Makovník, Teťuľa 
Zdržal sa             0 
Proti                    2(MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová 
 
12. Správa o donáške obedov 
MUDr. Iveta Trnovská – predsedkyňa ekonomickej komisie  
v súvislosti s rozborom nákladov na zabezpečovanie a rozvoz obedov prostredníctvom 
referátu sociálnej práce kde vychádza cena vrátane rozvozu Sk 74,-/ 1 obed  informovala o 
možnosti donášky obedov prostredníctvom fmy: 
Jana Bellová, Sučany, ktorá varí celoročne päť druhov jedál v hodnote á 70,- Sk/ 1 obed 
vrátane dovozu. Na obed by mohla obec prispieť sumou á 10,- Sk/ 1 obed podľa vopred 
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prijatých kritérií v závislosti na výške dôchodku stravníka. Je to podľa jej názoru lepšia 
alternatíva ako robiť rozvoz zo strany zamestnanca obce a blokovať na tento účel jedno auto, 
ktoré musí byť vyčlenené len na účel rozvozu obedov. Navyše varia celoročne  vrátane sobôt 
nedieľ a sviatkov. Z piatich druhov  jedál denne varia jedno diétne a jedno jedlo ako delená 
strava. Táto alternatíva sa javí ako prijateľná  z dôvodu dodávky jedál celoročne a ešte 
vychádza oproti terajšej cene vrátane dovozu lacnejšia o 4,- Sk/ 1 obed. Je potrebné osloviť 
firmu za účelom spracovania zmluvy v čo najkratšom čase od 1.11.2008. 
Ing. Belica doporučuje stravu zabezpečiť dodávateľskou firmou 
Ján Zábček doporučuje stravu z dodávateľskej firmy 
PhDr. Bella doporučuje preskúmať kvalitu stravy a možnosť prispievať zo strany obce v sume 
Sk 10,- / 1 obed  
p. starosta k predmetnému bodu dodáva, že obec má prijaté VZN na zabezpečenie obedov, 
vychádza taktiež Sk 10,- na dovoz a strava sa zabezpečuje akoby z vlastných zdrojov, keďže 
sa berie strava zo školskej kuchyne. Doporučuje vypísať výberové konanie a vybrať z iných 
firiem aj z Martina, stanoviť podmienky rozvozu a toto riešiť zmluvou, v ktorej bude záväzok, 
že ceny budú garantované na určité obdobie,  nie je proti, ale treba stanoviť kritériá , ktoré 
pripraví sociálna a ekonomická komisia a treba upraviť prijaté VZN 
PhDr. Bella nie firmu z Martina, z dôvodu nákladnejšej dopravy a je za dovoz stravy 
dodávateľským spôsobom. 
MUDr. Iveta Trnovská pre všetkých dôchodov, ktorí sú odkázaní podľa LP na donášku  
obedov navrhuje príspevok á 10,- Sk, 
Ing. Eva Bencová pripomína, že opotrebenie auta sa počíta podľa zákona č. 181/2006 a určite 
nie je 5,50 / 1 km, čiže náklady na rozvoz vlastným autom považuje za vyššie ako 10 Sk/ 1 
obed, je za rozvoz obedov dodávateľstkým spôsobom 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
Hlasovanie za rozvoz obedov pre dôchodcov a sociálne odkázaných občanov dodávateľským 
spôsobom od 01.11.2008 a odsúhlasenie príspevku na rozvoz stravy Sk 10,-/ 1 odobraté jedlo 
Za               11 
Zdržal sa             0  
Proti                    0    

 
13. Informácia o kontrole NKÚ a Ministerstva hospodárstva Bratislava  
Hlavná kontrolórka obce informovala o kontrole NKÚ: 
K bodu o kontrole NKÚ len poznamenala, že v čase tvorby programu mal byť záver kontroly 
NKÚ známy dňa 21.10.2008. Keďže termín sa posunul na 31.10.2008 informácia o záveroch 
kontroly NKÚ budú na  ďalšom OZ /17.11.2008/ 
Kontrola z ministerstva hospodárstva Bratislava bola ukončená, kde boli dve drobné chyby a 
to:  

1. zmluva na výstavbu so SLSP je uzatvorená na úroky 1x polročne a Ministerstvo 
požaduje 1x štvrťročne  
2. do 20. teho v koždom mesiaci sa podá správa o aktuálnom stave v priemyselnej zóne a 
1x správa o poskytnutých 36 mil Sk na zriadenie priemyselného parku   

Ing. Belica žiada predložiť zápisnice z kontrol k nahliadnutiu aj zápis z NKÚ na budúce OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
15. Podnety a pripomienky občanov (v čase 17,00-18,00 hod.)  
p. Ivan Borič mal vážnu pripomienku k odsúhlaseniu zriadenia autobázáru p. Martinčekovi                                                                            
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na bývalom parkovisku pri križovatke, kde vytýkal prestaviteľom obce, že mali vyvinúť  
úsilie odkúpiť toto lukratívne miesto naspäť do majetku obce, aj napríklad  odpredaj pozemku 
pre Jaroslava Jamrišku predať až po pripomienke občanov 
 
p. Pavol Božík vo ferbruári 2007 si dal žiadosť na zriadene malej elektrárne na Bielom 
potoku, čím by sa aj zlikvidovalo smetisko a od obce dostal zamietavé stanovisko, že sa tam 
plánuje zriadiť kultúrno-relaxačné centrum. Opätovne v polovičke mája požiadal o možnosť 
výstavby, členovia komisie výstavby sa báli hlučnosti, keď spolu navštívili podobnú 
elektráreň v Turanoch vyjadrili sa, že nevidia v tom problém a od tohoto termínu nedostal 
odpoveď. Odpovedať považuje sa prejav slušnosti. Dňa 8.10.2008 znova požiadal o zriadenie 
vodnej elektrárne a doposiaľ nemá odpoveď. 
Miroslav Miert v reakcii na pripomienku p. Pavlovi Božíkovi doporučil počkať do bodu 
informácie predsedov komisií, v ktorom ho bude informovať o závere komisie zo dňa 
14.10.2008, ktorá predmetnú záležitosť doporučila prejednať v OZ 
 
p. starosta v odpovedi p. Pavlovi Božikovi sľúbil, že nechá preveriť celý postup pri jeho 
žiadosti 
 
p. Mgr. Alena Bellová 
doručila osobne petíciu občanov ulice 1. mája, na ktorej sa plánuje výstavba bytov pre 
sociálne neprispôsobivých občanov a rómov v časti na konci ulice smerom k poliam 
Agromajetku Sučany. Občania z ulice 1. mája si neprajú, aby ako svojich susedov mali 
takýchto občanov. Majú obavy a podozrenie, že im budú vykrádané záhradky. Mladí ľudia 
majú obavy o svoje deti. Rómovia sú neprispôsobiví, dôjde k znehodnoteniu cien 
nehnuteľností. Má tam byť len jedna bytovka, ale ako je u nich zvykom prisťahujú sa k nim 
ďalší „čierni“ nájomníci. Taktiež tam bude možnosť vzniku požiaru, nakoľko v tých miestach 
sa nachádza plynová stanica. Na záver uviedla, že obyvatelia ulice 1. mája túto minoritnú časť 
obyvateľstva tam jednoducho nechcú, a sú proti ich miešaniu medzi majoritu. 
 
starosta v odpovedi uviedol, že obec zatiaľ neodsúhlasila výstavbu na ulici 1. mája a v tejto   
veci ešte nebolo rozhodnuté avšak malo ísť o ich rozptýlenie nie o koncentráciu 
 
Ing. Belica navrhuje k tejto problematike zvolať mimoriadne OZ, prípadne neformálne 
stretnutie za účelom nájsť konečné prijateľné riešenie  
 
p. Ing. Miroslava Chorvátová  
adresne na p. Miroslava Mierta ako predsedu stavebnej komisie uviedla, že výhľadovo 
v miestach, kde je bytová výstavba v súčasnej dobe malo dôjsť k postupnej asanácii a náväzne 
k výsadbe verejnej zelene. V tomto zmysle na webovej stránke Sučany – územné plány – 
výhľadovo územný plán bol schválený v roku 2005, ktorý postupne plánuje  asanáciu starých 
budov a bola naplánovaná výsadba zelene, súčasný návh riešenia výstavby bytoviek je teda 
v rozpore s územným plánom obce. Bez schválenia zmeny v tomto územnom pláne nie je 
možné konať inak ako bol pôvodne schválený.  Ako príklad uviedla na ul. Stará hradská si p. 
Chlebko nemohol postaviť nový dom, ale mohol riešiť  situáciu len rekonštrukciou iba na 
pôvodných základoch, inak to nebolo možné. Vyjadrila sa aj ku stavebnému konaniu, ktoré sa 
uskutočnilo 24.9.2008 o 11,00, na ktorom chýbalo vyjadrenie dotknutých susedov a to: 
Matulová, Baláž, Ing. Kohút, Vladimír Plávka a MUDr. Kormanová, ktorí podľa jej 
vyjadrenia dali nesúhlasné stanovisko. Podľa vyjadrenia Jaroslava Kapustu, stavebného 
referenta sa mu stanoviská týchto menovaných „nedostali do rúk“, avšak podľa jej zistenia 
tieto boli obecnému úradu doručené dňa 16.9.2008. Taktiež podľa jej vyjadrenia z tohoto 
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stavebného konania neexistuje zápis. Ďalej predložila fotokópiu listu zo Železníc slovenskej 
republiky, ktorý bol písaný rukou, nebol na hlavičkovom, ale obyčajnom kancelárskom 
papieri a taktiež nebol opečiatkovaný, ktorý obsahuje súhlasné stanovisko k výstavbe za 
rešpektovania v ňom uvedených určitých výhrad.  
 
Ing. Eva Bencová po nahliadnutí do listu zo ŽSR konštatovala, že nemá zodpovedajúcu formu 
a chýba mu pečiatka. 
Ing. Peter Belica skonštatoval, že p. Ing. Chorvátová má negatívne stanovisko zo ŽSR. 
Hlavná kontrolórka obce preverí: 
skutočnosť, či spomínané listy boli doručené dňa 16.9.2008 obecnému úradu a následne p. 
Kapustovi 
pravosť a hodnovernosť listu zo ŽSR a taktiež obsahovo, ktoré je platné stanovisko 
k výstavbe  kladné alebo záporné  
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
p. Marián Závodský  
k otázke výstavby bytov na ul. Ďurka Lagsfelda uviedol príklad kde vedľa jeho domu na ulici 
Vrútocká má jedna pani kúpený pozemok, na ktorom nemôže pre vyjadrenie zamietavého 
stanoviska k výstavbe zo strany ŽSR stavať. Mal pripomienku k stavebnému konaniu dňa 
24.9.2008, na ktorom bol podľa jeho vyjadrenia p. Jaroslav Kapusta, stavebný referent 
nepripravený, nepovedal reálne čo je možné a čo nie, nech sa vyjadrí k výstavbe 
kvalifikovane 
mal pripomienku k nevhodnému parkovaniu pri Bilingválnom anglicko-slovenskom 
gymnáziu, kde autá bývajú zaparkované na ulici Pionierska až po križovatku, kde hrozí 
havária 
vyzval p. Jána Zubčeka, aby sa mu ospravedlnil za slovné útoky na jeho podnikanie 
z minulého zastupiteľstva  a vyzval hlavnú kontrolórku, ktorej doručil doklady: Živnostenský 
list a daňové priznanie, aby túto skutočnosť potvrdila 
HK potvrdila doručenie predmetných dokumentov 
poslanec Ján Zubček sa ospravedlnil p. Mariánovi Závodskému 
 
p. Vladimír Petráš 
pílnica na ulici Štiavnickej naďalej nedodržuje prevádzkovú dobu  PhDr. Bella a HK p. 
Balková chodia a kontrolujú, avšak je potrebné prípadne aj pod hrozbou pokuty zariadiť 
účinne, aby bola dodržovaná prevádzková doba od 7-15 hod a na sobotu, nedeľu a sviatky 
nemá stanovenú prevádzkovú dobu, gáter a ťažké drevoobrábacie stroje nemajú byť v chode 
po schválenej prevádzkovej dobe, čo sústavne nájomca Kubala, ktorý má objekt v prenájme  
porušuje 
PhDr. Bella doplnil, že jedna stolárska dielňa je postavená majiteľom p. Fašánkom legálne a 
druhá stavba je bez povolenia, kde sa podnikajú všetky zákonné postupy na odstránenie tejto 
čiernej stavby, a je započaté stavebné konanie na odstránenie stavby ide však o zdĺhavý 
proces, nakoľko p. Fašánok využíva taktiež všetky možné zákonné prostriedky na oddialenie 
doby odstránenia stavby. 
HK bola vyrúbená pokuta za nedodržovanie prevádzkovej doby Sk 25.000,-, pod hrozbou 
možnej pokuty až do 1 mil Sk. 
p. Vladimír Petráš 
doporučuje odoslať upozorňujúci list s hrozbou ďalšej pokuty, kontrolovať a preverovať 
doržovanie prevádzkovej doby a následne vyrúbiť ďalšiu pokutu. 
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p. starosta  
bude sa kontrolovať dodržovanie pracovnej doby v súčinnosti s členom obecnej polície, 
hlavnej kontrolórky a poslanca, spíše sa zápis a udelí sa vysoká pokuta 
informoval, že robí všetko preto, aby  výroba bola do konca roka zastavená a stavebný referát 
vybavuje povolenie na odstránenie stavby od 1.1.2009 
 
p.Ing. Eduard Skyva  
mal pripomienku k budovaniu chodníka na ľavej strane ul. Jilemnického v tom zmysle, že by 
mal byť chodník aj na strane pravej, hlavne treba dať dôraz na vybudovanie dažďových 
kanálov na odvodnenie, aby sa dažďová voda nehromadila a aby bol tento problém 
odstránený 
dal pripomienku, že občania mali byť upovedomení o budovaní chodníka na ich ulici 
miestnym rozhlasom, prípadne poslancami 
upozornil na nešetrné zaobchádzanie pri vysýpaní popolníc čím dochádza k ich ničeniu, 
upozorniť zamestnancov príslušnej firmy 
vyslovil názor, že vzťahové otázky medzi poslancami a starostom obce by sa mali preberať 
bez prítomnosti verejnosti, taktiež sa mu nepáčia uverejnené články v novinách, ktoré riešia 
tieto vzťahové otázky 
 
Miroslav Miert 
stavebná komisia nevydáva záväzné rozhodnutia, ale snaží sa, aby sa začalo niečo správne 
robiť, cesty a chodníky sú v zlom stave, fma Riline začala s budovaním chodníka avšak dosah 
na kontrolu jej činnosti má stabebný technik a stavebný úrad, oni musia skontrolovať, či sú 
tam umiestnené kanáliky na odvod dažďovej vody a taktiež kvalitu odvedenej práce. 
Ing.  Eva Bencová  
vyslovila námietku voči vybratej firme Riline a kritizovala vedenie obce, že neoslovila 
spoločnosť Prefa Sučany, ktorá  dlažbu vyrába a je aj sponzorom, ktorý pravidelne podporuje 
rôzne kultúrne a športové podujatia organizované obcou, taktiež prečo nebola oslovená firma 
z Martina a vyslovila námietku voči šírke chodníka a jeho funkčnosti, nakoľko práve v ňom 
sú osadené rôzne stĺpy 
MUDr. Iveta Trnovská 
dáva otázku, prečo nebola vybratá a.s. Prefa 
Hlavná kontrolórka obce  
a.s. Prefa nestihla dátumovo výzvu a firma Riline bola vybratá pre najnižšiu ponúknutú cenu, 
ich prácu kontroluje pravidelne p. Jaroslav Kapusta 
p. starosta 
-na margo výberu firmy doplnil, že vedel o výrobe dlažby vo fme Prefa, ale nevedel že 
ponúkajú aj prácu  
- preverí možnosť preloženia stĺpov mimo chodníka, aby bola zabezpečená jeho funkčnosť 
Ján Zubček 
uviedol, že bolo nešťastné riešenie, že nebola oslovená a.s. Prefa 
Jaroslav Makovník 
doplnil, že Prefa a.s. má certifikát na výrobu dlažby 
PhDr. Miloš Bella  
uviedol, že údajne Prefa, a.s. má veľmi drahé výrobky 
hodnotí príspevok p. Skyvu ako podnetný a dobrý je síce sťažnosť na miestny rozhlas na ulici 
Jilemnického, ale nevidí dôvod prečo správa o budovaní chodníka nemohla byť oznámená 
miestnym rozhlasom podobne ako sú oznamované iné menej významné správy a navrhuje 
tento stav dobudúcna napraviť 
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p. Dušan Cicko 
položil otázku kedy budú byty, ktoré všetci starostovia len sľubujú  a stále sa nestavia, 
nerozumie tomu, že koľko bývajú na ulici Ďurka Langsfelda a zrazu je napísaná petícia 
 
Ing. Miroslava Chorvátová 
poslanci namietajú, že pozemky „Pod Skalou“ by sa znehodnotili, a  keď sa znehodnocujú  
občanom pozemky pri Železnickej stanici, to nikomu neprekáža 
 
Ing. Ivan Bulej  
reagoval, že ide o predaj nových pozemkov Pod Skalou, čím by mohol vzniknúť problém 
s predajom pozemkov 
 
PhDr. Miloš Bella 
v reakcii na otázku riešenia bytovej problematiky rómskych spoluobčanov uviedol, že môže 
ísť o dlhodobejší proces, určite to nebude do jedného  roka, nakoľko každý občan má právo 
podať petíciu a nakoniec zostane pôvodný stav, ktorý sa možno bude riešiť len opravou 
 
p. Ján Chorvát 
treba veci riešiť a dohodneme sa, hľadajme vhodné miesta, treba prejsť celú lokalitu obce 
 
Ing. Miroslava Chorvátová 
PhDr. Bella avizoval, že z ulice 1. mája bude spísaná petícia 
 
p. Marian Závodský 
Stavebný referát obce by mal vyriešiť zberače dažďovej vody smerom od GBAS zo strany 
ulice Pionierskej smerom na ulicu Vrútockú, čo  zatiaľ nie je doriešené 
 
p. Dana Cervanová 
Sučany sú jedno veľké smetisko, smerom na ulicu 29. augusta bola schválená stavba 
reštaurácie – pizérie a stavba autobazáru, bude problém s parkovaním v týchto miestach, je to 
v blízkosti najväčšej križovatky v Sučanoch, taktiež vidí problém s parkovaním pri reštaurácii 
Pod Sklalou 
 
Odpoveď: 
Miroslav Miert 
predmetom rokovania stavebnej komisie bolo riešenie  parkovania v Sučanoch a členovia 
stavebnej komisie dávajú podnet parkovanie riešiť 
  
PhDr. Miloš Bella  
je to súkromný pozemok p. Martinčeka, bola tam počas parkovania kamionov zaznamenávaná 
trestná činnosť, kriminalita, prostitúcia a nemal by byť  v tejto časti  problém s parkovaním 
Ján Zubček 
navrhnite riešenie – pokiaľ splní podmienky, na vlastnom može podnikať 
 
 
Ing. Eva Bencová 
namietala parkovacie miesta pre Pizériu 
 
14. Informácie predsedov komisií 
Miroslav Teťuľa, predseda kultúrnej komisie 
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informácia o zasadnutí kultúrnej komisie, príprava Nových sučianskych zvestí, predkladá 
žiadosť p. Niny Babčovej na úpravu pracovnej doby a  otváracích hodín v Miestnej knižnici  
Hlavná kontrolórka obce: 
v reakcii na zmenu pracovnej doby a otváracích hodín doporučuje ponechať 3-hodinový 
denný úväzok a súhlasí s úpravou otváracích hodín podľa návrhup.Niny Babčovej, 
na adresu zvýšenia úväzku oboznámila prítomných, že p. Nine Babčovej bola ponúknutá 
možnosť  zastupovať p. Vieru Truchlíkovú na plný pracovný úväzok, ktorá túto možnosť 
odmietla. 
 
 MUDr. Iveta Trnovská 
vytkla predsedovi kultúrnej komisie nepravidelnosť zasadnutí, komisia musí zasadať 
pravidelne a je potrebné po nástupe nového prednostu aj zmeniť zloženie kultúrnej komisie 
 
Jaroslav Makovník – predseda športovej komisie 
zo zasadnutí komisie vyplynula požiadavka na riešenie miestnosti pre šachistov, ktorí trénujú 
v piatok a hrajú v nedeľu a taktiež požiadavka Sk 5000,- na zakúpenie šachovej hry, 
uviedol pripomienku na vlnitý povrch bežeckej dráhy, 
zaujímal sa o projekt šatní pre futbalistov 
 
starosta obce 
dáva pre šachový oddiel miestnosť zasadačky RKD na piatok a nedeľu, 
výstavbu ihriska v areáli ZŠ skoro denne kontrolujú s p. Kapustom a Malkom, taktiež práce 
kontroluje Mgr. Križo a Mgr. Pánik 
starosta osobne dal vymeniť p. Kavulekovi  časti povrchu pre  farebné odtiene a tiež dal 
vymeniť aj krivé obrubníky 
projekt na šatne je  pred ukončením. 
 
 Ing. Eva Bencová  
pri výstavbe ihriska musí byť styčná osoba Jaroslav Kapusta, je vlnitý povrch a aj bežecká 
dráha a poznamenáva, že aj v Turanoch mali problém s vlnitým povrchom, treba dať na to 
pozor pri kontrole a preberaní prác 
 
 PhDr. Miloš Bella  
pri ihrisku vznikli haldy zeminy, ktoré doporučuje dať odviezť 
starosta obce 
zemina sa prefrézuje a použije na úpravu a vyrovnanie okolia 
 
Miroslav Miert – predseda stavebnej komisie 
stavebná komisia navrhuje odsúhlasiť p. Božíkovi výstavbu malej vodnej elektrárne na 
Bielom potoku, može vybavovať všetky náležitosti 
 
rozprava: 
 Ján Zubček 
vyjadruje súhlas s výstavbe malej vodnej elektrárne 
 
Hlavná kontrolórka obce 
mala dopyt, ako bude využitá vyrobená elektrina 
odpoveď: 
p. Božík  
každá vyrobená elektrina musí byť zmluvne ponúknutá SEZ do ich siete 
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Ing. Peter Belica 
občan chce podnikať a my ho zdržujeme, vyjadruje podporu podnikaniu 
 
MUDr. Richard Koyš 
súhlasí s vybudovaním malej vodnej elektrárne a doporučuje situáciu na stavebnom úrade 
riešiť, aby nevznikali prieťahy v konaní 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
 Hlasovanie za vybudovanie malej vodnej elektráne na Bielom potoku 
Za               11 
Zdržal sa             0  
Proti                    0   
 
stavebná komisia na základe žiadosti doporučuje prenájom pozemku MUDr. Jánovi Kodajovi 
v celkovej výmere 372 m2 parcelné Číslo  KN 657  na dva roky 
prvý  rok nebude platiť nájomné ako protihodnotu za skultúrnenie pozemku a druhý rok bude 
platiť Sk 20,-/1 m2 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
 Hlasovanie za prenájom pozemku MUDr. Jánovi Kodajovi 
Za               11 
Zdržal sa             0  
Proti                    0  
 
ďalej informoval:  
Chodník Prefa – dĺžka cca 1.500 m od Prefy, a.s. pozdĺž Podhradskej cesky po križovatku 
Štiavnickej a Podhradskej cesty, spolufinancovanie s a.s. Prefa, po doručení projektovej 
dokumentácie treba vykonať výberové konanie na dodávateľa  
Rekonštrukcia ciest a chodníka ul. Komenského dl. 560 m, Dukelských hrdinov 360 m, 29. 
augusta dl. 650 m s predĺžením na Skalu s výhliadkovou vežou na Skale a na ul. Ďurka 
Langsfelda dl. 420 m projektová dokumentácia uvažuje s uložením inžinierskych 
a rozvodných sietí v spodnej časti / uložením do zeme / 
Rómske BJ – pripravuje sa projektová dokumentácia  pre výstavbu 2 BJ na ul. Ďurka 
Langsfelda  s financovaním 25 % obec a 75 % Ministerstvo výstavby a regionálneho rozvoja  
Jozef Dubašák, Ondrejčíková a spol. – oprava cesty Stará teheleň – petícia – oprava cesty bola 
vykonaná dosypaním, vyrovnaním a zvalcovaním cesty 
Jozef Valvoda-športová strelnica – doriešenie prístupu a ostatnej činnosti streleckého areálu: 
bolo jednanie v tejto veci s riaditeľom Prefa a.s., kde riaditeľ Ing. Zigo súhlasí s riešením 
predmetnej záležitosti zámenou pozemku za pozemok pri garážach vo výmere 1279 m2, ak to 
nezasahuje do dopravného ihriska 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Spoloční vlastníci bytov, ul. Stromová – rekonštrukcia a oprava obecného pozemku – petícia, 
jedná sa odhad prác vo výške Sk 250000,- a doporučuje ho zaradiť do rozpočtu roku 2009 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
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Stavebný referát zistí či obec Sučany je vlastníkom a písomne bude informovať OZ 
 
Ondrejkovič Libor – Stromová 3 – vybudovanie chodníka pre chodcov v lokalite Podhradská 
cesta – petícia – problém bude vyriešiením chodníka v spolupráci s a.s. Prefa, predpoklad 
ukončenia rok 2009 
 
p. Fašánok sa odvolal na Krajskom stavebnom úrade v Žiline proti rozhodnutiu o zbúraní 
nepovolenej stavby pílnice na ul.  Štiavnická cesta, kde bolo začaté konanie o zbúraní tejto 
nepovolenej stavby  dňa 15.10.2008 
 
Výstavba obchodného centra LIDL – firma „Ouen INVESTMEN s.r.o. Robotnícka 6 Banská 
Bystrica v rámci riešenia kruhového objazdu žiada obec o financovanie výstavby 
z finančných zdrojov obce. Stavebná komisia  nesúhlasí, aby výstavbu kruhového objazdu 
financovala obec. 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
Hlasovanie poslancov nefinancovať kruhový objazd  z prostriedkov obce  
Za               11 
Zdržal sa              0  
Proti                     0 
 
oplotenie ihriska sa pripravuje v celkovej dĺžke 280 m vrátane dvoch bráničiek  oplotenie 
bude vedené od ulice Partizánskej a od Domu dobrého pastiera  
komisia doporučuje vypracovať podmienky na využívanie areálu 
PhDr. Miloš Bella 
navrhuje urobiť bráničku aj smerom ku zdravotnému stredisku, ktoré sa nachádza na prízemí 
budovy Domu dobrého pastiera 
p. starosta  
navrhuje zapracovať  bráničku v tejto časti oplotenia podľa návrhu PhDr. Miloša Bellu 
 
budovanie kanalizačných prípojok pre občanov, ktorí neboli v programe ISPA, kde komisia 
doporučila celú situáciu prerokovať starostovi obce s prevádzkovateľom TURVOD Martin a 
navrhuje, aby obec pre občanov, ktorí nemajú šachty zaplatila 10.000,- Sk 
starosta obce  
rokoval s námestníčkou TURVOD Martin, kde uviedla že v programe ISPA vytvárali 
podmienky a sporné prípady budú individuálne posudzované, nakoľko prečerpávacie 
zariadenie stojí Sk 20.000,- Sk, obyvatelia časti Hrabiny si zaplatiť musia 
 
Miroslav Miert 
ľudia si majú dať žiadosť na vybudovanie základnej kanalizačnej prípojky po šachtičku 
-Ing. Huber, člen stavebnej komisie navrhol podľa platnej legislatívy možnosť rozšírenia 
cintorína ako verejnoprospešnú činnosť až po sídlo Agromajetku, kde p. Kapusta preverí 
legislatívne možnosti 
-stavebná komisia navrhuje vykonať stavebnú úpravu prístupu do evanjelickej fary a 
likvidáciu živého plota, na návrh ev . a. v. fary a akademického maliara Evera Pučeka 
Ing. Eva Bencová 
pripomenula vysadiť náhranú zeleň 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
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Ing. Huber spracuje pozemok č. 5 na rozšírenie priemyselného parku, aby sa nemuseli platiť 
poplatky, p.Kapusta zistí, ktoré parcely prichádzajú do úvahy 
otázky stavieb starý OÚ, Praktik budú riešené na budúcej výjazdovej komisii 
informoval, že pani M. Špirková nedovolí vybudovať cestu k novej bytovej výstavbe Pod 
Skalou cez ich pozemky 
- výjazdové konanie, stretnutie stavebnej komisie s občanmi na ulici Hodžovej dňa 
14.10.2008, kde občania žiadajú vykonať povrchové úpravy a zvedenie povrhových vôd do 
trativodov, ktoré by mohli byť realizované s dodávateľom RILINE Ružomberok v hodnote 
cca 200.000,- Sk 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie 
 
Hlasovanie poslancov za vykonanie zvedenia povchový vôd do trativodov na ul. Hodžovej 
Za        7  /MUDr. Koyš, Ing. Bulej Miert, Ing. Jamriška, Zubček, Makovník,  
                                      Teťuľa/ 
Zdržal sa    4 / MUDr. Trnovská, Ing. Bencová, Ing. Belica, PhDr. Bella/ 
Proti           0 
 
PhDr. Miloš Bella – predseda poriadkovej komisie 
na svojich zasadnutiach riešili hlavne  napäté susedské vzťahy ako napr. Jozef Gašparík – 
Sušienka, Šterbová – Murčeková, ktoré sú nateraz vyriešené a záležitosti stavebného úradu p. 
Kapusta má vyriešiť po zlepšení susedských vzťahov. 
 
MUDr. Iveta Trnovská – predsedkyňa ekonomickej komisie 
riešili finančné príspevky podľa požiadaviek a podľa možností rozpočtu, čo sa týka 
požiadavky kultúrneho referenta na zakúpenie opony, zahrnie sa do rozpočtu pre rok 2009, 
odsúhlasili odpredaj pozemku pre Ing. Marcina vo výmere 238 m2 za sumu á 750,- Sk /m2, 
ceny sú stanovené od 250,- do 1450,- Sk 
 
Miroslav Miert  
žiadal, aby v takýchto prípadoch stavebná komisia spolupracovala s ekonomickou komisiou, 
nakoľko majú pre ocenenia pozemkov spracovaný cenník, ktorý je síce starý, opäť navrhuje  
navýšenie cien v cenníku koeficientom 1,5 
 
Ing. Eva Bencová 
cenník je spracovaný,  je však starý /dala ho vypracovať ešte Ing. Jarmila Bohušová ako 
starostka/, súhlasí aby sme sa chovali trhovo, ale cenník navrhuje prepracovať 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
                                                                                                                                              
 Hlasovanie za vypracovanie  nového cenníka pozemkov 
Za               11 
Zdržal sa             0  
Proti                    0  
  
 MUDr. Richard Koyš – predseda sociálnej komisie 
na zasadnutí schválili návrhy na vyplatenie podpory a navrhuje dobudúcna pre členov OHZ 
zabezpečiť štúdium pre záchranný systém, aby boli minimálne dvaja členovia kvalifikovaní a 
vyškolení v zdravotníctve, čo sa týka riešenia bytovej otázky pre rómov, doporučuje vybrať 
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takých rómskych spoluobčanov, ktorí sú ochotní pracovať na výstavbe  
 
 Ing. Eva Bencová – predsedkyňa komisie ŽP 
na zasadnutí dali povolenie na výrub stromov pri katolíckom kostole z dôvodu vyriešenia 
parkoviska a ihriska 3 týždne skôr pred termínom možného výrubu, aby sa pomohlo realizácii 
pripraveného projektu, namietala nefunkčnosť chodníka na Jilemnického ulici, z dôvodu že je 
úzky a ešte cez stred chodníka sú vedené rôzne stĺpy 
Rada školy prerokovala: 
správu o výchovno-vzdelávacej činnosti a školský vzdelávací program ZŠ, kde je stanovený 
určitý počet hodín a tiež vlastné zameranie pre prvý a druhý stupeň, škola preferuje pridanie 
vyučovacích hodín vyučovania cudzích jazykov a pridanie hodín informatiky, kde sú dve 
triedy vybavené počítačmi. 
pripomína riešenie opravy verejného osvetlenia pri škole 
nainštalovanie kamerového systému pred budovou školy 
požaduje riešiť výmenu okien aspoň v hodnote predpokladaného 5 % vkladu obce do 
pripravovaného projektu na rekonštukciu školy, za účelom postupnej výmeny aspoň tých 
okien, ktoré sú v kritickom, havarijnom stave 
p. starosta - odpoveď 
kábel na nainštalovanie kamerového systému zabezpečí fma Martico, čím bude kamerovým 
systémom pokrytý celý areál školy vrátane vybudovaného ihriska 
výmena okien preverí finančné možnosti 
preverí opravu VO pri ZŠ 
 
starosta obce  
informoval o možnosti prípravy mandátnej zmluvy s AUTOMARTIN pre IBV na návrh Ing. 
Hubera za odmenu mandanta a náhradu vynaložených nákladov  v predbežnej cene okolo 
500.000,- Sk 
 
rozprava 
PhDr. Miloš Bella 
navrhuje čím skôr riešiť, aby sa zadalo a začalo stavať 
Ing. Peter Belica 
preveriť cenovú náročnosť s inými firmami 
Ján Zubček  
Podporuje spoluprácu s fma AUTOMARTIN na vysporiadanie pozemkov 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
OZ poveruje starostu obce na podpísanie mandátnej zmluvy s AUTOMARTIN za účelom 
vysporiadania pozemkov pre IBV Malé diele 
Hlasovanie 
Za                11 
Zdržal sa              0  
Proti                     0 
 
starosta obce 
Švajčiarska firma  postaví fabriku na ľavej strane a chcú mať istotu prístupovej cesty, zmluvu 
o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena a budúcej kúpnej zmluvy pripraví 
starosta so zmenami v bode 3, vypustiťodst.  3.3, 3.5 a 4.5 a v zmluve o zriadení vecného 
bremena vypustiť v bode 3 odst. 3.2. 
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Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
OZ súhlasí aby starosta obce po úprave podpísal zmluvu so Švajčiarskou firmou 
 Hlasovanie 
Za                        10 
Zdržal sa                1 / MUDr. Koyš 
Proti                       0 
 
16. Prerokovanie Štatútu Rady seniorov obce Sučany  
starosta obce predložil vypracovaný návrh štatútu rady seniorov, ktorý bude v platnosti od 
1.11.2008 
  
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
 OZ schváľuje Štatút Rady seniorov obce s platnosťou  od 1.11.2008 
 Hlasovanie 
Za               11 
Zdržal sa             0  
Proti                    0   
 
17. Rôzne   
starosta obce informoval: 
o vybudovaní detského dopravného ihriska v celkovej čiastke 47 mil Sk 
o kanalizačných prípojkách v spolupráci s fmou TURVOD Martin 
 
Hlavná kontrolórka obce  
informovala o uzávere obecného úradu od 23.12.2008 do 31.12.2008 z dôvodu prechodu zo 
slovenskej meny na euro 
oplotenie časti plotu od ulice Partizánskej a od Domu dobrého pastiera bude realizovať fma 
MARO výzva bola na vývesnej tabuli na na internete v dĺžke 280 m a v cene vrátane DHP 
606.380,- Sk  
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
 Hlasovanie za vybudovanie plota v dl. 280 m vrátane 3 bráničiek fmou MARO, 

v celkovej cene 606380,- Sk  
Za               11 
Zdržal sa             0  
Proti                    0   
 
Hlavná kontrolórka obce 
navrhla odsúhlasiť sumu Sk ako navýšenie rozpočtu pre zakúpenie počítača  a troch tlačiarní 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
 Hlasovanie za navýšenie rozpočtu pre zakúpenie PC  a troch tlačiarní v sume cca 

50.000,- Sk 
Za               11 
Zdržal sa             0  
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Proti                    0   
 
18. Interpelácie poslancov 
Ing. Eva Bencová  
v ZŠ začala zatekať strecha, požiadala o zariadenie potrebných krokov na odstránenie závady 
navrhuje vybudovať cyklotrasu po ľavej strane smerom zo Sučian do Martin popri ceste 1. 
triedy  
po odstránení živého plota na námestí navrhuje vysadiť náhradnú zeleň 
žiada preskúmať koľko rómskych rodín treba havarijne riešiť, preveriť územný plán a 
vytipovať sociálnym referátom a referátom evidencie obyvateľov o koľkých obyvateľov sa 
jedná 
 
starosta 
vzniká pomaly stav bezprostredného ohrozenia a rizika, je potrebné nájsť urýchlené riešenie  
 
MUDr. Richard Koyš 
navrhuje zakúpenie UNIMO buniek na riešenie havarijného stavu , ktoré sa dajú zakúpiť 
v cene od 120 do 150 tisíc Sk a umiestniť ich ku Váhu 
 
MUDr. Iveta Trnovská  
navrhuje o dva týždne stretnutie za účelom prerokovania územného plánu, oficiálneho 
stanoviska ŽSR a vyriešenia havarijného stavu, kontaktovala firmu RIKOSTAV  výrobcu 
obytných kontajnerov 
 
Ing. Eva Bencová 
navrhuje zvolať neverejné zastupiteľstvo k tejto problematike 
 
PhDr. Miloš Bella 
navrhuje zvolať mimoriadne zastupiteľstvo k tejto téme 
 
starosta obce  
navrhuje neformálne stretnutie na deň 7.11.2008 o l6,00 hodine 
 
Jaroslav Makovník 
požaduje odstrániť starú vŕbu , ktorá presahuje od potoka nad cestu za katolíckym kostolom 
na  ulici Stará hradská, navrhuje písomne sa obrátiť na Povodie Váhu za účelom vydania 
povolenia 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
opraviť VO smerom od železničnej stanice na časť Hrabiny, zatiaľ je nefunkčné p. Slobodník 
mal preveriť možnosť zakúpenia nerozbitného svietidla 
 
Miroslav Miert  
Jednal vo vydavateľstve  Matice kde obec poskytla Sk 15 000,- a dojednal 20 – 30 kníh, 
v ktorých bude zmienka o Sučanoch na jednu stranu, aj s fotografiami zo Sučian 
 
Ďalej p. Miert navrhuje zakúpenie eurobalíčkov v hodnote á 500,- Sk a dať ich ako znak úcty  
 
k starším, žiada vykonať demografický prieskum obyvateľov a preveriť možnosť zakúpenia 
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eurobalíčkov minimálne od hranice 80 rokov 
 
Hlavná kontrolórka  
navrhuje preveriť možnosti rozpočtu do budúceho zastupiteľstva, max do hodnoty 120000,- 
Sk 
 
MUDr. Richard Koyš 
žiada poveriť  starostu obce zistiť občanov na 80 rokov, preveriť možnosti v banke a možnosti 
rozpočtu obce 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Hlasovanie za návrh Miroslava Mierta  vo veci zakúpenia eurobalíčkov 
Za                 5  Miert, MUDr. Koyš, Teťuľa Makovník, Ing. Jamriška 
Zdržal sa       5  Ing. Bulej, PhDr. Bella, MUDr. Trnovská, Ing. Belica, Ing. Bencová 
Proti              0 
 
MUDr. Richard Koyš 
požaduje v budove OHZ vyčleniť miestnosť  pre horskú službu a na sklady 
starosta obce  
je to všetko vybavené v budove OHZ má miestnoť horská služba a iné organizácie majú 
skladové priestory 
 
Ing. Eva Bencová  
Má požiadavku, aby v miestnosti zasadačky, kde sa konajú zasadnutia OZ viseli na stene : 

1. územný plán obce 
2. plán katastra obce 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
OZ ukladá stavebnému úradu zabezpečiť o budúceho zastupiteľstva 
 
MUDr. Iveta Trnovská 
projekt na rekonštukciu a zateplenie ZŠ, na MŠ, OHZ, Kolkáreň a Športový dom, žiada 
informácie 
 
starosta obce 
projekt na ZŠ nespĺňal obsah rekonštrukcie 140 znakov a z toho dôvodu sa musí opakovať 
v januári 2009 
projekt na rekonštrukciu MŠ by mal byť schválený a taktiež na OHZ do konca roka 2008 
projekt na Kolkáreň a Športový dom sa spracováva 
 
Hlavná kontrolórka obce 
má informácie od fma SAGACITA, že projekt na ZŠ by mal byť úspešný v januári 2009, 
ďalej informovala, že skúma obsahovú právoplatnosť petície občanov proti výstavbe BJ na 
ulici Ďurka Langsfelda 
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MUDr. Iveta Trnovská  
uznesenie z OZ by mali byť spracované do 10 pracovných dní v zmysle zákona a navrhuje, 
aby zápisnice neboli zverejnené na internete 
 
Miroslav Miert  
navrhuje prehodnotiť časť na verejné vystupovanie občanov 
PhDr. Miloš Bella  
navrhuje interpelácie občanov zmeniť 
 
Ing. Eva Bencová 
navrhuje interpelácie občanov zmeniť 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 
 
Interpelácie občanov budú zahrnuté do bodu rôzne, bude sa postupovať v zmysle rokovacieho 
poriadku a ruší sa stanovená hodina pre vystúpenie občanov 
Hlasovanie 
Za             8  Ing. Belica, Ing. Bulej, MUDr. Koyš, PhDr. Bella, Jaroslav Makovník, Miroslav            
                     Teťuľa, Miroslav Mierť, MUDr. Trnovská 
Zdržali sa 3   Ing. Bencová, Ing. Jamriška  / Ján Zubček nebol prítomný/ 
Za             0 
 
 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                              
 
 
 
                                                                                JUDr. Jozef Petráš, CSc., v.r. 
                                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 

I. overovateľ: MUDr. Iveta Trnovská, v.r. 
 
II. Overovateľ: Miroslav Miert, v.r. 

 
 
   
      Za zapisovateľku: Anna Ferková, v.r. 
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